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ZÁPISNICA 
 

zo IV. zasadnutia  Mestského zastupiteľstva v Michalovciach, ktoré sa 
uskutočnilo dňa 27.4.2023 o 9.00 hod. v malej zasadačke MsKS 

v Michalovciach 
________________________________________________________________ 

 
 
Prítomní: 
podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu č. 1 tejto zápisnice. 

 
1. OTVORENIE 

 
V súlade s § 12 ods. 1 zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení a v znení neskorších 

predpisov primátor mesta Mgr. Miroslav Dufinec otvoril a viedol IV. zasadnutie Mestského 
zastupiteľstva v Michalovciach. 

 
Po úvodnom privítaní poslancov, ďalej na tomto zasadnutí MsZ, primátor mesta  

privítal: zástupcu primátora Ing. Jozefa Sokologorského, prednostu MsÚ Michalovce, Ing. 
Petra Hajduka, zástupkyňu prednostu MsÚ Ing. Martu Bobovníkovú,PhD., riaditeľov 
organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta, hlavnú kontrolórku mesta Ing. Palečkovú, 
náčelníka Mestskej polície Michalovce,  vedúcich zamestnancov mestského úradu a ostatných 
prítomných.   
 
 
Primátor mesta konštatoval, že na IV. zasadnutí MsZ je prítomných 20 poslancov (stav na 
začiatku rokovania), a že mestské zastupiteľstvo je  uznášania schopné.  Z rokovania sa 
ospravedlnili JUDr. Sotáková a Bc. Patrik Bašista. 
 

 
- Obed bude podaný po skončení rokovania. 

 
Pristúpilo sa k hlasovaniu o programe mestského zastupiteľstva. V zmysle § 12 ods.5 zákona 
o obecnom zriadení.  Primátor dal hlasovať o programe mestského zastupiteľstva, ktorý bol 
zverejnený podľa § 12 ods.4 zákona o obecnom zriadení. 
 
Hlasovanie o programe rokovania 
(hlasovanie č. 1) 
za: 20 poslancov,  proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 
Primátor mesta konštatoval, že návrh programu rokovania IV. zasadnutia MsZ  Michalovce 
bol schválený. 
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Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Primátor mesta oslovil poslancov, či majú k schválenému  programu MsZ doplňujúce,  alebo 
pozmeňujúce návrhy. 
Primátor mesta upozornil pred hlasovaním,  že na schválenie zmeny programu je potrebný 
súhlas nadpolovičnej väčšiny všetkých poslancov t. j. 13 hlasov. 

 
Primátor mesta vyzval poslancov, aby predniesli návrhy na zmenu programu 

mestského zastupiteľstva. 
 
 
Marek Michajlo 
Požiadal o presun bodov č. 14  Informatívna správa o prerokovaní prenájmu majetku, vecných 
bremien a iných majetkových záležitostí a bod č. 15 Majetkovoprávne záležitosti za bod 
rokovania č. 5 Správa o výsledkoch kontrol, ako nové body č. 6 a č.7. Ostatné body sa 
prečíslujú. 
 
Hlasovanie o zmene programu:  predložil  Marek Michajlo 
(hlasovanie č.2) 
za: 19 poslancov,  proti: 0, hlasovania sa zdržali: 1 poslanec 
Primátor mesta konštatoval, že návrh na zmenu programu rokovania IV. zasadnutia MsZ bol 
schválený. 
 

 

Za overovateľov zápisnice o priebehu rokovania  IV.  zasadnutia  MsZ boli určení poslanci: 

1. Ing. Jozef Sokologorský 
a 

2. MUDr. Ján Mihalečko 
 
 
BOD č. 2 

VOĽBA NÁVRHOVEJ KOMISIE   

Primátor mesta Mgr. Miroslav Dufinec,  predniesol návrh  na zloženie návrhovej komisie. Na 
základe návrhu poslaneckého klubu SMER-SD odporúča, aby v návrhovej komisii pracovali:  
 
Ing. Eva Muchová - predsedníčka 
 a  
MUDr. Jozef Makohus 

 
Nebol predložený žiaden návrh na doplnenie návrhovej komisie. 
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Hlasovanie 
(hlasovanie č. 3) 

za: 21 poslancov,  proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

Primátor mesta konštatoval, že návrhová komisia bola schválená. 

 
 
BOD č. 3 
Informatívna správa o prijatých uzneseniach Mestskej rady Michalovce za 
marec - apríl 2023 
 

- Písomný materiál tvorí prílohu č. 3 zápisnice.  

- Informatívnu správu predkladal Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta. 

 
Ako je uvedené v predloženej správe od posledného riadneho rokovania mestského 

zastupiteľstva sa uskutočnili dve zasadnutia mestskej rady a to 27.3.2023 a 19.4.2023. Väčšina 

bodov je predmetom dnešného rokovania. 

 

R o z p r a v a 

Neboli vznesené žiadne  otázky, pripomienky ani iné návrhy. 

(rozprava ukončená) 

 

Návrh na uznesenie predniesla  predsedníčka návrhovej komisie Ing. Eva Muchová  v tomto 

znení: 

NÁVRH NA UZNESENIE 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
b e r i e  n a  v e d o m i e  

Informatívnu správu o prijatých uzneseniach Mestskej rady Michalovce za február 2023. 

 

Hlasovanie 
(hlasovanie č.4) 
za: 20  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanec 
Primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
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Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Poprosil poslancov o dodržiavanie rokovacieho poriadku MsZ Michalovce. 

 

 

BOD č.4 
Informatívna správa o riešení interpelácií poslancov predložených na III. 

zasadnutí MsZ v Michalovciach dňa 28.2.2023 

 
-     Písomný materiál tvorí prílohu č. 4 zápisnice.  

- Materiál predkladá: Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
 
Poslanci na vznesené interpelácie  dostali  písomné odpovede  a informácie  o týchto  
interpeláciách, aj so stanoviskom kompetentných  sú priebežne zverejňované  na stránke 
mesta.  
 
 
R o z p r a v a 

 

Radovan Geci 

Interpelácia – podaná Ing. Kaľavským, ohľadne MŠ na Ul. školskej, kde navrhoval zaradiť 

kamery do portfólia kamier pod kontrolu MsP. Odpoveď bola, že v tomto priestore mesto 

nemá vybudovanú optickú sieť a preto to nie je možné. 

Zaoberám sa budovaním optických sietí v rámci Michaloviec. Moja spoločnosť môže mestu 

ponúknuť kedykoľvek bezodplatne akékoľvek optické káble, aby sme mohli zväčšovať 

bezpečnosť mesta, a aby sme mohli akékoľvek kamery zaraďovať do mestského kamerového 

systému. 

Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Uvítame takúto ponuku, každú aktivitu vítame. Je potrebné k tomu vyvolať pracovné 

stretnutie. 

 

Ing. Filip Kaľavský 

Parkovanie pod vežiakom na sídlisku Stráňany. Okolo trafostanice sa to trošku upratalo, ale 

naďalej parkujú auta na zeleni.  Tých áut je tam strašne veľa. Poprosil by som, aby sa 

dodržiavala značka zákaz vjazdu. 
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Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Áno, áut je veľa. Je v pláne, že aj sídlisko Stráňany prejde revitalizáciou, kde budú musieť 

pribudnúť parkovacie plochy. Teraz ale je to naozaj problém. Mesto bude hľadať spôsob 

riešenia. 

Ing. Filip Kaľavský, fakt. poznámka 

Máme platné VZN, ktoré zakazuje parkovanie na zelenej ploche. Niekde sa to dodržuje, niekde 

nie. Máme dvojaký meter? 

 

Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Nie, nemáme dvojaký meter. Môžeme cestou MsP ukladať viac pokút, ale alternatíva viac 

parkovacích miest zatiaľ nie je. 

 

PaedDr. Radmila Hajduková, fakt. poznámka 

Podporujem vyjadrenie Ing. Kaľavského. Parkovanie na prechodovom chodníku k MŠ -   

parkujú tam aj autá s cudzími evid. číslami. (nekvalitný zvukový záznam). 

 

Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Nemáme zatiaľ náhradnú alternatívu, čo sa týka parkovania na sídlisku Stráňany. 

 

Radovan Geci 

Mám vlastnú skúsenosť, chodník ústi do parkoviska V1. Prechádzať musíte cez parkovisko, čo 

je riziko. Je tam veľmi zlá situácia. Chodník je kľúčový. Na dopravnej komisii som podal návrhy 

na zlepšenie danej situácie. Prosím, pozrite si ich. Vo V1 žije veľa ľudí, ktorí nie sú 

Michalovčania. Je potrebné to riešiť komplexne. 

 

Neboli vznesené žiadne ďalšie  otázky, pripomienky ani iné návrhy. 

(rozprava ukončená) 

 

Návrh na uznesenie predniesla  predsedníčka návrhovej komisie Ing. Eva Muchová  v tomto 

znení: 

NÁVRH NA UZNESENIE 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
b e r i e  n a  v e d o m i e  

informatívnu správu o riešení interpelácií  poslancov predložených na III.  zasadnutí  Mestského 
zastupiteľstva v Michalovciach 28.2.2023. 
 
Hlasovanie 
(hlasovanie č.5) 
za: 20  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanec 
Primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
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BOD č.5 
Správa o výsledkoch kontrol 

- Písomný materiál tvorí prílohu č. 5 zápisnice.  

- Správu predkladala Ing. Iveta Palečková, hlavná kontrolórka mesta. 

 

Ing. Iveta Palečková, hl. kontrolórka 

V súlade so schváleným plánom kontrolnej činnosti na prvý polrok 2023 a v zmysle Zákona 
č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení, vám predkladám poslancom Mestského zastupiteľstva v 
Michalovciach Správu o kontrolnej činnosti za obdobie február - apríl 2023. Na útvare hlavnej 
kontrolórky boli v uvedenom období ukončené 3 kontroly, ktoré boli prerokované s 
kontrolovaným subjektom. Povinné osoby boli so správami a závermi kontroly oboznámené.  
 

R o z p r a v a  
 
Radovan Geci 
V minulosti som podával návrhy na vykonávanie nových kontrol, ktoré mi neboli schválené. 
Na str. 13 pani hl. kontrolórka poukazuje na nesprávne fakturovanie v sume 1,20 €. Nebudeme 
lepšie narábať s peniazmi, pokiaľ nebudeme mať dobrú transparentnosť a dobrú kontrolu. 
Pokiaľ budeme kontrolovať perá za 1,20 € a nie faktúry za desiatky  a stovky tisíc €, tak mesto 
Michalovce nebude transparentné. Pre budúcnosť skúsme kontrolovať dôležité financie, 
kľúčové pre rozvoj mesta. 
 

Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Kontroly sa vykonávajú samozrejme aj na veľké fakturácie. Táto konkrétne sa týkala dotácií, 

ktoré jednotlivé subjekty čerpajú. Ak sa tam nájde hoci len drobná chybička, je dôležité na ňu 

upozorniť. 

Ing. Iveta Palečková, hl. kontrolórka 

Dotácie sú v značných sumách, ide o státisícové sumy, ktoré mesto poskytuje v dotáciách. Z 96 

sme náhodným výberom vybrali 10 a to, že z pomedzi nich jeden nedodržal finančnú disciplínu 

v sume nie 1,20 € ale 0,16 € to neznamená, že si to môže daný subjekt dovoliť. Ani takýto 

rozdiel nie je možné tolerovať. Všetko musí byť zúčtované, držíme sa legislatívy a toho čo nám 

prikazuje zákon. 

 

MUDr. Dušan Goda, fakt. poznámka 

Chcem sa pripojiť k názoru p. Geciho. Pán primátor a pani hl. kontrolórka a hlavne poslanci, vy 

ste nepochopili čo tým p. Geci myslel. Tu sa jedná o úverové prostriedky, ktoré sa 

netransparentne míňajú v státisícoch a miliónoch. O to ide opozičným poslancom, aby sa toto 

kontrolovalo. Vaša osemnástka to znova nepustí, takže vaše zahmlievanie  a kvázi kontroly 

budú pokračovať naďalej, čo je smutné. 
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Neboli vznesené žiadne  ďalšie otázky, pripomienky ani iné návrhy. 

(rozprava ukončená) 

 

Návrh na uznesenie predniesla  predsedníčka návrhovej komisie Ing. Eva Muchová  v tomto 

znení: 

NÁVRH NA UZNESENIE 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
b e r i e  n a  v e d o m i e  

správu o výsledkoch kontrol. 
 
Hlasovanie 
(hlasovanie č.6) 
za: 18  poslancov, proti: 3, hlasovania sa zdržali: 0 poslanec 
Primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 
BOD č. 6 
Informatívna správa o prerokovaní prenájmu majetku, vecných bremien 
a iných majetkových záležitostí 
 

- Písomný materiál tvorí prílohu č. 6 zápisnice.  

- Materiál predkladal Ing. Jozef Doležal, ved. odboru HsM. 
 
Ing. Jozef Doležal, ved. OHsM 
      Zasadnutie Komisie majetkovej sa uskutočnilo dňa 20.2.2023, a 27.3.2023. (Správa zo 

zasadnutia komisie  22.3.2023 už bola predmetom mimoriadneho rokovania MsZ.) 

Predmetom rokovania bolo prerokovanie žiadostí o prenájom nebytových priestorov, analýza 

neobsadených nebytových priestorov, vyhodnotenie súťaží na prenájom nebytových 

priestorov a pozemkov, žiadostí na prenájom pozemkov a vecné bremená. Stanoviská komisie 

boli prijaté na základe platného hlasovania a jeho výsledku v zmysle Štatútu komisie 

majetkovej. V krátkosti oboznámil prítomných s jednotlivými bodmi materiálu. 

 
 
R o z p r a v a 
 
MUDr. Dušan Goda 

K bodu – prenájom mestských lesných pozemkov – Oreské. Na zasadnutí majetkovej komisie 

sme sa tým zaoberali. Nesúhlasím s tým, aby sa predĺžila nájomná zmluva tejto firme. Počas 

jej šafárenia, došlo k znehodnoteniu týchto lesov. Hospodári sa tam podivne, sú tam 

podozrenia z nekalej činnosti. Je to zásobáreň vody pre Michalovce. Mesto má možnosti aj 

kapacity, aby spravovalo lesy samo hospodárne a malo by z toho zisk a zveľaďovalo by životné 
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prostredie. Nesúhlasím s tým, aby sa tento les prenajal tejto firme. Nesúhlasím s názorom p. 

Mihalečka, ktorý na zasadnutí komisie povedal, že mesto nemá zamestnanca na správu lesa. 

Je to hlúposť. Tieto lesy dostalo mesto od židovskej rodiny darom, kde je podmienka, že lesy 

ostanú v správe mesta. Treba sa tam ísť pozrieť. 

MUDr. Ján Mihalečko, fakt. poznámka 

Pán Goda, nepovedal som, že mesto nemá na to, aby zamestnal správcu. Povedal som, že je 

to hospodársky les, kde musia byť splnené určité podmienky a samozrejme aj plán ťažby. 

Pokiaľ máte vedomosti, že sa tam pľundruje, máte podať trestné oznámenie. Pokiaľ je to 

zásobáreň vody, dajte návrh na zmenu využitia lesa z hospodárskeho na lesopark. 

 

JUDr. Ing. Erik Sibal 

Navrhujem doplniť uznesenie o: - nekvalitný zvukový záznam. 

MsZ odporúča: 

- vedeniu mesta doplniť do nájomnej zmluvy s víťazom súťaže skutočnosť, aby ťažba 

bola v súlade s metodikou „prírode blízke obhospodárenie lesa“. 

- vedeniu mesta doplniť – uviesť v nájomnej zmluve medzi Mestom Michalovce a TRIAD  

     SERVICES, s.r.o. možnosť odstúpenia od zmluvy dohodou. 
 

Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Ide o podnetnú vec, do zmluvy sa to môže zapracovať. 

 

MUDr. Dušan Goda, fakt. poznámka 

Takáto vsuvka nestačí, ide o zásadnú vec. Pán Mihalečko, na komisii boli ďalší členovia a čo sa 

týka trestného oznámenia, počkajme si. 

 

Ing. Jozef Doležal, ved. OHsM 

Pri vyhlasovaní VOS na prenájom týchto pozemkov bol pre nájomcov k dispozícii plán 

starostlivosti o les, ktorý je spracovaný odbornými pracovníkmi a schválený príslušnými 

orgánmi. Plán presne určuje ako v danom konkrétnom lese sa má v priebehu 10 rokov 

hospodáriť. Je tam nielen ťažba, ale aj náhradná výsadba a ako sa má les chrániť pre budúce 

generácie. Ako sa hospodári  s lesom je kontrolované nie mestom, ale štátom, 

prostredníctvom pozemkového a lesného odboru OÚ. 

 

JUDr. Ing. Erik Sibal, fakt. poznámka 

Ide aj o metodiku,  spôsob  a spracovanie ťažby.  (nekvalitný zvukový záznam). 
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MUDr. Ján Mihalečko 

Venuje sa tomu environmentálna polícia, pokiaľ má p. Goda nejaké problémy, môže sa na nich 

obrátiť.  

 

Doc. Ing. Michal Stričík,PhD. 

Súhlasím s názorom p. Sibala. Privítal by som starostlivosť o les v rámci udržateľného rozvoja. 

Neuvažovalo sa o výmene lesov, aby Michalovčania získali les, ktorý je nám blízky – Biela hora, 

aby sa využíval v prospech všetkých občanov?  V súčasnosti sa využíva vo veľkej miere systém 

sociálnych podnikov. Les by mohol slúžiť práve na zamestnanie znevýhodnených skupín 

občanov a to pri úprave a spracovaní biomasy.  

MUDr. Dušan Goda, fakt. poznámka 

Súhlasím s názorom p. Stričíka. Toto je cesta pre mesto, využiť sociálne podniky pre občanov, 

bolo by to zmysluplné. Toto je tá nová cesta. 

 

Radovan Geci, fakt. poznámka 

Stotožňujem sa s názorom p. Stričíka a podporujem ho. 

 

Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Pri zistení, že končí nájomná zmluva na les Oreské, som zo začiatku, tiež navrhoval, že sa o to 

bude starať mesto, cez sociálny podnik. Pri podrobnejšom skúmaní sme narazili na 

„neprekonateľné“ veci a to, že program starostlivosti o les a všetka legislatíva okolo si 

vyžaduje, aby daný les sa aj ťažil a na to už mesto kapacity nemá. Tak isto nemá ani ťažobnú 

techniku. Mesto v tomto čase to zabezpečiť nevie. Toto ani nie je úlohou mesta. Komisia 

vybrala uchádzača s najvyššou cenovou ponukou. 

Čo sa týka zámeny lesov – jeden z tých uchádzačov, ktorý sa uchádzal aj o prenájom týchto 

lesov, nás oslovil s ponukou, že je vlastníkom pozemkov na Bielej hore, ktorých sa chcel vzdať, 

darovať mestu, za prenájom lesov v Oreskom na dlhšie obdobie. Realita bola iná, navrhovateľ 

má značnú časť pozemkov na Bielej hore, ale na žiadnej parcele nie je vlastníkom výlučným. 

Čo je problém. 

Radovan Geci, fakt. poznámka 

Nájomná zmluva je na veľmi dlhé obdobie – 9 rokov. O dva roky môže byť iná situácia.  

 

Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Naša OVS kopírovala plán starostlivosti o les, ktorý sa tvorí na 10 rokov. Z každej nájomnej 

zmluvy sa dá vystúpiť. 

 

MUDr. Dušan Goda, fakt. poznámka 

Pán primátor odchádzate od podstaty, zavádzate, ale nie ste aktívny manažér. Milióny sa berú 

cez úvery na záležitosti, ktoré neprinášajú efekt, ktoré občania nevidia. A toto neviete 

manažovať? Málo slov a veľa činov je treba. 
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Doc. Ing. M. Stričík, PhD. 

Predkladám pozmeňujúci návrh - doplniť do zmluvy výpovednú lehotu 1 rok. 

 

Mgr. Miroslav Bočinec, právnik mesta 

Pokiaľ ide o zmluvu na dobu určitú, výpovedná lehota sa neuvádza. Skôr sa tam uvádza 

odstúpenie od zmluvy z určitých dôvodov. Návrh je potrebné preformulovať:  nie výpoveď, ale 

odstúpenie od zmluvy. 

MUDr. Dušan Goda, fakt. poznámka 

Navrhujem odložiť tento bod na ďalšie rokovanie zastupiteľstva. Je to potrebné rozanalyzovať 

a konať rozvážne. 

 

- Prestávka - technická kontrola zariadenia. 

 

Neboli vznesené žiadne  ďalšie otázky, pripomienky ani iné návrhy. 

(rozprava ukončená) 

 

predsedníčka návrhovej komisie Ing. Eva Muchová predniesla návrh na doplnenie uznesenia 

predložený JUDr. Ing. Sibalom  v tomto znení: 

 

Pozmeňujúci návrh  na  doplnenie uznesenia     - JUDr. Ing. Sibal 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
odporúča 

vedeniu mesta doplniť do nájomnej zmluvy s víťazom súťaže skutočnosť, aby ťažba bola   

v súlade s metodikou „prírode blízke obhospodárenie lesa“. 

 
Prezentácia: prezentovalo sa 22 poslancov 
 
Hlasovanie 
(hlasovanie č.7) 
za: 20  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 2 poslanec 
Primátor konštatoval, že pozmeňujúci návrh na doplnenie uznesenia bol schválený. 

 

Pozmeňujúci návrh na  doplnenie uznesenia     - Doc. Ing. Stričík,PhD. 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
odporúča 

vedeniu mesta doplniť – uviesť v nájomnej zmluve medzi Mestom Michalovce a TRIAD 

SERVICES, s.r.o. možnosť odstúpenia od zmluvy dohodou. 
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Prezentácia: prezentovalo sa 21 poslancov 
 
Hlasovanie 
(hlasovanie č.8) 
za: 20  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 2 poslanec 
Primátor konštatoval, že pozmeňujúci návrh na doplnenie uznesenia bol schválený. 

 

Pozmeňujúci návrh na  doplnenie uznesenia     - MUDr. Dušan Goda 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
odporúča 

vyňať bod 2.1 z uznesenia MsZ a venovať sa mu na ďalšom – nasledujúcom zasadnutí MsZ. 

 
Prezentácia: prezentovalo sa 22 poslancov 
 
Hlasovanie 
(hlasovanie č.9) 
za: 7  poslancov, proti: 2, hlasovania sa zdržali: 13 poslanci 
Primátor konštatoval, že pozmeňujúci návrh na doplnenie uznesenia nebol schválený. 

 

Návrh na uznesenie predniesla  predsedníčka návrhovej komisie Ing. Eva Muchová  v tomto 

znení: 

NÁVRH NA UZNESENIE 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
 
1. Berie na vedomie:   

Správu z rokovania Komisie majetkovej. 
 

Hlasovanie 
(hlasovanie č.10) 
za: 21  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 1 poslanec 
Primátor konštatoval, že uznesenie v bode č.1 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
2. Schvaľuje:  

2.1   prijatie súťažného návrhu uchádzača TRIAD SERVICES, s.r.o., Štefánikova 25, Michalovce, IČO: 
46211641, na prenájom mestských lesných pozemkov v k.ú. Oreské, obec Oreské, vedených na 
LV č. 687, na ktorých je možné hospodáriť v súlade s Programom starostlivosti o les /PSL/ 2022-
2031 na dobu určitú do 30.6.2032, s výškou ročného nájmu 35.800,- €, ako záverečné 
vyhodnotenie súťaže, s prijatými pozmeňujúcimi návrhmi. 
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Prezentácia: prezentovalo sa 22 poslancov 
 
Hlasovanie 
(hlasovanie č.11) 
za: 15  poslancov, proti: 2, hlasovania sa zdržali: 5 poslanci 
Primátor konštatoval, že uznesenie v bode č.2.1 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
schvaľuje:  

2.2  zriadenie vecného bremena za účelom uloženia IS, vodovodnej  
a kanalizačnej prípojky na pozemku vedenom na Okresnom úrade v Michalovciach, 
katastrálnom odbore, ako pozemok registra E-KN p.č. 1000/2, k.ú. Topoľany, evidovanom na LV 
5843, k.ú. Topoľany, ktorého vlastníkom je mesto Michalovce v celkovej dĺžke inžinierskych sietí 
spolu cca 28,7 m, ktorá bude spresnená geometrickým plánom s ochranným pásmom 1 meter 
na obe strany od osi vedenia IS v zmysle VZN č. 101/2007 s uzatvorením zmluvy o budúcej zmluve 
na zriadenie vecného bremena a následne uzatvorením zmluvy o zriadení vecného bremena pre 
uloženie inžinierskych sietí s právom vstupu a vjazdu na daný pozemok s investorom, 
spoločnosťou hitp s.r.o., Kapušianska 560/66, 071 01 Michalovce, IČO: 53 325 532 v rámci 
realizácie stavby: „rekonštrukcia a prístavba dom „HITP“. Inžinierske siete budú slúžiť pre 
napojenie rekonštruovaného rodinného domu, ktorý je postavený na parcelách registra C-KN 
p.č. 107 a C-KN p.č. 112, k.ú. Topoľany, evidovaných na LV 3946, k.ú. Topoľany s tým, že všetky 
dotknuté plochy na ktorých sú umiestnené stavby vo vlastníctve mesta (cestné teleso, chodník, 
spevnené plochy a pod.) musia byť zo strany žiadateľa v prípade uloženia, opráv, údržby 
a rekonštrukcie inžinierskych sietí technologicky prekonané bez ich narušenia (tzv. prepichom, 
podvrtávkou), resp. v prípade rozkopávky, investor uvedie tieto stavby na vlastné náklady do 
pôvodného stavu s obnovou vrchnej vrstvy v jej pozdĺžnom i priečnom profile (vecné bremeno 
„in rem“ bude právom súčasného, ako aj akéhokoľvek iného budúceho vlastníka nehnuteľnosti 
C-KN p.č. 107 a C-KN p.č. 112, k.ú. Topoľany a uložených inžinierskych sietí, alebo ich častí). 
 

 

Prezentácia: prezentovalo sa 21 poslancov 
 
Hlasovanie 
(hlasovanie č.12) 
za: 21  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanec 
Primátor konštatoval, že uznesenie v bode č.2.2 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
schvaľuje:  

2.3   zriadenie vecného bremena „in personam“ za účelom osadenia novej kioskovej DO trafostanice, 
dvoch rozpojovacích skríň SR1 a SR2 a uloženia VN a NN vedenia na pozemku vedenom na 
Okresnom úrade v Michalovciach, katastrálnom odbore, ako pozemok registra C-KN p.č. 3312, 
k.ú. Michalovce, evidovaný na LV 5157,  k.ú. Michalovce, ktorého vlastníkom je mesto 
Michalovce s celkovým záberom plochy osadenej trafostanice cca 15 m2 a celkovej dĺžke VN a 
NN vedenia cca 168 m, ktorá bude spresnená geometrickým plánom s ochranným pásmom 1 
meter na obe strany od osi vedenia v zmysle VZN č. 101/2007 s uzatvorením zmluvy o budúcej 
zmluve na zriadenie vecného bremena a následne uzatvorením zmluvy o zriadení vecného 
bremena pre uloženie inžinierskych sietí s právom vstupu a vjazdu na dotknutý pozemok 
s investorom, spoločnosťou Východoslovenská distribučná, a.s., Mlynská 31, 042 91 Košice, IČO: 
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365 99 361, počas realizácie stavby: „Michalovce TS34 Juh4 – úprava na DO“. Trafostanica 
a uložené vedenie má verejnoprospešný charakter, prispeje k zvýšeniu kvality a stability 
dodávok elektrickej energie v riešenej lokalite  s tým, že všetky dotknuté plochy na ktorých sú 
umiestnené stavby vo vlastníctve mesta (cestné teleso, chodník, spevnené plochy a pod.) musia 
byť zo strany žiadateľa v prípade uloženia, opráv, údržby a rekonštrukcie trafostanice 
a uložených vedení technologicky prekonané bez ich narušenia (tzv. prepichom, podvrtávkou), 
resp. v prípade rozkopávky, investor uvedie tieto stavby na vlastné náklady do pôvodného stavu 
s obnovou vrchnej vrstvy v jej pozdĺžnom i priečnom profile. 

 

 
Prezentácia: prezentovalo sa 20 poslancov 
 
Hlasovanie 
(hlasovanie č.13) 
za: 20  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanec 
Primátor konštatoval, že uznesenie v bode č.2.3 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
schvaľuje:  
2.4   zriadenie vecného bremena „in personam“ za účelom osadenia novej priebežnej kioskovej DO 

trafostanice, jednej rozpojovacej skrine SR1 a uloženia VN a NN vedenia na pozemku vedenom na 
Okresnom úrade v Michalovciach, katastrálnom odbore, ako pozemok registra E-KN p.č. 5897/2, 
k.ú. Stráňany, evidovaný na LV 6894, k.ú. Stráňany, ktorého vlastníkom je mesto Michalovce 
s celkovým záberom plochy osadenej trafostanice cca 15 m2 a celkovej dĺžke VN a NN vedenia cca 
79 m, ktorá bude spresnená geometrickým plánom s ochranným pásmom 1 meter na obe strany 
od osi vedenia v zmysle VZN č. 101/2007 s uzatvorením zmluvy o budúcej zmluve na zriadenie 
vecného bremena a následne uzatvorením zmluvy o zriadení vecného bremena pre uloženie 
inžinierskych sietí s právom vstupu a vjazdu na dotknutý pozemok s investorom, spoločnosťou 
Východoslovenská distribučná, a.s., Mlynská 31, 042 91 Košice, IČO: 365 99 361, počas realizácie 
stavby: „Michalovce TS48 SNP4 – úprava na DO“. Trafostanica a uložené vedenie má 
verejnoprospešný charakter, prispeje k zvýšeniu kvality a stability dodávok elektrickej energie 
v riešenej lokalite  s tým, že všetky dotknuté plochy na ktorých sú umiestnené stavby vo vlastníctve 
mesta (cestné teleso, chodník, spevnené plochy a pod.) musia byť zo strany žiadateľa v prípade 
uloženia, opráv, údržby a rekonštrukcie trafostanice a uložených vedení technologicky prekonané 
bez ich narušenia (tzv. prepichom, podvrtávkou), resp. v prípade rozkopávky, investor uvedie tieto 
stavby na vlastné náklady do pôvodného stavu s obnovou vrchnej vrstvy v jej pozdĺžnom 
i priečnom profile. 

 

Prezentácia: prezentovalo sa 21 poslancov 
 
Hlasovanie 
(hlasovanie č.14) 
za: 21  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanec 
Primátor konštatoval, že uznesenie v bode č.2.4 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
schvaľuje:  
2.5  zriadenie vecného bremena „in personam“ za účelom osadenia novej priebežnej kioskovej DO 

trafostanice, jednej rozpojovacej skrine SR1 a uloženia VN a NN vedenia na pozemku vedenom na 
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Okresnom úrade v Michalovciach, katastrálnom odbore, ako pozemok registra C-KN p.č. 3907/1, 
k.ú. Michalovce, evidovaný na LV 5157,  k.ú. Michalovce, ktorého vlastníkom je mesto 
Michalovce s celkovým záberom plochy osadenej trafostanice cca 15 m2 a celkovej dĺžke VN a NN 
vedenia cca 81 m, ktorá bude spresnená geometrickým plánom s ochranným pásmom 1 meter na 
obe strany od osi vedenia v zmysle VZN č. 101/2007 s uzatvorením zmluvy o budúcej zmluve na 
zriadenie vecného bremena a následne uzatvorením zmluvy o zriadení vecného bremena pre 
uloženie inžinierskych sietí s právom vstupu a vjazdu na dotknutý pozemok s investorom, 
spoločnosťou Východoslovenská distribučná, a.s., Mlynská 31, 042 91 Košice, IČO: 365 99 361, 
počas realizácie stavby: „Michalovce TS32 Juh2 – úprava na DO“. Trafostanica a uložené vedenie 
má verejnoprospešný charakter, prispeje k zvýšeniu kvality a stability dodávok elektrickej energie 
v riešenej lokalite  s tým, že všetky dotknuté plochy na ktorých sú umiestnené stavby vo vlastníctve 
mesta (cestné teleso, chodník, spevnené plochy a pod.) musia byť zo strany žiadateľa v prípade 
uloženia, opráv, údržby a rekonštrukcie trafostanice a uložených vedení technologicky prekonané 
bez ich narušenia (tzv. prepichom, podvrtávkou), resp. v prípade rozkopávky, investor uvedie tieto 
stavby na vlastné náklady do pôvodného stavu s obnovou vrchnej vrstvy v jej pozdĺžnom 
i priečnom profile. 

 

Prezentácia: prezentovalo sa 23 poslancov 
 
Hlasovanie 
(hlasovanie č.15) 
za: 23  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanec 
Primátor konštatoval, že uznesenie v bode č.2.5 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
schvaľuje:  
2.6  zriadenie vecného bremena „in personam“ za účelom osadenia novej priebežnej kioskovej DO 

trafostanice, jednej rozpojovacej skrine SR1 a uloženia VN a NN vedenia na pozemku vedenom na 
Okresnom úrade v Michalovciach, katastrálnom odbore, ako pozemok registra C-KN p.č. 3845/1, 
k.ú. Michalovce, evidovaný na LV 5157,  k.ú. Michalovce, ktorého vlastníkom je mesto 
Michalovce s celkovým záberom plochy osadenej trafostanice cca 15 m2 a celkovej dĺžke VN a NN 
vedenia cca 252 m, ktorá bude spresnená geometrickým plánom s ochranným pásmom 1 meter 
na obe strany od osi vedenia v zmysle VZN č. 101/2007 s uzatvorením zmluvy o budúcej zmluve na 
zriadenie vecného bremena a následne uzatvorením zmluvy o zriadení vecného bremena pre 
uloženie inžinierskych sietí s právom vstupu a vjazdu na dotknutý pozemok s investorom, 
spoločnosťou Východoslovenská distribučná, a.s., Mlynská 31, 042 91 Košice, IČO: 365 99 361, 
počas realizácie stavby: „Michalovce TS26 Juh6 – úprava na DO“. Trafostanica a uložené vedenie 
má verejnoprospešný charakter, prispeje k zvýšeniu kvality a stability dodávok elektrickej energie 
v riešenej lokalite  s tým, že všetky dotknuté plochy na ktorých sú umiestnené stavby vo vlastníctve 
mesta (cestné teleso, chodník, spevnené plochy a pod.) musia byť zo strany žiadateľa v prípade 
uloženia, opráv, údržby a rekonštrukcie trafostanice a uložených vedení technologicky prekonané 
bez ich narušenia (tzv. prepichom, podvrtávkou), resp. v prípade rozkopávky, investor uvedie tieto 
stavby na vlastné náklady do pôvodného stavu s obnovou vrchnej vrstvy v jej pozdĺžnom 
i priečnom profile. 
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Prezentácia: prezentovalo sa 22 poslancov 
 
Hlasovanie 
(hlasovanie č.16) 
za: 22  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanec 
Primátor konštatoval, že uznesenie v bode č.2.6 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 
 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
schvaľuje:  
2.7 zriadenie vecného bremena „in personam“ s tým, že: 

1. toto vecné bremeno bude zriadené zmluvou o zriadení vecného bremena uzavretou medzi 

(1) obchodnou spoločnosťou TESCO STORES SR, a.s., so sídlom Cesta na Senec 2, 821 04 

Bratislava - mestská časť Ružinov, IČO: 31 321 828 (ďalej len „TESCO STORES SR, a.s.“) ako 

povinným z vecného bremena, (2) Mestom Michalovce ako oprávneným z vecného bremena 

a (3) obchodnou spoločnosťou ICED s.r.o., so sídlom Nám. Osloboditeľov 19/949, 071 01 

Michalovce, IČO: 44 028 741 (ďalej len „ICED s.r.o.“) ako investorom, 

2. toto vecné bremeno bude viaznuť na pozemkoch – parcelách registra “C“ evidovaných 

na katastrálnej mape aktuálne vlastnených spoločnosťou TESCO STORES SR, a.s., 

nachádzajúcich v katastrálnom území Michalovce, v súčasnosti evidovaných v katastri 

nehnuteľností na liste vlastníctva číslo 8788  vedenom pre katastrálne územie Michalovce, ako 

(A) pozemok s parcelným číslom 4750/136, o výmere 16393 m2, druh pozemku: zastavaná 

plocha a nádvorie, (B) pozemok s parcelným číslom 4750/189, o výmere 1387 m2, druh 

pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, a (C) pozemok s parcelným číslom 4750/190, o výmere 

16077 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie (ďalej sa tieto pozemky uvedené 

v písm. (A) až (C) spoločne označujú len ako „Povinné pozemky“), a to v rozsahu vyznačenom 

v geometrickom pláne číslo 36582972-101/2021 týkajúcom sa pozemkov v katastrálnom 

území Michalovce, ktorý bol (a) vyhotovený dňa 22.11.2021 v mene vyhotoviteľa – obchodnej 

spoločnosti G.K.T. spol. s r.o., so sídlom Vinné 469, PSČ: 072 31, IČO: 36 582 972 Ing. Eduardom 

Treščákom, (b) autorizačne overený dňa 22.11.2021 autorizovaným geodetom a kartografom 

Ing. Eduardom Treščákom a (c) úradne overený dňa 07.01.2022 v mene katastrálneho odboru 

Okresného úradu Michalovce pod číslom G1-708/2021 Ing. Lenkou Sýkorovou (ďalej len 

„Geometrický plán“), 

3. toto vecné bremeno bude zriadené  v prospech Mesta Michalovce, 

4. tomuto vecnému bremenu budú zodpovedať tieto práva Mesta Michalovce ako oprávneného 

z vecného bremena: 

a) právo na umiestnenie (uloženie) káblového prepojenia radenia cestnej svetelnej 

signalizácie, ktorého časť je uložená v Pozemkoch tak, ako je to zobrazené v Geometrickom 

pláne (ďalej sa uvedené prepojenie radenia cestnej svetelnej signalizácie zobrazené 

v Geometrickom pláne označuje len ako „Rozvody CSS“) v Povinných pozemkoch, a to tak, 

ako je to znázornené v Geometrickom pláne, 

b) právo na užívanie, prevádzkovanie, opravy, údržbu a zmenu Rozvodov CSS uložených 

v Pozemkoch tak, ako je to znázornené v Geometrickom pláne, 

a 
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c) (za účelom výkonu práv uvedených vyššie v bodoch a) a b) právo na vstup, prechod 

a prejazd dopravných prostriedkov, stavebných strojov a mechanizmov cez Pozemky a na 

vykonávanie súvisiacich terénnych úprav na Pozemkoch. 

a 

5. toto vecné bremeno bude zriadené za jednorazovú odplatu vo výške 100,00 EUR, ktorú 

namiesto Mesta Michalovce uhradí spoločnosti TESCO STORES SR, a.s. obchodná spoločnosť 

ICED s.r.o. 

 

 

Prezentácia: prezentovalo sa 23 poslancov 
 

Hlasovanie 
(hlasovanie č.17) 
za: 23  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanec 
Primátor konštatoval, že uznesenie v bode č.2.7 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
schvaľuje:  
2.8  zriadenie vecného bremena za účelom uloženia IS, kanalizačnej prípojky na pozemku registra C-

KN p.č. 1838/1, evidovanom na LV 5157, k.ú. Michalovce, ktorého vlastníkom je mesto (v celkovej 
dĺžke kanalizačnej prípojky cca 4 m), ktorá bude spresnená geometrickým plánom s ochranným 
pásmom 1 meter na obe strany od osi vedenia v zmysle VZN č. 101/2007 s uzatvorením zmluvy o 
budúcej zmluve na zriadenie vecného bremena a následne uzatvorením zmluvy o zriadení vecného 
bremena pre uloženie podzemných inžinierskych sietí s právom vstupu a vjazdu na daný pozemok, 
realizované v rámci stavby: „Rodinný dom Michalovce“, ktorá bude slúžiť pre napojenie 
novostavby rodinného domu, ktorý bude postavený na parcele registra C-KN p.č. 1838/255, k.ú. 
Michalovce, evidovanej na LV 10517, s investormi, Ing. Gergö Lénártom, Z. Fábryho 1248/47, 077 
01 Kráľovský Chlmec a MUDr. Beátou Lénártovou, Narcisová 6836/2, 071 01 Michalovce, s tým, že 
všetky dotknuté plochy na ktorých sú umiestnené stavby vo vlastníctve mesta (cestné teleso, 
chodník, spevnené plochy a pod.) musia byť zo strany žiadateľov v prípade uloženia, opráv, údržby 
a rekonštrukcie IS, kanalizačnej prípojky, technologicky prekonané bez ich narušenia (tzv. 
prepichom, podvrtávkou), resp. v prípade rozkopávky, investori uvedú tieto stavby na vlastné 
náklady do pôvodného stavu s obnovou vrchnej vrstvy v jej pozdĺžnom i priečnom profile (vecné 
bremeno „in rem“  bude právom súčasného, ako aj akéhokoľvek iného budúceho vlastníka parcely 
registra C-KN p.č. 1838/255, k.ú. Michalovce, evidovanej na LV 10517 a uloženej kanalizačnej 
prípojky, alebo jej časti). 

 

Prezentácia: prezentovalo sa 23 poslancov 
 

Hlasovanie 
(hlasovanie č.18) 
za: 23  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanec 
Primátor konštatoval, že uznesenie v bode č.2.8 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
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Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
schvaľuje:  
2.9  zriadenie vecného bremena za účelom uloženia IS,  kanalizačnej, vodovodnej a plynovej prípojky 

na pozemku vedenom na Okresnom úrade v Michalovciach, katastrálnom odbore, ako pozemok 
registra C-KN p.č. 579/1, k.ú. Topoľany v celkovej dĺžke inžinierskych sietí spolu cca 22,6 m, ktorá 
bude spresnená geometrickým plánom s ochranným pásmom 1 meter na obe strany od osi vedenia  
IS v zmysle VZN č. 101/2007 s uzatvorením zmluvy o budúcej zmluve na zriadenie vecného 
bremena a následne uzatvorením zmluvy o zriadení vecného bremena pre uloženie inžinierskych 
sietí s právom vstupu a vjazdu na daný pozemok s investorom,  
Ing. Janou Kasincovou, A.V.Suvorova 32, 071 01 Michalovce v rámci realizácie stavby: „Topoľany – 
novostavba rodinného domu, parcela číslo 685/71“. Inžinierske siete budú slúžiť pre napojenie 
novostavby rodinného domu, ktorý bude postavený na parcele registra  C-KN p.č. 685/71, 
evidovanej na LV 6369, k.ú. Topoľany s tým, že všetky dotknuté plochy  na ktorých sú umiestnené 
stavby vo vlastníctve mesta (cestné teleso, chodník, spevnené plochy a pod.) musia byť zo strany 
žiadateľa v prípade uloženia, opráv, údržby a rekonštrukcie inžinierskych sietí technologicky 
prekonané bez ich narušenia (tzv. prepichom, podvrtávkou), resp. v prípade rozkopávky, investor 
uvedie tieto stavby na vlastné náklady do pôvodného stavu s obnovou vrchnej vrstvy v jej 
pozdĺžnom i priečnom profile (vecné bremeno „in rem“ bude právom súčasného, ako aj 
akéhokoľvek iného budúceho vlastníka nehnuteľnosti C-KN p.č. 685/71, evidovanej na LV 6369, 
k.ú. Topoľany, uložených inžinierskych sietí, alebo ich častí). 

 

 
 
Prezentácia: prezentovalo sa 22 poslancov 

 
Hlasovanie 
(hlasovanie č.19) 
za: 22  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanec 
Primátor konštatoval, že uznesenie v bode č.2.9 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
schvaľuje:  
2.10  zriadenie vecného bremena za účelom uloženia IS,  kanalizačnej  

a vodovodnej prípojky na pozemku vedenom na Okresnom úrade v Michalovciach, katastrálnom 
odbore, ako pozemok registra E-KN p.č. 6389/37, evidovaný na LV 6438,  
k.ú. Michalovce v celkovej dĺžke inžinierskych sietí spolu cca 22,0 m, ktorá bude spresnená 
geometrickým plánom s ochranným pásmom 1 meter na obe strany od osi vedenia IS v zmysle VZN 
č. 101/2007 s uzatvorením zmluvy o budúcej zmluve na zriadenie vecného bremena a následne 
uzatvorením zmluvy o zriadení vecného bremena pre uloženie podzemných inžinierskych sietí s 
právom vstupu a vjazdu na daný pozemok s investorom, Igorom Čisárom, Moldavská 176/4, 071 
01 Michalovce v rámci realizácie stavby: „Michalovce – stavebné úpravy a prístavba rodinného 
domu – parcela č. 1621, 1622“. Inžinierske siete budú slúžiť pre napojenie prístavby rodinného 
domu žiadateľa, ktorý je postavený na parcele registra C-KN p.č. 1621, k.ú. Michalovce a ktorého 
prístavba bude postavená na parcele C-KN p.č. 1622, k.ú. Michalovce, evidovanej na LV 43, k.ú. 
Michalovce s tým, že všetky dotknuté plochy  na ktorých sú umiestnené stavby vo vlastníctve 
mesta (cestné teleso, chodník, spevnené plochy a pod.) musia byť zo strany žiadateľa v prípade 
uloženia, opráv, údržby a rekonštrukcie inžinierskych sietí technologicky prekonané bez ich 
narušenia (tzv. prepichom, podvrtávkou), resp. v prípade rozkopávky, investor uvedie tieto stavby 
na vlastné náklady do pôvodného stavu s obnovou vrchnej vrstvy v jej pozdĺžnom i priečnom 
profile (vecné bremeno „in rem“ bude právom súčasného, ako aj akéhokoľvek iného budúceho 
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vlastníka nehnuteľností C-KN p.č. 1621 a C-KN p.č. 1622, k.ú. Michalovce, uložených inžinierskych 
sietí, alebo ich častí). 

 

Prezentácia: prezentovalo sa 23 poslancov 
Hlasovanie 
(hlasovanie č.20) 
za: 23  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanec 
Primátor konštatoval, že uznesenie v bode č.2.10 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 
 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
schvaľuje:  
2.11 zriadenie vecného bremena „in rem“  na uložené káblové vedenie,  

a osadenú murovanú trafostanicu, ktoré sa nachádzajú na pozemku, vedenom  
na Okresnom úrade v Michalovciach, katastrálnom odbore, ako pozemok registra  
E-KN p.č. 8819/2, k.ú. Michalovce, evidovaný na LV 11 360, k.ú. Michalovce, spolu s uzatvorením 
zmluvy o zriadení vecného bremena. Vecné bremeno na pozemku povinného, spoločnosti Lepal 
Technik Michalovce, spol. s r.o., Fidlikova 2822,  066 01 Humenné, IČO: 47 999 241 sa zriadi 
v prospech oprávneného, mesta Michalovce, Námestie osloboditeľov 30, 071 01 Michalovce, IČO: 
00 325 490, v rozsahu:   

• právo na užívanie, prevádzkovanie, opravy a údržbu trafostanice, NN a VN káblových 

rozvodov, 

• právo na vstup, prechod a prejazd dopravných prostriedkov, stavebných strojov 

a mechanizmov cez pozemok a právo na vykonávanie súvisiacich terénnych úprav 

na pozemku. 

 

Prezentácia: prezentovalo sa 23 poslancov 
 

Hlasovanie 
(hlasovanie č.21) 
za: 22  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanec 
Primátor konštatoval, že uznesenie v bode č.2.11 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
schvaľuje:  
2.12  zriadenie vecného bremena „in rem“ s tým, že 

1. toto vecné bremeno bude zriadené zmluvou o zriadení vecného bremena uzavretou medzi 

Mestom Michalovce ako povinným z vecného bremena a obchodnou spoločnosťou APV 

Investment s. r. o., so sídlom Špitálska 1255/3, 071 01 Michalovce, IČO: 46 211 519 (ďalej len 

„APV Investment s. r. o.“) 

2. toto vecné bremeno bude viaznuť na pozemkoch – parcelách registra “E“ evidovaných 

na mape určeného operátu vo vlastníctve Mesta Michalovce, nachádzajúcich v katastrálnom 

území Michalovce, v súčasnosti evidovaných v katastri nehnuteľností na liste vlastníctva číslo 

6438 vedenom pre katastrálne územie Michalovce, ako (A) pozemok s parcelným číslom 2865, 

o výmere 210 m2, druh pozemku: Zastavaná plocha a nádvorie, (B) pozemok s parcelným 

číslom 2903/1, o výmere 162 m2, druh pozemku: Zastavaná plocha a nádvorie, a (C) pozemok 
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s parcelným číslom 2918, o výmere 483 m2, druh pozemku: Zastavaná plocha a nádvorie (ďalej 

sa tieto pozemky uvedené v písm. (A) až (C) spoločne označujú len ako „Povinné pozemky“), 

3. toto vecné bremeno bude zriadené  v prospech každodobého vlastníka pozemkov - parciel 

registra “C“ evidovaných na katastrálnej mape, nachádzajúcich sa v okrese Michalovce, v obci 

Michalovce, v katastrálnom území Michalovce v súčasnosti evidovaných v katastri 

nehnuteľností ako (1) pozemok s parcelným číslom 1035/1, o výmere 386 m2, druh pozemku: 

zastavaná plocha a nádvorie, (2) pozemok s parcelným číslom 1036/2, o výmere 124 m2, druh 

pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, (3) pozemok s parcelným číslom 1192/11, o výmere 

539 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, (4) pozemok s parcelným číslom 

1192/12, o výmere 178 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, (5) pozemok 

s parcelným číslom 1192/36, o výmere 3009 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, 

(6) pozemok s parcelným číslom 1192/37, o výmere 577 m2, druh pozemku: zastavaná plocha 

a nádvorie, (7) pozemok s parcelným číslom 1192/43, o výmere 143 m2, druh pozemku: 

zastavaná plocha a nádvorie, (8) pozemok s parcelným číslom 1192/44, o výmere 79 m2, druh 

pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, (9) pozemok s parcelným číslom 1192/45, o výmere 

375 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, (10) pozemok s parcelným číslom 

1192/47, o výmere 4 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, (11) pozemok 

s parcelným číslom 1192/48, o výmere 2 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, 

(12) pozemok s parcelným číslom 1192/50, o výmere 383 m2, druh pozemku: zastavaná plocha 

a nádvorie, (13) pozemok s parcelným číslom 1192/51, o výmere 372 m2, druh pozemku: 

zastavaná plocha a nádvorie, (14) pozemok s parcelným číslom 1192/54, o výmere 2 m2, druh 

pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, (15) pozemok s parcelným číslom 1192/60, o výmere 

340 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, (16) pozemok s parcelným číslom 

1192/38, o výmere 38 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, (17) pozemok 

s parcelným číslom 1192/46, o výmere 187 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, 

(18) pozemok s parcelným číslom 1192/74, o výmere 118 m2, druh pozemku: zastavaná plocha 

a nádvorie, (19) pozemok s parcelným číslom 1192/75, o výmere 14 m2, druh pozemku: 

zastavaná plocha a nádvorie, (20) pozemok s parcelným číslom 1192/52, o výmere 258 m2, 

druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie a (21) pozemok s parcelným číslom č. 1192/49, 

o výmere 239 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie (ďalej sa tieto pozemky uvedené 

v pod číslami (1) až (21) spoločne označujú len ako „Oprávnené pozemky“), ktorých aktuálnym 

výlučným vlastníkom je obchodná spoločnosť APV Investment s. r. o., 

4. tomuto vecnému bremenu budú zodpovedať tieto práva každého vlastníka a každého 

spoluvlastníka akejkoľvek časti Oprávnených pozemkov: 

a) právo na prechod pešo a prejazd nemotorovými vozidlami i motorovými vozidlami (vrátane 

stavebných strojov a nákladných vozidiel) cez Povinné pozemky v rozsahu vyznačenom 

geometrickým plánom číslo 36582972-35/2023 týkajúci sa pozemkov  

v katastrálnom území Michalovce, ktorý bol dňa 10.03.2023 v mene  

vyhotoviteľa – obchodnej spoločnosti G.K.T. spol. s r.o., so sídlom Vinné 469, PSČ: 072 31, IČO: 

36 582 972 Ing. Eduardom Treščákom vyhotovený a dňa 10.03.2023 autorizačne overený 

autorizovaným geodetom a kartografom Ing. Eduardom Treščákom (ďalej len „Geometrický 

plán“), 

b) právo vybudovať na Povinných pozemkoch v rozsahu vyznačenom Geometrickým plánom  

pozemné komunikácie, a na ten účel odstrániť z Povinných pozemkov zeleň, prípadne iné 

stavby, 
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a 

c) právo mať na Povinných pozemkoch v rozsahu vyznačenom Geometrickým plánom  

umiestnené pozemné komunikácie, a tieto komunikácie užívať a zabezpečovať  

ich opravu a údržbu, 

     a 

5. toto vecné bremeno bude zriadené za jednorazovú odplatu vo výške 756,93 EUR. 

 

 

➢ PhDr. Ing. Gejguš,PhD., vyhlásil v danom bode konflikt záujmu. 

 
 
Prezentácia: prezentovalo sa 23 poslancov 

 
Hlasovanie 
(hlasovanie č.22) 
za: 21  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanec 
Primátor konštatoval, že uznesenie v bode č.2.12 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
schvaľuje:  
2.13 zaradenie nehnuteľnosti do Zoznamu majetku mesta určeného na odpredaj: 

a) pozemok registra C-KN na Ul. M. Benku: 

 p.č. 820/22, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, výmera 1 342 m2,            
do výmery 80 m2  

           ktorý je evidovaný Okresným úradom Michalovce na Liste vlastníctva číslo 5157 v k.ú.    

          Stráňany, obec Michalovce, okres Michalovce. 

 
Prezentácia: prezentovalo sa 23 poslancov 
Hlasovanie 
(hlasovanie č.23) 
za: 23  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanec 
Primátor konštatoval, že uznesenie v bode č.2.13 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 
 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
schvaľuje:  

3. Splnomocňuje: 
primátora mesta Mgr. Miroslava Dufinca k podpísaniu zmlúv v zmysle schválených    uznesení   v      

bode 2 Návrhu na uznesenie. 
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Hlasovanie 
(hlasovanie č.24) 
za: 23  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 2 poslanec 
Primátor konštatoval, že uznesenie v bode č.3  tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 
 
BOD č.7 
Majetkovoprávne záležitosti 
 

- Písomný materiál tvorí prílohu č. 7 zápisnice.  

- Materiál predkladal Ing. Jozef Doležal, ved. odboru HsM. 
 
 
Ing. Jozef Doležal, ved.OHsM 
Oboznámil prítomných s jednotlivými bodmi materiálu: 
1. Vyhodnotenie obchodnej verejnej súťaže na odpredaj pozemkov nachádzajúcich sa na Ul. 

Lastomírskej v Michalovciach. 

2. Vyhodnotenie obchodnej verejnej súťaže na odpredaj časti pozemku nachádzajúceho sa 
na Ul. okružnej  v Michalovciach.  

3. Vyhodnotenie obchodnej verejnej súťaže na odpredaj časti pozemku nachádzajúceho sa 
na Ul. partizánskej  v Michalovciach. 

4. Vyhodnotenie obchodnej verejnej súťaže na odpredaj bytových domov na Ul. mlynskej 
v Michalovciach. 

5. Schválenie formy a podmienok predaja časti pozemku nachádzajúceho sa na Ul. višňovej  
v Michalovciach. 

6. Schválenie formy a podmienok predaja pozemku nachádzajúceho sa na Ul. farskej  
v Michalovciach. 

 

 

R o z p r a v a  

 

Radovan Geci 

Mesto Michalovce má tendenciu doháňať rozpočet mesta kapitálovými príjmami, t. j. predávať 

majetok mesta. Som proti predaju majetku mesta, som proti nezmyselnému zbavovaniu sa 

niektorých pozemkov. Je potrebné brať na zreteľ budúcnosť. Ak predáme všetky pozemky, 

budeme mať problém s cyklotrasami, pri čerpaní eurofondov (športové haly, kultúrny dom), 

kde väčšinou je podmienka, že musíme mať vysporiadané pozemky. Pozemky je potrebné 

udržiavať, prípadne zamieňať, ale nie predávať. 
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Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Do veľkej miery s vami súhlasím, a tak sa aj naozaj deje. K zámene dochádza ak je to pre Mesto 

výhodné. Aj teraz máme prípady, kde Mesto nepristúpilo k predaju pozemkov, práve z tých 

dôvodov, ktoré tu spomínal p. Geci. 

 

Doc. Ing. Michal Stričík,PhD. 

K bodu č. 4 materiálu. Akým spôsobom bude riešený komunálny odpad, ktorý sa nachádza 

v blízkosti bytových domov na Ul. mlynskej? Je to vážny problém na území mesta, 

predovšetkým v  spomínanej lokalite. 

 

Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Zber komunálneho odpadu v danej lokalite je problém. Je tam prevažná väčšina neplatičov 

a neprispôsobivých občanov. Samotný predaj bytových domov túto problematiku nerieši. Zber 

TKO v meste prebieha na základe trvalého pobytu občanov, ktorým je vyrubený poplatok za 

zber odpadu. Ak dôjde k predaju, bude na mieste, aby mesto pristúpilo k rokovaniu s novým 

vlastníkom, aby sa začal správať ako správca týchto bytových domov a aby nájomníci platili za 

zber odpadu a aby zabránil vzniku čiernych skládok. 

 

 

MUDr. Dušan Goda, fakt. poznámka 

V rámci obnovy je 900 mil. € určených na podporu rómskych obyvateľov. Bola už zverejnená 
výzva? 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Zatiaľ takáto výzva nebola zverejnená. Pri poslednej návšteve rómskeho splnomocnenca vlády 
sme apelovali, aby výzva bola vyhlásená čim skôr, ale zatiaľ sa nič nezmenilo. Veľký balík je, 
ale samosprávy sa k nemu nevedia dostať. 
V danej lokalite máme ďalšie bytové domy, komunitné centrum, školu, kde vieme využiť fin. 
prostriedky z prípadnej výzvy. Tak isto tam máme MOPS, ktorých platíme od januára 
z vlastných fin. prostriedkov. Momentálne ich využívame na stráženie objektu školy, aby 
ustrážili majetok, kde máme ubytovaných 95 ľudí. Zároveň podnikáme kroky na odstránenie 
dvojzmennej prevádzky, kde sme reagovali na výzvu. Pripravuje sa na to  projekt. 
Po zrealizovaní odpredaja, očakávame, že nový vlastník zabezpečí ubytovanie aj pre ľudí, ktorí 
sú momentálne v škole. Mesto následne bude môcť vyčísliť škody, ktoré si uplatní na okresný 
úrad a začne opravovať vzniknuté škody. Mesto chce naďalej zlepšovať podmienky pre tam 
žijúcich obyvateľov. 
 
Ing. Eva Muchová 
Na moje niektoré  pripravené otázky, odpoveď už zaznela. Mesto bude stavať bytový dom č.7? 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Chceme využiť všetky externé prostriedky. Jedným z nich Štátny fond rozvoja bývania, ktorý 
má výhodné podmienky, aby mesto mohlo pristúpiť k výstavbe bytového domu na pozemku, 
kde bol sanovaný bytový dom č.7. 
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Ing. Eva Muchová 
Som poslankyňa za okrajové časti mesta, čiže aj za rómsku komunitu.  Ak by bola nová bytovka 
postavená, prihováram sa, aby tam boli ubytovaní prednostne tí, ktorí sú platcami nájmu. 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Je to samozrejme, má to svoju logiku, aby  sa prípadne nový dom „nevybýval“. 
 
MUDr. Dušan Goda 
Ak som správne pochopil, na  prípadnú výzvu bude reagovať mesto? Nie nový majiteľ? Nezdá 
sa mi to. Nie je to predčasné? Ne je to logické ... Mesto bude disponovať fin. prostriedkami 
a bude investovať do súkromného majetku.? 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Na prípadné výzvy bude reagovať určite mesto. Mesto tam má svoje pozemky, bytové domy, 
školu.  Pán poslanec miešate tu dokopy rôzne veci. Jedná vec je predaj bytových domov 
a druhá vec je snaženie sa o získanie externých fin. zdrojov na riešenie problematiky 
problémov na Ul. mlynskej, ale len tam kde je vlastníkom Mesto, napr. investovať do 
prístupovej cesty. Máme tam pozemok, po budove č.7, ktorá sa musela zbúrať. Stále pôjde 
o investíciu do majetku mesta. Samospráva nemôže investovať do súkromného majetku.  
 
 
MUDr. Dušan Goda, fakt. poznámka 
Porozumel som tomu, takže prípadné dotácie sa nedotknú 7 bytových domov, ktoré sú určené 
na odpredaj. Je to pre mňa nelogické, nesociálne. Práve tieto dotácie je potrebné využiť na 
rekonštrukciu týchto bytových domov. 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Ak by tieto výzvy boli a existovali,  ako to bolo sľúbené, tak sa Mesto nesnaží tento majetok 
odpredať. Mesto v tejto dobe nemá fin. prostriedky na to, aby investovalo do tzv. čiernej diery. 
Investícia sa tam vybýva v priebehu niekoľkých mesiacov. 
 
 
Neboli vznesené žiadne  ďalšie otázky, pripomienky ani iné návrhy. 

(rozprava ukončená) 

 
Návrh na uznesenie predniesla  predsedníčka návrhovej komisie Ing. Eva Muchová  v tomto 

znení: 

NÁVRH NA UZNESENIE 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
 
I. Schvaľuje: 

1. odmietnutie ponuky na odkúpenie nehnuteľnosti a predložený návrh kúpnej zmluvy na odpredaj 
pozemkov registra E-KN p.č. 9453/2, druh pozemku ostatná plocha, výmera 152 m2, a p.č. 9577/2, 
druh pozemku ostatná plocha, výmera 94 m2, ktoré sú  evidované Okresným úradom Michalovce, 
katastrálnym odborom, na Liste vlastníctva č. 5157, k.ú. Michalovce, obec Michalovce, okres 
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Michalovce., spoločnosti ARRIVA Michalovce, a.s., so sídlom Ul. lastomírska 1, 071 80 Michalovce, 
IČO: 36214078, ako záverečné vyhodnotenie súťaže s tým, že obchodná verejná súťaž sa zopakuje 
za tých istých podmienok. 

 

Prezentácia: prezentovalo sa 23 poslancov 
Hlasovanie 
(hlasovanie č.25) 
za: 23  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanec 
Primátor konštatoval, že uznesenie v bode I.1 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 
 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
I.  Schvaľuje: 

2. prijatie predloženého návrhu kúpnej zmluvy a za víťaza súťaže na odpredaj novovytvoreného 
pozemku C-KN p.č. 4664/9, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, výmera 338 m2, ktorý bol 
na základe Geometrického plánu č. 14294711-9/2022, zo dňa 30.03.2022, úradne overeného 
Okresným úradom Michalovce dňa 07.04.2022 pod č. G1-200/22, odčlenený z pôvodného 
pozemku C-KN p.č. 4664/6, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, výmera 924 m2, LV 5157, 
k.ú. Michalovce, obec Michalovce, okres Michalovce, schvaľuje  spoločnosť Lepal Technik 
Michalovce, spol. s r.o., so sídlom Ul. Fidlíkova č.2822, 066 01 Humenné, IČO: 47999241, ktorá 
ponúkla za predmet predaja kúpnu cenu vo výške 17 238 €, ako záverečné vyhodnotenie súťaže. 

 
 
 

Prezentácia: prezentovalo sa 23 poslancov 
Hlasovanie 
(hlasovanie č.26) 
za: 22  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 1 poslanec 
Primátor konštatoval, že uznesenie v bode I.2 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
I. Schvaľuje: 

3. prijatie predloženého návrhu kúpnej zmluvy a za víťaza súťaže na odpredaj novovytvoreného 
pozemku C-KN p.č. 1792/4, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, výmera 39 m2, ktorý bol 
na základe Geometrického plánu č. 14328810-28/2021, zo dňa 06.10.2021, úradne overeného 
Okresným úradom Michalovce dňa 14.10.2021 pod č. G1-595/21, odčlenený z pôvodného 
pozemku C-KN p.č. 1792, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, výmera 371 m2, LV 5157, k.ú. 
Stráňany, obec Michalovce, okres Michalovce, schvaľuje Janu Gavurovú, rod. Karnayovú, narodenú 
26.11.1971, bytom Partizánska 3027/41, 071 01 Michalovce, ktorá ponúkla za predmet predaja 
kúpnu cenu vo výške 1 000,35 €, ako záverečné vyhodnotenie súťaže. 

 

Prezentácia: prezentovalo sa 23 poslancov 
Hlasovanie 
(hlasovanie č.27) 
za: 23  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanec 
Primátor konštatoval, že uznesenie v bode I.3 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
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Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
I. Schvaľuje: 

4. prijatie predloženého návrhu kúpnej zmluvy a za víťaza súťaže na odpredaj nehnuteľností: 
a) evidované na LV 10370, k.ú. Michalovce, obec Michalovce, okres Michalovce a to: 

− bytový dom – blok A na parc.č. 4718/29, druh stavby bytový dom, súp.č.426, 
b) evidované na LV 10376, k.ú. Michalovce, obec Michalovce, okres Michalovce a to: 

− bytový dom – blok B na parc.č. 4718/31, druh stavby bytový dom, súp.č.151, 
c) evidované na LV 10068, k.ú. Michalovce, obec Michalovce, okres Michalovce a to: 

− bytový dom blok C na parc.č. 4725/4, druh stavby bytový dom, súp.č.2895, 
d) evidované na LV 10373, k.ú. Michalovce, obec Michalovce, okres Michalovce a to: 

− bytový dom – blok E na parc.č. 4725/7, druh stavby bytový dom, súp.č.3508, 
e) evidované na LV 10381, k.ú. Michalovce, obec Michalovce, okres Michalovce a to: 

− bytový dom – blok 10 na parc.č. 4718/5, druh stavby bytový dom, súp.č.3910, 
f) evidované na LV 10374, k.ú. Michalovce, obec Michalovce, okres Michalovce a to: 

− bytový dom – blok 8 na parc.č. 4718/6, druh stavby bytový dom, súp.č.3911, 
g) evidované na LV 10375, k.ú. Michalovce, obec Michalovce, okres Michalovce a to: 

− bytový dom – blok 22 na parc.č. 4718/7, druh stavby bytový dom, súp.č.3912, 
a stavby bez súpisného čísla postavené na pozemkoch: 

− C-KN p.č. 4718/30, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, výmera 111 m2, 

− C-KN p.č. 4718/32, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, výmera 14 m2, 

− C-KN p.č. 4725/3, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, výmera 23 m2 

− C-KN p.č. 4725/6, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, výmera 132 m2,  

− C-KN p.č. 4725/8, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, výmera 144 m2  
evidované na LV 5157, k.ú. Michalovce, obec Michalovce, okres Michalovce, vo vlastníctve 

mesta Michalovce, 

a stavby bez súpisného čísla postavené na pozemkoch: 

− C-KN p.č. 4727/70, výmera 93 m2, 

− C-KN p.č. 4727/71, výmera 90 m2, 
neevidované na liste vlastníctva, 

schvaľuje Romana Mikera rod. Mikera, narodeného 02.03.1968, Ul. leningradská 3504/8, 071 01 

Michalovce a Vlastu Mikerovú rodenú Miklóšovú, narodenú 05.12.1967, Ul. leningradská 3504/8, 

071 01 Michalovce, do bezpodielového spoluvlastníctva manželov, ktorí ponúkli za predmet 

predaja kúpnu cenu vo výške 70 000 €, ako záverečné vyhodnotenie súťaže. 

 
 
Prezentácia: prezentovalo sa 22 poslancov 
 
Hlasovanie 
(hlasovanie č.28) 
za: 22  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanec 
Primátor konštatoval, že uznesenie v bode I.4 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
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Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
I. Schvaľuje: 

5. spôsob prevodu novovytvoreného pozemku C-KN p.č. 768/13, druh pozemku zastavaná plocha a 
nádvorie, výmera 31 m2, k.ú. Stráňany, ktorý bol na základe Geometrického plánu č. 14328810-
34/2022 zo dňa 18.11.2022, úradne overeného Okresným úradom Michalovce, katastrálnym 
odborom zo dňa 02.12.2022 pod č. G1-799/2022 bol z pôvodného pozemku C-KN p.č. 768/1, druh 
pozemku zastavaná plocha a nádvorie, výmera 6 621 m2, LV 5157, k.ú. Stráňany, obec Michalovce, 
okres Michalovce, obchodnou verejnou súťažou za nasledujúcich podmienok: 

− účastník súťaže predloží návrh kúpnej zmluvy na predmet predaja, 

− účastník súťaže predloží podnikateľský zámer na predmet predaja, resp. účel využitia (fyzická 
osoba),  

− prehlásenie súťažiaceho, že stav predmetu predaja pozná, berie ho na vedomie a v takomto stave 
ho kupuje, 

− v návrhu kúpnej zmluvy záujemca ponúkne kúpnu cenu za odpredávaný pozemok, 

− účastník súťaže deklaruje v návrhu kúpnej zmluvy, že zaplatí kúpnu cenu naraz, pred podaním 
zmluvy na vklad v katastri nehnuteľnosti, maximálne do 60 dní od právoplatnosti a účinnosti 
uznesenia mestského zastupiteľstva, inak má právo vyhlasovateľ odstúpiť od zmluvy, 

− účastník súťaže rešpektuje prípadné zaťaženie odpredávaných pozemkov existujúcimi 
inžinierskymi sieťami, ktorých prípadné preložky zabezpečí na vlastné náklady, bez nároku na 
kompenzáciu vynaložených nákladov, 

− záujemca musí deklarovať čestným vyhlásením, že on ani jemu blízke osoby, ani právnické osoby, 
v ktorých je on, alebo jemu blízke osoby konateľom, členom, štatutárom, alebo v obdobnom 
vzťahu, nemajú podlžnosti voči Mestu Michalovce vrátane jeho organizácií, resp. bol alebo boli 
členom, štatutárom, alebo v obdobnom vzťahu v právnických osobách v čase vzniku podlžnosti 
a táto doteraz nie je vysporiadaná,  

− záujemca je povinný zložiť zábezpeku vo výške 100 € na číslo účtu SK04 5600 0000 0042 0422 3001, 
BIC kód banky KOMASK2X, s tým, že kópia potvrdenia o úhrade tvorí súčasť ponuky záujemcu. 
Záujemca uvedie vlastné číslo účtu, na ktoré mu bude vrátená finančná zábezpeka v prípade, ak 
bude v súťaži neúspešný. Vrátená finančná čiastka bude v hodnote 100 €, 

− ak úspešný uchádzač po vyhodnotení súťaže odstúpi, tak finančná zábezpeka vo výške    100 € sa 
mu nevracia, 

− rozhodujúcim kritériom pre vyhodnotenie súťažných návrhov bude podnikateľský zámer resp. účel 
využitia a cena  ponúknutá za predmet kúpy za predpokladu, že súťažný návrh je predložený 
v súlade s vyhlásenými podmienkami súťaže a v požadovanom rozsahu. Do súťaže môže byť 
zahrnutý návrh, len keď jeho obsah zodpovedá uverejneným podmienkam súťaže v súlade s § 284 
Občianskeho zákonníka, 

− účastník súťaže nemá nárok na náhradu nákladov spojených s účasťou v obchodnej verejnej súťaži, 

− vyhlasovateľ súťaže si vyhradzuje právo odmietnuť predložené ponuky alebo zrušiť súťaž. 
 

Prezentácia: prezentovalo sa 23 poslancov 
 
Hlasovanie 
(hlasovanie č.29) 
za: 17  poslancov, proti: 4, hlasovania sa zdržali: 2 poslanec 
Primátor konštatoval, že uznesenie v bode I.5 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
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Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
I. Schvaľuje: 

6. spôsob prevodu pozemku C-KN p.č. 136/3, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, výmera 19 
m2, LV 5157, k.ú. Michalovce, obec Michalovce, okres Michalovce, obchodnou verejnou súťažou za 
nasledujúcich podmienok: 

− účastník súťaže predloží návrh kúpnej zmluvy na predmet predaja, 

− účastník súťaže predloží podnikateľský zámer na predmet predaja, resp. účel využitia (fyzická 
osoba),  

− prehlásenie súťažiaceho, že stav predmetu predaja pozná, berie ho na vedomie a v takomto stave 
ho kupuje, 

− v návrhu kúpnej zmluvy záujemca ponúkne kúpnu cenu za odpredávaný pozemok, 

− účastník súťaže deklaruje v návrhu kúpnej zmluvy, že zaplatí kúpnu cenu naraz, pred podaním 
zmluvy na vklad v katastri nehnuteľnosti, maximálne do 60 dní od právoplatnosti a účinnosti 
uznesenia mestského zastupiteľstva, inak má právo vyhlasovateľ odstúpiť od zmluvy, 

− účastník súťaže rešpektuje prípadné zaťaženie odpredávaných pozemkov existujúcimi 
inžinierskymi sieťami, ktorých prípadné preložky zabezpečí na vlastné náklady, bez nároku na 
kompenzáciu vynaložených nákladov, 

− záujemca musí deklarovať čestným vyhlásením, že on ani jemu blízke osoby, ani právnické osoby, 
v ktorých je on, alebo jemu blízke osoby konateľom, členom, štatutárom, alebo v obdobnom 
vzťahu, nemajú podlžnosti voči Mestu Michalovce vrátane jeho organizácií, resp. bol alebo boli 
členom, štatutárom, alebo v obdobnom vzťahu v právnických osobách v čase vzniku podlžnosti 
a táto doteraz nie je vysporiadaná,  

− záujemca je povinný zložiť zábezpeku vo výške 100 € na číslo účtu SK04 5600 0000 0042 0422 3001, 
BIC kód banky KOMASK2X, s tým, že kópia potvrdenia o úhrade tvorí súčasť ponuky záujemcu. 
Záujemca uvedie vlastné číslo účtu, na ktoré mu bude vrátená finančná zábezpeka v prípade, ak 
bude v súťaži neúspešný. Vrátená finančná čiastka bude v hodnote 100 €, 

− ak úspešný uchádzač po vyhodnotení súťaže odstúpi, tak finančná zábezpeka vo výške    100 € sa 
mu nevracia, 

− rozhodujúcim kritériom pre vyhodnotenie súťažných návrhov bude podnikateľský zámer resp. účel 
využitia a cena  ponúknutá za predmet kúpy za predpokladu, že súťažný návrh je predložený 
v súlade s vyhlásenými podmienkami súťaže a v požadovanom rozsahu. Do súťaže môže byť 
zahrnutý návrh, len keď jeho obsah zodpovedá uverejneným podmienkam súťaže v súlade s § 284 
Občianskeho zákonníka, 

− účastník súťaže nemá nárok na náhradu nákladov spojených s účasťou v obchodnej verejnej súťaži, 

− vyhlasovateľ súťaže si vyhradzuje právo odmietnuť predložené ponuky alebo zrušiť súťaž. 
 

MUDr. Maroš Eľko 

➢ V danom bode vyhlásil konflikt záujmu. 

 

Prezentácia: prezentovalo sa 22 poslancov 
 
Hlasovanie 
(hlasovanie č.30) 
za: 22  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanec 
Primátor konštatoval, že uznesenie v bode I.6 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
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Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
II. Splnomocňuje  

primátora mesta Mgr. Miroslava Dufinca podpísaním zmlúv na základe schválených majetkovo-
právnych záležitostí v bode I. Návrhu na uznesenie. 
 

 T: 2023  

 Z: Mgr. Miroslav Dufinec 

    primátor mesta 

Hlasovanie 
(hlasovanie č.31) 
za: 21  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanec 
Primátor konštatoval, že uznesenie v bode II. tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

BOD č.8 
Vyhodnotenie rozpočtu TaZS mesta Michalovce za rok  2022 
 

- Písomný materiál tvorí prílohu č. 8 zápisnice.  

- Materiál predkladal Ing. Július Oleár, riaditeľ TaZS mesta Michalovce. 
 

➢ Primátor poveril rokovaním MsZ Ing. Sokologorského, zástupcu primátora mesta. 
 

Ing. Július Oleár, riaditeľ TaZS 
V krátkosti oboznámil prítomných z dôvodovou správou k Vyhodnoteniu rozpočtu TaZS mesta 
Michalovce za rok 2022. 
Celkové plnenie rozpočtu k 31.12.2022: príjmy spolu: 6030 154 €, výdavky spolu: 6 023 077 €, 
prebytok bol dosiahnutý vo výške 7 077 €. 
Podrobnejšie viď. materiál. 
 
 
R o z p r a v a  
 
Radovan Geci 
TaZS mesta Michalovce sú  rozpočtované na 6 mil. €. Túto spoločnosť považujem za 
netransparentnú. Bod 4.5.1 cestná doprava – výdavky 486  tis.€. Do dnešného dňa TaZS 
nemajú rozpis, podrobný plán, aby sme vedeli, akým spôsobom sa dopracovali k tejto sume. 
Dávať pol milióna na údržbu ciest je neuveriteľné. Kde tie peniaze končia? Ďalej – v zime bolo 
použitých 470 ton soli. Odhrnulo sa cca 4000 km. V tomto roku sme mali cca 3 dni sneh. Pri 5 
tonových tatrovkách to je 100 aut. Ako to mám podporiť, keď mi tu nesedia žiadne čísla? Do 
dnes sú kamienky popri cestách. Vlastné príjmy stúpli na 155 %. Efekt z toho nevidno. 
 
Ing. Július Oleár, riaditeľ TaZS 
Pán poslanec určitým spôsobom zavádza. Tatra má 12 ton. Mesto nevykonáva posyp len keď 
je sneh, soli sa ľad, v prvom rade mosty, dôležité cesty, kruhové objazdy. V zime bola 
zabezpečená zjazdnosť ciest na 100 %. Nejde len zimnú údržbu ciest, ale spadajú tam dopravné 
značenia, vysprávky atď. 
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Stále sa poukazuje na to, ako stúpli rozpočtované peniaze od roku 2010. Je to pravda, ale nie 
je povedané čo sa medzitým stalo. TaZS mesta v tomto období prevzalo do správy práčovňu 
a čistiareň, útulok pre túlavých psov, novú kazetu v Žabanoch, Autoservis okružná, športovú 
halu, futbalový štadión, kompostáreň, zimný štadión. V uvedenom čase sme museli reagovať 
na úpravu minimálnej mzdy, na úpravu miezd – zvyšovali sa tarify, vyplatenie jednorazových 
odmien v roku 2022 na základe nariadenia Vlády SR. 
Na jednej strane poslanci apelujú, že je potrebná úprava miezd, s čím sa aj ja stotožňujem. 
Najzávažnejšie je v rámci energetickej krízy je nárast cien energií, plynu, pohonných hmôt 
a s tým súvisiaci nárast cien tovaru a služieb. 
 

➢ Ing. Sokologorský, zástupca primátora odovzdal vedenie rokovania MsZ Mgr. 
Dufincovi, primátorovi mesta. 

 
MUDr. Dušan Goda, fakt. poznámka 
Pán riaditeľ, môžete rozprávať koľko chcete, argumenty sú na strane opozičných poslancov. 
Vyhovárate sa a zavádzate nás a verejnosť. TaZS mesta sú čiernou dierou na peniaze občanov 
mesta. Peniaze vôbec nie sú kontrolovateľné. Tu by mala prísť na kontrolu hl. kontrolórka. 
Vám nezáleží na platoch vašich zamestnancov. Dôkaz predložím o chvíľu. 
 
Radovan Geci, fakt. poznámka 
Ak si stojí pán riaditeľ za svojim slovom, že efektívne narába s peniazmi, nech mi uvedie dôvod, 
prečo nezverejnia plán údržby? Schválili sme dnes prenájom  - lesy Oreské, ktorá má jedného 
zamestnanca a my máme spoločnosť, ktorá má stovky zamestnancov a nedokáže sa o les 
postarať. Ako chceme posúvať mesto dopredu, keď TaZS sú najväčším žrútom našich financií. 
Preto budem stále poukazovať na to, aby sa peniaze míňali čo najefektívnejšie, lebo nám 
neostáva priestor na skvalitňovanie životného prostredia. 
 
MUDr. Maroš Eľko, fakt. poznámka 
Čierna diera – kto vynáša odpad, kto ho spracováva? V meste máme 592 ks 1100 l nádob, 3455 
110 l nádob, od podnikateľov bolo vybraných 732 veľkoobjemových kontajnerov, zhodnotené 
bolo 2 508 ton bioodpadu, 1 195 ton v kompostárni. Vynieslo sa 13 050 t odpadu. TaZS si robia 
svoju robotu a robia si ju dobre. Nikto sa tu netopí v odpade. Náklady sú porovnateľné ako 
v ostatných okresných mestách. 
 
JUDr. Ing. Erik Sibal 
Bežné príjmy – podnikateľská činnosť – oceňujem zvýšenie o 39 %. Čo sa týka navýšenia miezd 
pre zamestnancov som za, nárast miezd v podnikateľskej činnosti bol o 77 %. Je potrebné byť 
proporcionálny. Časť fin. prostriedkov sa môže použiť na údržbu centrálnej mestskej zóny 
a teplovody na SNP, viac o tom pri zmene rozpočtu TaZS. 
 
Ing. Július Oleár, riaditeľ TaZS 
Mzdy sme veľmi dlho neupravovali podľa toho ako by sme chceli, ale vychádzali sme zo 
zákona. Aj tento rok bolo navýšenie o 7 % od januára a od 1.9. to bude o ďalších 10 %. 
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Doc. Ing. Michal Stričík,PhD. 
K zmene rozpočtu TaZS sa veľa rozprávalo na komisií ešte v novembri 2022. Ak bol rozpočet 
schválený, mal by platiť. Je dobre, že  sa naplnili podnikateľské príjmy. Michalovčania odpad 
triedia, komodity  cien vzrástli. Toto sa podpísalo na zvýšení podnikateľských príjmov. Mrzí ma 
prekročenie výdavkovej časti. Ušetrené peniaze mohli byť použité na naštartovanie kúpaliska. 
 
MUDr. Dušan Goda, fakt. poznámka 
Reakcia na p. Sibala a riaditeľa TaZS ohľadne miezd. Asi ste nepochopili môjho kolegu pán 
riaditeľ, keď hovoril, že z vlastných  zdrojov existuje navyšovanie príjmov. Ste samostatná 
firma,  nielen čakať zákonné navyšovanie. Nehovoriac o tom, že v decembri MsZ vám schválilo 
navýšenie rozpočtu o  508 tis. € na navýšenie miezd a iné účely. Zamestnancom nešlo 
adekvátne navýšenie miezd, v takej výške, ako boli vyčlenené fin. prostriedky z mestského 
rozpočtu. Mám o tom dôkaz. Odpovedali ste mi  písomne na základe mojej požiadavky, je to 
tam čierne na bielom, že suma 508 tis. € nebude naplnená, ak to prepočítame na zamestnanca 
a na mesiac. Uniká tam cca 200 tis. €. Zavádzate pán riaditeľ a TaZS sú čiernou dierou, ste 
hanbou mesta. 
 
Ing. Július Oleár, riaditeľ TaZS 
Aj na poslednom rokovaní MsZ pán poslanec Goda povedal: 508 tis. € išlo na transfer pre TaZS 
mesta a tie peniaze zamestnanci ani robotníci TaZS neuvidia. Na základe toho sme pripravili 
vyhlásenie všetkých zamestnancov, kde potvrdzujú, že s účinnosťou od 1.1. bol im zvýšený 
funkčný plat v zmysle nariadenia Vlády SR. Kto zavádza pán poslanec? Vy tvrdíte, že nebolo 
upravené nič. Vy zavádzate. Skončili sme. 
 
PhDr. Ing. M. Gejguš, PhD. 
Na rokovaní MsR som upozornil na obrovské množstvo vyvezeného odpadu z lokality Ul. 
mlynskej v objeme 210 t a z Ul. Gerbovej  51 ton odpadu. Toto množstvo bolo vyvezené 
v rámci verejno prospešných prác, čiže zadarmo. Navrhol som  na rokovaní mestskej rady, aby 
boli vyčíslené náklady v súvislosti s likvidáciou divokých skládok. Zároveň vyjadrujem 
presvedčenie, že minimálne v lokalite mlynskej, to bolo v roku 2022 posledný krát a dnešným 
schválením predaja bytových domov bude úhrada nákladov za zber a likvidáciu divokých 
skládok už prenesená do povinnosti nového vlastníka. 
 
 
Ing. Július Oleár, riaditeľ TaZS 
Vo finančnom vyjadrení vami spomínaných odpadov v lokalite mlynská je to cca 23-25 tis. €. 
 
MUDr. Dušan Goda, fakt. poznámka 
Kedy skončíme, alebo začneme pán riaditeľ, o tom nerozhodujete vy. Som poslanec 
a zastupujem občanov mesta. Vyprosujem si takéto konštatovania. Je neúnosné ako vy 
rozprávate a konáte. Že zamestnanci nedostanú nič, som nepovedal. Povedal som, že nie 
v plnej miere, tak ako boli vyčlenené peniaze, do takejto výšky. Tak som to povedal aj myslel, 
ale vy to nechcete pochopiť. Nie len zavádzate, ale  už aj  klamete.  Tarifne mzdy v roku 2023, 
podľa toho čo mám od vás budú navýšené od 42,20 € do 60,67 € mesačne. Je to ľahké si 
vypočítať koľko to činí v roku. O tomto rozprávam. 
To čo ste uviedli ohľadom kanálových vpustov nie som spokojný. Tu by mala nastúpiť hl. 
kontrolórka a toto kontrolovať. 1025 kanálových vpustov ste opravili za polrok, kde sú? Treba 
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sa pozrieť po meste. Dáme si to preveriť? Pán riaditeľ nezavádzajte a pracujte tak ako treba a 
šetrite. Vy poslanci už neschvaľujte peniaze do čiernej diery. 
 
 
Ing. Filip Kaľavský 
Aká bola cena  za uskladnenie tony na skládke v roku 2022 a aká cena je v tomto roku? Už 
nevozíme odpad na skládku v Syrníku, vozíme už na inú skládku? Informáciu o tom som 
nenašiel. Do akého termínu budeme vyvážať odpad na novú skládku a o akú firmu sa jedná? 
Kedy bude otvorená tretia kazeta na skládke Žabany? Kedy budú nádoby na kuchynský odpad?  
K triedeniu – v rámci domov ide o triedenie, ale pri bytových domoch na sídliskách obyvatelia 
nemajú veľkú motiváciu triediť. Nie je tam žiadna kontrola. Odpad privážajú záhradkári, z chát 
a podobne. V akom stave je mestská športová hala čo sa týka palubovky a strechy v súvislosti 
s jej využívaním pre utečencov? 
Rozvrhnutie ľadovej plochy – na komerčné účely to bolo 381 hodín. Je to správne číslo?  Na  
deň to vychádza cca 1,5 hod. Komu ide príjem z prenájmu ľadovej plochy? 
 
Ing. Július Oleár, riaditeľ TaZS 
Ľadová plocha: nedá sa hovoriť o priemere na deň. Rozpis sa robí každý týždeň. Tržby sú 
príjmom TaZS mesta.  
K 1.3.2023  je výdavok za 1 t odpadu 84,60 €. Zabezpečuje to firma Kosit. Zmluvu s firmou Kosit 
máme do 31.12.2023.  
Čo sa týka kuchynského odpadu, v projekte sme boli úspešný, ale nemáme naplnenie všetkých 
položiek. Nemáme komplet technológiu, aby sme mohli kuchynský odpad spracovávať. 
Čo sa týka športovej haly, zrušili sa stany vonku. Hala je naďalej v prenájme Ministerstva 
vnútra SR. Hala by mala byť v poriadku. 
 
Ing. Filip Kaľavský, fakt. poznámka  
Cena za uskladnenie na skládku v roku 2022 a v roku 2023? Poplatok za odpad pre obyvateľa 
sa navyšoval. 
 
Ing. Július Oleár, riaditeľ TaZS 
Cena v roku 2022 bola 43,68 € v roku 2023 je to 48 €.  Cena išla hore o cca 10 %. 
 
 
Doc. Ing. Michal Stričík, PhD., fakt. poznámka 
.. nekvalitný zvukový záznam. Zákonný poplatok za uloženie odpadu na skládku nie je pre 
mesto 18 €, ale je to 15 € pre rok 2023. 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Skládka Žabany, nová kazeta – sme vo fáze, kedy pripravuje OVS na zhotoviteľa skládky. Nie 
to spustené z jediného dôvodu a to je integrované stavebné povolenie. Nejde o proces, ktorý 
by mal trvať veľmi dlho. Samotný proces výstavby by mal trvať pár mesiacov. Pomôže nám to 
byť do istej doby,  aby sme boli sebestačný. Okolité obce by sa znovu pripojili k nám, čím by 
sme získali aj financie. 
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MUDr. Dušan Goda, fakt. poznámka 
Ako je to s finančným zabezpečením novej kazety? Už niekoľko rokov dozadu Mesto na to 
bralo úver. Vyčlenili sa na to peniaze. Plánuje sa z mestských peňazí, resp. úverom 
zabezpečovať financie na tento projekt? Nebudeme na ďalšom zastupiteľstve schvaľovať opäť 
úver, alebo z čerpať z rezervy mesta? Aký je rozpočet na toto dielo? 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Máme platný úverový rámec, ktorý potrebujeme dočerpať a ktorý stále beží. Z toho sa 
zafinancuje toto dielo.  Koľko to bude stáť, zatiaľ nevieme. V rozpočte je plánovaných cca 1,8 
mil. € na vybudovanie tejto skládky. 
 
Ing. Filip Kaľavský, fakt. poznámka 
Suma za uskladnenie celkovo za jednu tonu za rok 2022 a za rok 2023? A kde sa vozí odpad? 
 
Ing. Július Oleár, riaditeľ TaZS 
Odpovieme vám písomne čo sa týka cien. Firma Kosit zabezpečuje vývoz sama, ona určuje kde 
podľa svojich možností skončí tento odpad. 
 
 
Neboli vznesené žiadne  ďalšie otázky, pripomienky ani iné návrhy. 

(rozprava ukončená) 

 
Návrh na uznesenie predniesla  predsedníčka návrhovej komisie Ing. Eva Muchová  v tomto 

znení: 

NÁVRH NA UZNESENIE 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
 

1. berie na vedomie 

Vyhodnotenie rozpočtu TaZS  mesta Michalovce za rok 2022. 

2. ukladá 

Prebytok rozpočtu za rok 2022 vo výške 7 077 EUR zapojiť pri zmene rozpočtu do 

príjmových finančných operácií na rok 2023. 

 

Hlasovanie 
(hlasovanie č.32) 
za: 14  poslancov, proti: 3, hlasovania sa zdržali: 4 poslanec 
Primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
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BOD č.9 
Vyhodnotenie rozpočtu MsKS Michalovce za rok  2022 
 

- Písomný materiál tvorí prílohu č. 9 zápisnice.  

- Materiál predkladala PhDr. Milada Tomková, riaditeľka MsKS Michalovce. 
 
 
PhDr. Milada Tomková, riaditeľka MsKS Michalovce 
Uznesením Mestského zastupiteľstva č. 253 zo dňa 29.11.2021 bol schválený rozpočet na rok 
2022 v nasledujúcej štruktúre:  
- bežné príjmy vo výške 806 000,00 €,  
z toho bežný transfer od zriaďovateľa vo výške 320 000,00 €,  
- bežné výdavky vo výške 806 000,00 €.  
Schválený rozpočet bežných a kapitálových príjmov a výdavkov je uvedený v tabuľke č. 1 a 5 v 
stĺpci schválený rozpočet v €. 
Rozpočet príjmov a výdavkov bol v roku 2022 oproti schválenému rozpočtu celkovo 
upravený vo výške 246 325,46 € (tabuľka č. 1 a 5, stĺpec Upravený rozpočet v €), na základe 
schválených návrhov na zmenu rozpočtu a na základe interných rozpočtových opatrení.  
Po zmenách bol rozpočet upravený na sumu 1 052 325,46 € (tabuľka č. 1 a 5, stĺpec Rozpočet 
po zmene úpravy v €). 
Podrobnejšie viď. materiál. 
 
R o z p r a v a  
 
Ing. Filip Kaľavský 

Ako každý rok, vyrovnali ste to na nulu. Biznis plán  v rámci kultúrnych podujatí. Za predaj 

vstupeniek na komerčné predstavenia boli príjmy vo výške necelých 40 tis. €. Tiež organizujem 

kultúrne podujatia, ale nemohol by som si dovoliť ísť do mínusu. V rámci zoznamu kultúrnych 

podujatí mi chýba  rozdelenie, ktoré akcie boli plusové,  a ktoré stratové. Prosím o vysvetlenie 

biznis plánu, napr. pri divadelnom predstavení. Je MsKS ziskové? Koľko akcií je vo verejnom 

záujme? 

PhDr. Milada Tomková, riaditeľka MsKS 

Pán poslanec, keďže robíte akcie, určite viete, že všetky verejné podujatia, ktoré robíme bez 

vyberania vstupného idú z rozpočtu MsKS Michalovce. Všetky komerčné predstavenia, ktoré 

robíme, robíme na základe uzatvorených zmlúv s agentúrami a snažíme sa ich robiť na 

percentá. 80 percent  zo vstupného ide  pre agentúru a 20 %  zo vstupného  pre MsKS ako 

usporiadateľa. Nejdeme do podujatí, ktoré vyžadujú honoráre vopred. Nemôžeme si dovoliť 

pri komerčných podujatiach aby sme boli v mínuse. 

Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Je množstvo samospráv, ktoré pristupujú ku komerčným podujatiam len takouto formou ako 

MsKS Michalovce, na percenta. Tam je istota, že sa nevygeneruje strata. 
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Neboli vznesené žiadne  ďalšie otázky, pripomienky ani iné návrhy. 

(rozprava ukončená) 

 
Návrh na uznesenie predniesla  predsedníčka návrhovej komisie Ing. Eva Muchová  v tomto 

znení: 

NÁVRH NA UZNESENIE 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
berie na vedomie 

Vyhodnotenie rozpočtu MsKS Michalovce za rok 2022. 

 
Hlasovanie 
(hlasovanie č.33) 
za: 20  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 1 poslanec 
Primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

BOD č. 10 
Záverečný účet mesta Michalovce za rok 2022 
 

- Písomný materiál tvorí prílohu č. 10 zápisnice.  

- Materiál predkladala Ing. Oľga Bereznaninová, ved. FO 
 
Ing. Oľga Bereznaninová, ved. FO 
Záverečný účet mesta za r. 2022 je spracovaný v zmysle zákona o rozpočtových pravidlách, je 

predložený v zákonom predpísanej štruktúre. K záverečnému účtu je zároveň spracovaná aj  

hodnotiaca správa k programovému rozpočtu, kde sú vyhodnotené ciele a ukazovatele 

jednotlivých programov. 

      Záverečný účet je rozdelený do 9-tich kapitol. Prvá kapitola obsahuje analýzu dosiahnutých 

bežných a kapitálových príjmov, ktoré boli splnené na 104,06 %. Druhá kapitola je zameraná 

na vyhodnotenie bežných a kapitálových výdavkov, ktoré sú zároveň aj súčasťou vyhodnotenia 

programového rozpočtu, kde je možné vidieť, koľko finančných prostriedkov smerovalo do 

jednotlivých oblastí. Bežné a kapitálové výdavky boli čerpané na 98,80 %. 

     V tretej kapitole sú vyhodnotené finančné operácie. V rámci príjmových operácií je 

uvedené použitie fondových  zdrojov  Mesta, výška čerpaného úveru a účel,  na ktorý bol úver 

čerpaný. V rámci výdavkových operácií je uvedené  celkové splácanie istín.  

V ďalších kapitolách je zhodnotený a vysporiadaný rozpočtový výsledok hospodárenia, 

vrátane prehľadu zostatku finančných prostriedkov na bankových účtoch Mesta, prehľad 

o celkovej bilancii Mesta a dlhovej službe, výsledky príspevkových organizácií a prehľad 

o poskytnutých dotáciách. 
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     Za rok 2022 bol dosiahnutý celkový prebytok rozpočtu vrátane finančných operácií vo výške 

1 347 062 €. V uvedenom výsledku sú zúčtované aj nepoužité účelové zdroje zo štátneho 

rozpočtu a prijaté cudzie zdroje, ktoré prechádzajú na použitie do r. 2023 v celkovej výške 

140 942,56 € a z prebytku sa v zmysle zákona o rozpočtových pravidlách vylučujú. Ich presný 

popis je uvedený v IV. Kapitole kde je aj rozpočtový výsledok vyčíslený. Takže čistý prebytok 

na rozdelenie do fondov bol dosiahnutý vo výške 1 206 119 €.  Návrh rozdelenia prebytku do 

jednotlivých fondov je uvedený tiež v kapitole č. IV. 

     Dlhová služba je vyčíslená v VI. Kapitole. Sú tam uvedené podmienky dlhovej služby zo 

zákona a zároveň vyčíslený dlh mesta k 31.12.2022, ktorý predstavoval 10 871 809,95 €, čo v 

%-nom vyjadrení predstavuje 29,30 %(oproti r. 2021 zvýšenie o 3,01%)  a suma ročných 

splátok návratných zdrojov financovania je vo výške 13,26 % (oproti r. 2021 zníženie o 3,53 %).  

Obidva ukazovatele sú v súlade so zákonnými podmienkami.    

Súčasťou záverečného účtu je aj správa nezávislého audítora k účtovnej závierke 

a k rozpočtovému hospodáreniu mesta, ako príloha č. 15, kde je vyjadrený názor, že účtovná 

závierka poskytuje pravdivý a verný obraz finančnej situácie Mesta a výsledky sú v súlade so 

zákonom o účtovníctve ako aj v súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách.   

 
R o z p r a v a  
 
Radovan Geci 
Je pravda, že výber daní bol v roku 2022 rekordný? V bode 33 sumarizujeme bezpečnosť, kde 
som v minulosti poukazoval, že je tam málo alokovaných fin. prostriedkov. Do budúcna budem 
navrhovať, aby sa výdavky napr. na kamerový systém zvýšili. Na pult centrálnej ochrany je 
naplánovaná  nulová investícia,  tak isto na prevenciu celospoločenskej činnosti atď. Je 
potrebné hľadať investície do bezpečnosti. 
Str. 61 – cintorínske služby -  rozpočet 104 tis. €. Náš klub už v minulosti poukazoval, že je 
potrebné investovať do rôznych smútočných procesov. Je potrebné aj na to hľadať fin. 
prostriedky, aby sa zvýšila dôstojnosť týchto služieb. 
Str. 62 – deratizácia mesta – suma bola znížená na 3900 €, čo je nepochopiteľné. Deratizácia 
súvisí s hygienou a kvalitou čistotou životného prostredia v meste. Je potrebné do toho 
investovať viac finančných prostriedkov aj v súvislosti s blížiacou sa situáciou s komármi 
a kliešťami. 
Str. 73 – administratíva – sú tam zosumarizované bežné výdavky, ktoré sa zvýšili o cca 200 tis. 
€. Prosím o vysvetlenie. 
 
 
Ing. Oľga Bereznaninová, ved. FO 
Je pravda, že v programovom rozpočte investície do bezpečnosti neboli vyčlenené. V tých 
častiach, kde je uvedená nula, je potrebné povedať, že činnosti, ktoré sú zabezpečované 
v uvedenej oblasti – výdavky sú zúčtované v časti administratíva – zabezpečujú to 
zamestnanci, ktorých pracovnou náplňou je napr. aj obsluha centrálneho pultu, resp. 
kamerových systémov. Čo sa týka zvyšovania výdavkov na túto oblasť a deratizáciu, budeme 
sa snažiť to upraviť  v nasledujúcich zmenách rozpočtu a zobrať vaše požiadavky do úvahy. 
Čo sa týka zvýšených výdavkov na administratívu za služby, ide o všetky služby v rámci 
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fungovania mesta. Ide aj o služby, ktoré je potrebné vnímať aj v rámci spolufinancovania 
projektov. Mesto je povinné to koofinancovať z bežných výdavkov. 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Nové kamery sú namontované v parku Kerta a pri Kostolnom námestí, ktoré boli financované 
z externých zdrojov. 
 
Radovan Geci, fakt. poznámka 
Máme rekordný výber daní?  Bolo by možné aby záverečné účty boli spracované trendovo, 
graficky, výpovednejšie? Človek, ktorý nemá ekonomické cítenie sa v tom ťažko orientuje. 
V grafoch by to bolo prehľadnejšie.  
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Materiál je spracovaný v zmysle zákona, aby bola dodržaná určená forma, ale doplnenie 
o grafickú časť ak tým nič neporušíme, by bolo možné. 
 
Ing. Oľga Bereznaninová, ved. FO 
Materiál sa môže rozšíriť aj o grafickú časť. Zákon to nezakazuje. Zákonom predpísané kapitoly 
sú. Je pravda, že došlo k zvýšenému výberu daní. Mesto postupuje zákonnou formou a to 
zaslaním výziev, čo je aplikované každý rok. Daňová povinnosť je na daňovníkovi, v akej výške 
a či daň zaplatí. Mesto sa snaží výber daní zefektívniť, ale stále je na daňovníkovi či v danom 
čase daň zaplatí. 
 
MUDr. Dušan Goda 
Ide o rozsiahly materiál. Viem, že p. Geci to myslel dobre, ale tu žiadne tabuľky ani grafy nám 
nepomôžu k vylepšeniu transparentnosti, čo by mala ustrážiť hl. kontrolórka. Tu 
transparentnosť neexistuje. 
 
JUDr. Ing. Erik Sibal 
Som rád, že vedeniu mesta sa podarilo zabezpečiť väčší výber daní. Zároveň som rád, že 
posledné VZN o dani za neschválilo, nebolo to potrebné. Ukázalo sa, že sme mali pravdu. 
V rámci štruktúry dane z majetku chcem poukázať, že je potrebné zapracovať na zvýšení dane 
z bytov a nebytových priestorov, ktorá je veľmi nízka. Tam vidím priestor na zvýšenie daní, čo 
bude aj v súlade  s európskou legislatívou, kde sa smeruje k zdaňovaniu majetku v zmysle 
hodnoty majetku. Napr. 100 tis. € byt v Michalovciach – daň 18 €, daň za garáž 40 €. Je 
potrebné zdaňovať majetok bohatých ľudí. 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Toto sa aj deje. Mám za to, že bývať musí každý, ale nemusí byť každý vlastníkom garáže, čo 
je určitým spôsobom luxus a za to si daňovník priplatí. 
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PhDr. Ing. Mirko Gejguš,PhD. 
Tiež sa dotknem príjmu dane z nehnuteľností a jej výberu za rok 2022. Výber bol splnený na 
112 % pri nehnuteľnostiach a budovách  na 115 % ide o prekročenie o cca 292 tis. €. Chcem 
poukázať na fakt, že nezvýšením daní sme sa nemýlili a väčší výber daní nemusíme 
zabezpečovať zvyšovaním sadzieb, ale deje sa tak prirodzeným vývojom.  Možno je na mieste 
úprava a vybilancovanie jednotlivých sadzieb daní. Aj pri predpokladanom vývoji pri výbere 
daní za rok 2023, môžeme predpokladať, že tento výber bude vyšší ako 3 mil. €. Dohodli sme 
si, že bude zintenzívnená vyhľadávacia činnosť neplatičov a to by mohlo byť viac ako 
minuloročné zvýšenie výberu o 12 % na sadzbu skoro 300 tis. €. 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Intenzívnejšou vyhľadávacou činnosťou a ďalšími nástrojmi, ku ktorým mesto v minulosti 
nepristupovalo, verím, že budeme schopný napĺňať túto príjmovú časť, ale to neznamená, že 
sa nebudeme zaoberať VZN o dani, ktoré nebolo schválené. Sadzby sa neupravovali niekoľko 
rokov, nereflektujú na ekonomickú situáciu a vývoj trhu. Úprava sadzieb daní prebehla na 
takmer všetkých samosprávach. Mesto bolo nútené, pristúpiť k zvýšeniu príspevkov rodičov 
na školy, na záujmové krúžky atď. Výpadok v príjmovej časti, ktorý je spôsobený schválením 
daňového bonusu pripravil samosprávy o financie. Samosprávy si to kompenzujú zvyšovaním 
poplatkov napr. za jasle a za iné služby, ktoré sú poskytované občanom, alebo primeranou 
úpravou jednotlivých sadzieb. 
 
Radovan Geci – fakt. poznámka 
Je dobre vybrať väčšie dane, je dobre mať viac peňazí, ale dane musia byť motivačné. V našom 
meste sú dane de motivačné. Hľadajte spôsob, aby ľudia mali dôvod sa presťahovať do mesta, 
aby za daň mali pridanú hodnotu, napr. parkovací systém, aby to bola výhoda pre 
Michalovčana. 
Momentálne je to tak, že je výhodnejšie nebyť obyvateľom mesta. 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Do istej miery s vami súhlasím, preto sa snažíme systém nastaviť tak, aby to bolo výhodnejšie 
pre Michalovčana, napr. aj vami spomínaným parkovacím systémom. Napr. pri umiestnení 
dieťaťa do predškolských zariadení je sadzba dvakrát vyššia pre rodiča, ktorý tu nemá trvalý 
pobyt. Táto filozofia sa postupne implementuje. 
 
PhDr. Ing. Mirko Gejguš,PhD., fakt. poznámka 
Na minulých rokovaniach MsR aj MsZ sme hovorili o zintenzívnení vyhľadávacej činnosti, kde 
sme zaviazali finančný odbor, aby takto učinil. Aké sú nové informácie pri vyhľadávacej činnosti 
a aké budú použité vyhľadávacie prostriedky na zintenzívnenie výberu daní? 
 
Ing. Peter Hajduk, prednosta MsÚ 
Zaoberáme sa zintenzívnením výberu daní, snažíme sa naliať peniaze do mestského rozpočtu 
viacerými spôsobmi. Jedným spôsobom je zdanenie nepriznaných stavieb, kde môžeme 
spätne vyrubiť daň 5 rokov dozadu.  Takýto zoznam nepriznaných stavieb, ktoré boli 
skolaudované už máme. Ďalej je to daň za psy – mnoho majiteľov nemá priznaných psov. 
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Mgr. Miroslav Bočinec, právnik mesta 
Spracovali sme dožiadanie na ministerstvo, ohľadom zdaňovania ciest, ktoré sú v súkromnom 
vlastníctve. Zatiaľ taká možnosť nie je. Ako už bolo povedané, vyhľadávacia činnosť sa 
zintenzívnila. 
 
Ing. Jozef Sokologorský, zástupca primátora 
Bolo tu povedané aj pri predchádzajúcich bodoch, že Mesto nemá predávať svoj majetok a má 
ho zveľaďovať. V kapitálových príjmoch, keď sme kreovali rozpočet na r. 2022, tak sme mali 
čiastku 2 360 948 €. V priebehu roka sme ju upravili na 933 419 € a v skutočnosti sme dosiahli 
kapitálové príjmy vo výške 659 130 €. Tendencia bola klesajúca. Nechceli sme využívať túto 
formu navyšovania príjmov, Mesto hľadá radšej iné možnosti. Keď sa tvorí rozpočet na ďalší 
rok, tvoríme istý predpis, ktorý v priebehu roka chceme naplniť, ale nie stále sa nám to podarí. 
Za rok 2022 sa nám to podarilo na 112 %. Je tu ale otázka, aký podiel na tom malo naše 
vnútorné zlepšenie, koľko to bolo z investičných aktivít. Niekto v danom roku zaplatí daň za 
posledné 3 roky, ale v predpise sa to neprejaví. 
 
PhDr. Ing. M. Gejguš,PhD. 
Hovorilo sa tu o vyhľadávacej činnosti. Je zrejme, že pri stavbách je vydané kolaudačné 
rozhodnutie, a že informácia prejde aj na iný odbor a máme o tom vedomosť. Ja som myslel 
na použitie softwaru na vyhľadávanie neplatičov vlastníkov pozemkov. Toto nám ukáže diery 
v rozpočte. Tu nevykonávame vyhľadávaciu činnosť, pretože nemáme  prehľad o vlastníkoch 
a aký je ich počet k platcom v intra a extra viláne. Zároveň aj pri prevode bytov na nového 
vlastníka a následné platenie dane,  kde je tak isto  vákuum, ktoré nikto na úrade nesleduje. 
O tomto nás informujte. 
 
Ing. Peter Hajduk, prednosta MsÚ 
Áno, sú na to softwary, z časti je Mesto na toto pripravené, ale implementácia trvá nejaký čas 
a my, aby sme nestratili rok zo spomínaných piatich, tak sme sa nateraz rozhodli ísť do 
manuálneho vyhľadávania, lebo máme za to, že môžeme získať nejaké peniaze a popritom sa 
venujeme implementácii toho systému. Vstúpili sme už aj do rokovania s dodávateľom web 
systému, ktorý používame na úrade. 
 
PhDr. Ing. M. Gejguš,PhD., fakt. poznámka 
Dopad sa prejaví až v ďalšom roku. Preto hovorme o tomto zvýšení, nie je to zapríčinené 
vyhľadávacou činnosťou, ale vyšší výber daní, ktorý teraz bilancujeme vznikol prirodzeným 
vývojom mesta a investičných aktivít. A keď toto vie mesto zabezpečiť v objeme 300 tis. €, tak 
ďalšie roky nebudú menšie. 
 
 
Neboli vznesené žiadne  ďalšie otázky, pripomienky ani iné návrhy. 

(rozprava ukončená) 
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Návrh na uznesenie predniesla  predsedníčka návrhovej komisie Ing. Eva Muchová  v tomto 

znení: 

NÁVRH NA UZNESENIE 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
 
a) berie na vedomie  

1. stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu  

2. správu nezávislého audítora z overenia ročnej účtovnej závierky a hospodárenia Mesta  
 

b) schvaľuje  
1. záverečný účet mesta Michalovce za r. 2022  
a  
- celoročné hospodárenie mesta Michalovce za r. 2022 bez výhrad  
 
2. rozdelenie 1 206 119 € do fondov takto:  
 
a) do fondu ochrany psov         12 502 €  
     (50 % z dane za psa)  
b) do fondu pešej zóny              576 €  
     (100 % príjmov zo vstupu do CMZ)  
c) do rezervného fondu   1 193 041 € 

 

Hlasovanie 
(hlasovanie č.34) 
za: 18  poslancov, proti: 1, hlasovania sa zdržali: 0 poslanec 
Primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

BOD č. 11 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Michalovce o určení výšky 
dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl a školských zariadení  
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Michalovce na rok 2023  
 

- Písomný materiál tvorí prílohu č. 11 zápisnice.  

- Materiál predkladal Ing. Alexander Šoth, ved. odboru školstva a športu. 
 
Ing. Alexander Šoth, ved. odboru školstva a športu 
Zákon č. 597/2003 Z.z. o financovaní základných, stredných škôl a školských zariadení v znení 
neskorších predpisov a o zmene a doplnení zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve 
a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 
upravuje pre obec povinnosť pri určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka školy a 
školského zariadenia vo všeobecne záväznom nariadení.  
Na základe uvedených zákonov predkladáme návrh Všeobecne záväzného nariadenia, v 
ktorom je navrhnutá výška dotácie na 1 žiaka v obecných školách a školských zariadeniach na 
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rok 2023, ktorý zohľadňuje nárokové zložky platov pedagogických a nepedagogických 
zamestnancov škôl a školských zariadení vyplývajúce z platných právnych predpisov. Výšku 
dotácie stanovuje na dieťa materskej školy, žiaka základnej umeleckej školy pre individuálnu 
a skupinovú formu, potenciálneho stravníka školského stravovania pri základnej škole podľa 
počtu všetkých žiakov školy, v školskom klube detí a v centre voľného času pri základnej škole 
prepočet podľa skutočného počtu zapísaných detí uvedených vo výkazoch vypĺňaných k 15. 
septembru začínajúceho školského roka určených MŠVVaŠ SR.  
Dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení sú poskytované z výnosu dane z 
príjmov, ktorý je mestu prideľovaný zo štátneho rozpočtu podľa osobitných predpisov na 
kalendárny rok.  
Navrhovaná výška dotácie v predkladanej prílohe č. 1 všeobecne záväzného nariadenia je 
vypočítaná z očakávanej výšky výnosu dane z príjmov fyzických osôb na rok 2023. Jednotkový 
koeficient na jedného prepočítaného žiaka v školách a školských zariadeniach, ktoré mestá a 
obce financujú z výnosu dane z príjmu fyzických osôb sa mení zo sumy 103,73 eur na sumu 
107,54 € pre rok 2023 na jedného prepočítaného žiaka. 
 
 
R o z p r a v a  
 
JUDr. Ing. Erik Sibal 
Ako sme došli ku konkrétnym číslam? Chýba mi k tomu tabuľka na porovnanie. 
 
Ing. Alexander Šoth, ved. odboru školstva a športu 
V prílohe č. 1 napr. ZUŠ máme rozpočet, ktorý  bol prerokovaný s fin. odborom a tam sa to delí 
na počet žiakov a sú tam konkrétne koeficienty na jednotlivé zariadenia. Nie je problém 
doplniť presný výpočet. Koeficient bol zverejnený MF SR  23. decembra 2022 a týka sa to roka 
2023. 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Ide o prenesené kompetencie. Koeficienty určuje štát. Pri umeleckých školách sa koeficient 
mení, či je žiak v skupinovej výučbe alebo individuálnej. Koeficient určuje Ministerstvo financií 
SR. 
 
JUDr. Ing. Erik Sibal, fakt. poznámka 
Pýtal som sa preto, či majú školy možnosť vstúpiť do tohto procesu. Možno tu chýba aj 
stanovisko komisie školstva. 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Mesto je v tomto prípade len „štatista“, ide o prenesené kompetencie. Nemá zmysel, aby 
k tomu komisia dala odporúčania. Nie je v to v našej kompetencii. 
 
Mgr. Ján Várady 
Školská komisia nedostala tento materiál. Podám pozmeňujúci návrh. V dôvodovej správe je 
pojem obecné školy – zahŕňa všetky školy. Koeficient nekopíruje nárast inflácie, ktorá je až 14 
%. Pozmeňujúci návrh predkladám v znení: 
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Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach: 
dopĺňa 
znenie návrhu č.../2023 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl a ŠZ 
v zriadení pôsobnosti mesta Michalovce na r. 2023 takto: 
1.odst. 3 riadok doplniť za slovom samospráve: zákon 597/2003 o financovaní ZŠ, SŠ a ŠZ 
v znení neskorších predpisov... 
Ďalej dopĺňa čl.1 bod 1.1. 2 riadok na konci za slovami mzdy na žiaka doplniť: obecnej – 
základnej školy, základnej umeleckej školy ... 
Čl.3 bod 3.1 na konci 1 riadku doplniť a mzdy na žiaka obecnej – základnej školy, ZUŠ ... 
Čl. 6 bod 6.2 prijímateľ dotácie na mzdy a prevádzku základnej – obecnej školy ... 
Čl. 7 bod 7.1 na konci riadku opäť na mzdy na žiaka obecnej  -základnej školy ... 
 
Ing. Alexander Šoth, ved. odboru školstva a športu 
Obecné školy je citácia zákona, myslí sa ako subjekt – obec, mesto. A koho sa to týka, je 

uvedené v názve VZN  ... ZŠ a MŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta. Návrh vašej zmeny je 

nedôvodný. 

Mgr. Ján Várady 

Trvám na svojom pozmeňovacom návrhu. 

 

MUDr. Jozef Makohus 

Ide o technické veci, ak si to osvojí predkladateľ, nie je potrebné k tomu prijímať  návrh na 

zmenu uznesenia. 

 

Mgr. Ján Várady, fakt. poznámka 

Ak by bol materiál načas predložený do komisií školstva, nemuseli by sme sa tým zaoberať tu. 

Do budúcnosti žiadam, aby materiál bol daný do komisie aspoň týždeň pred jej zasadnutím. 

 

Mgr. Miroslav Bočinec, právnik mesta 

Čo sa týka predkladania materiálov a čo sa týka VZN, v zmysle zákona musí byť VZN zverejnené 

na úradnej tabuli 15 dni pred samotným hlasovaním. Čo aj bolo splnené. Je to pre širokú 

verejnosť aj pre samotných poslancov, kedy je priestor na pripomienky. Na zasadnutí MsZ to 

už neodporúčam, lebo samotné pripomienky neboli zverejnené. 

 

Mgr. Ján Várady, fakt. poznámka 

Komisia by mala byť prvoradá. 

 

Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Nemám s tým problém, aby členovia dostavali materiály, ktoré sú zverejňované na úradnej 

tabuli, v elektronickej forme. Pri tomto VZN, aj keby ho komisia prerokovala, nič by sa na tom 

nezmenilo, pretože my len kopírujeme zákon. 

 

Doc. Ing. Michal Stričík,PhD., fakt. poznámka 

Už v rámci prípravy materiálu by bolo dobré, aby sa komisia mohla vyjadriť. 
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Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Práve predsedovia komisií si schvaľujú čo budú na komisiách prejednávať. Odporúčam, aby sa 

zamysleli nad obsahom programu komisie. 

 

Mgr. Ján Várady, fakt. poznámka 

Takéto veci sa dajú dať aj do bodu rôzne. 

 

Neboli vznesené žiadne  ďalšie otázky, pripomienky ani iné návrhy. 

 

(rozprava ukončená) 

 
 
Predsedníčka návrhovej komisie Ing. Eva Muchová  predniesla pozmeňujúci návrh predložený 
Mgr. Váradym v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach: 
dopĺňa 
znenie návrhu č.../2023 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl a ŠZ 
v zriadení pôsobnosti mesta Michalovce na r. 2023 takto: 
1.odst. 3 riadok doplniť za slovom samospráve: zákon 597/2003 o financovaní ZŠ, SŠ a ŠZ 
v znení neskorších predpisov... 
Ďalej dopĺňa čl.1 bod 1.1. 2 riadok na konci za slovami mzdy na žiaka doplniť: obecnej – 
základnej školy, základnej umeleckej školy ... 
Čl.3 bod 3.1 na konci 1 riadku doplniť a mzdy na žiaka obecnej – základnej školy, ZUŠ ... 
Čl. 6 bod 6.2 prijímateľ dotácie na mzdy a prevádzku základnej – obecnej školy ... 
Čl. 7 bod 7.1 na konci riadku opäť na mzdy na žiaka obecnej  -základnej školy ... 
 
Hlasovanie 
(hlasovanie č.35) 
za: 9  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 10  poslanci 
Primátor konštatoval, že pozmeňujúci návrh nebol schválený. 

Návrh na uznesenie predniesla  predsedníčka návrhovej komisie Ing. Eva Muchová  v tomto 

znení: 

NÁVRH NA UZNESENIE 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
s c h v a ľ u j e  
Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Michalovce č. 1/2023 o určení výšky dotácie na 
prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti 
mesta Michalovce na rok 2023.  
u k l a d á  

zverejniť Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Michalovce č. 1/2023 o určení výšky dotácie 
na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti 
mesta Michalovce na rok 2023.  

Z: vedúci odboru školstva  
T: ihneď 
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Prezentácia: prezentovalo sa 21 poslancov 

Hlasovanie 
(hlasovanie č.36) 
za: 15  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 6 poslanci 
Primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

BOD č. 12 
Vyhodnotenie programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja  

mesta Michalovce za rok 2022 
 

- Písomný materiál tvorí prílohu č. 12 zápisnice.  

- Materiál predkladal Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
 
Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja (ďalej PHRSR) je jedným zo základných 
a kľúčových dokumentov pre riadenie samosprávy a bol vypracovaný v súlade s novým 
koncepčným rámcom pre tvorbu a implementáciu stratégii Partnerskej dohody s Európskou 
úniou pre nové programové obdobie 2021–2027 a stratégiou rozvoja Slovenska do roku 2030 
pre udržateľný rozvoj v ekonomickom, environmentálnom a sociálnom rozmere - Slovensko 
2030.  
Predkladané vyhodnotenie monitoruje rok 2022 a je spracované podľa troch priorít, ktoré 
rozdeľujú Akčný plán PHRSR do troch hlavných častí:  
1. Zdravá a k prírode šetrná mestská funkčná oblasť  

2. Mestská funkčná oblasť s dostupnými a kvalitnými službami pre všetkých  

3. Efektívne a inteligentne spravovaná mestská funkčná oblasť  
 
PHRSR na roky 2022 - 2030 bol schválený na rokovaní MsZ dňa 30.5.2022 uznesením MsZ č. 
290/2022. 
 
Vyhodnotenie plnenia Akčného plánu (AP) za rok 2022 obsahuje vyhodnotenie plnenia 
jednotlivých aktivít opatrení AP v rámci troch hlavných priorít: Zdravá a k prírode šetrná 
mestská funkčná oblasť, Mestská funkčná oblasť s dostupnými a kvalitnými službami pre 
všetkých a Efektívne a inteligentne spravovaná mestská funkčná oblasť a tiež sumárny 
prehľad.  
Na základe analýzy monitorovaných údajov je zrejmé, že niektoré aktivity, ktorých realizácia 
bola naplánovaná na rok 2022, je potrebné presunúť do nasledujúcich rokov. Jedným z 
dôvodov je, že aktivity akčného plánu PHRSR sú vo veľkej miere naviazané na mimorozpočtové 
zdroje. Aj keď sa nové programové obdobie Európskej únie, ktoré zadefinovalo aj nové priority 
v oblasti čerpania pomoci z EÚ, začalo už od roku 2021, jednotlivé ministerstvá nezadefinovali 
včas konečné podmienky čerpania NFP v rámci jednotlivých operačných programov. 
Vyhlásenie výziev bolo presunuté do roku 2023 resp. ďalšie kolá výziev ešte len budú 
vyhlásené v nasledujúcich kalendárnych rokoch v závislosti od výšky čerpania alokovaných 
prostriedkov na daný operačný program.  
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Z uvedených dôvodov bolo nutné časovo posunúť aj projektovú prípravu tak, aby projekty 
obsahovali všetky oprávnené aktivity v súlade s konkrétnou výzvou na predloženie žiadosti o 
NFP. Mesto Michalovce sa uchádza o mimorozpočtové zdroje na svoj ďalší rozvoj aktívnou 
účasťou na tzv. integrovaných územných investíciách, ktoré umožňujú v nastávajúcom 
programovom období čerpať Európske štrukturálne a investičné fondy (EŠIF) nielen z 
Európskeho fondu regionálneho rozvoja, Európskeho sociálneho fondu plus, Kohézneho 
fondu, Fondu na spravodlivú transformáciu, Fondu pre vnútornú bezpečnosť a Európskeho 
poľnohospodárskeho fondu pre rozvoj vidieka ale z tiež operačných programov a dotačných 
schém Envirofondu, Ministerstva školstva SR, Ministerstva kultúry SR, Ministerstva vnútra SR 
a Úradu vlády SR.  
Predkladaný Akčný plán obsahuje aktivity naplánované na roky 2022 – 2024. Bol vytváraný na 
trojročné obdobie. 
 
 

R o z p r a v a  

 

MUDr. Dušan Goda 

Revitalizácia a rekonštrukcia parku Kerta, ktorá bola realizovaná z externých zdrojov. Každý 

kto má zdravé oči musí vidieť, že park Kerta ostal dlžný tomu, čo sa tam predpokladalo a malo 

vzniknúť. Jednoznačne tvrdím, že tieto peniaze neboli využité hospodárne a výsledkom je stav 

taký, ako môžeme pozorovať v parku Kerta. Viem, že sa budete obhajovať, ale písal som o tom 

vo svojich novinách, porovnávajúc aj výstavbu na maďarskej strane. Tam sa treba ísť pozrieť, 

je to tam úplne iné a s investíciou o 200 tis.  €  nižšou ako bola u nás. Je to hanba a môžem 

vám potvrdiť, že ja ako poslanec to takto nenechám a určite sa obrátim na inštitúcie, ktoré 

majú takéto investície kontrolovať, aby sa takéto investície využívali hospodárne a efektívne, 

v prospech občanov. Park Kerta nie je vizitkou tejto situácie. Reálne sa tam prešafárilo strašne 

veľa peňazí bez skutočného efektu a bez cieľa, ktorý mal vzniknúť a nastať. Park Kerta je 

a bude ešte živá kauza. 

 

Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

To ako bude vyzerať finálna podoba parku Kerta a kým spôsobom sa bude postupovať pri 

jednotlivých prácach a akou metodikou a prostriedkami a materiálmi akými budeme môcť 

v parku disponovať a aplikovať, do tohto zasahuje na Slovensku do veľkej miery pamiatkový 

ústav, ktorý má za to, že tento historický park musí spĺňať  kritéria, ktoré máme bohužiaľ na 

Slovensku iné ako v Maďarsku. Bol som na jednodňovej návšteve v Maďarsku v našom 

partnerskom meste, kde sme sa dohodli, že pôjdeme spolu do ďalších spoločných projektov. 

V Maďarku pri pohľade na historickú budovu úradu som si všimol, že je tam umiestnená 

fotovoltika, čo u nás nie je možné. 

Teším sa, že práve pri externých zdrojoch z eur. únie dochádza  k veľmi podrobným kontrolám 

a k žiadosti na vrátenie do posledného centu čo nebolo investované správne, alebo  čo bolo 

v rozpore s projektovou dokumentáciou. K ničomu takému v parku Kerta nedošlo. Dovolím si 

vás upozorniť, že ak ako občan viete o nejakej činnosti, ktorá nie je legálna, máte povinnosť 

konať. 
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MUDr. Dušan Goda, fakt. poznámka 

Chabé výhovorky čo sa týka fotovoltiky. Oslovil som pani Ivankovu, ktorá dozorovala túto 

stavbu a bola tlačená pamiatkovým úradom. A že sa urobilo všetko ako sa malo, skonfrontuje 

sa projektová dokumentácia, ktorú ste mi neposkytli, hodili ste mi ju len na stôl na MsÚ nech 

do toho nahliadnem. V súvislosti s tým oslovím príslušné inštitúcie. Pokračujete v starom 

rytme a štýle. 

 

Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Rešpektujem váš názor, ktorý vždy tvrdo poukazuje na veci, ktoré ak by boli pravdivé, tak už 

dávno ste mali konať. 

Ak niektorá kontrola ukáže, že prostriedky vynaložené na park Kerta z externých zdrojov 

neboli použité tak, aký bol úmysel a aký mal byť cieľ revitalizácie parku máte odo mňa kartón 

šampanského. 

 

MUDr. Maroš Eľko, fakt. poznámka 

Peniaze z externých zdrojov sú kontrolované do posledného centu štátom. Čo sa týka efektu 

a cieľu parku – bývam tam, v sobotu a nedeľu bolo krásne počasie, park bol plný. Predtým tam 

nechodil nik, lebo to bolo zarastené a neupravené a neudržiavané. Keď to bude prepojené 

s Kostolným námestím, ľudí tam bude ešte viac. Je tam kopec bežcov, rodičov s deťmi. Efekt 

a cieľ sa naplnil, len sa treba pozerať nie  sám na seba ale na druhých ľudí. 

 

Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

V daný víkend,  bolo každé jedno ihrisko a park plné ľudí. 

 

JUDr. Ing. Erik Sibal 

Máme komisiu územného plánu a miestneho rozvoja, ak budeme robiť na budúci takéto 

zapojenie, kľudne nás do toho zapojte. Sú tam architekti, šikovní ľudia, kľudne nám dajte 

takýto podobný materiál, lebo teraz sa pripravuje plán činnosti na II. polrok, budeme radi ak 

takýto materiál dostaneme. Dáme tam naše návrhy a myšlienky. Je potrebné zapojiť do toho 

poslancov, aby sme spoločne niečo vymysleli. 

 

Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

S plánom rozvoja mesta by sme mali prísť na najbližšie mestské zastupiteľstvo. A tým pádom 

beriem na vedomie vašu výzvu. 

Je ale treba povedať aj to, že v momente, keď ide mesto do akýchkoľvek investičných akcií 

stále sa to zverejňuje, je to dané na pripomienkovanie širokej verejnosti, napr. pri revitalizácii 

amfiteátra na Hrádku boli podnety a pripomienky, ktoré sa postupne zapracovávali do žiadosti 

o vypracovanie projektovej dokumentácie. 

 

Doc. Ing. Michal Stričík,PhD. fakt. poznámka 

V súvislosti s prípravou programu rozvoja, navrhujem, aby tieto materiály prešli jednotlivými 

komisiami a možno aj cez verejnú diskusiu. 
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Radovan Geci, fakt. poznámka 

Na komisii územného plánu dochádza k hrubému zlyhaniu procesov. My nemáme reálne 

možnosť sa zapojiť do konkrétnych vecí. Prichádzajú k nám materiály ako napr. už schválené 

stavebné konanie, alebo už schválené územné rozhodnutia, alebo tesne pred schválením. Je 

potrebné to zmeniť, lebo naša komisia v tomto momente, je komisia, ktorá sa s niečím 

oboznámi, ale nemôže do ničoho vstúpiť. Napr. most Stráňany, dostaneme výkres po 

stavebnom konaní, kde sme už len oboznámení. Komisia potom nemá význam. Je potrebné 

zapojiť ľudí z komisie do procesu. 

 

Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Určite by to prinieslo množstvo pozitívnych riešení. Pozrieme sa na to, či a kde je to možné. 

 

Radovan Geci 

Všetko by to malo byť o ľuďoch, ktorí žijú v tomto meste. Mesto by malo viac pracovať na tom, 

aby pomohlo prinášať do mesta nové pracovné možností. Mali by sme intenzívnejšie pracovať 

na tvorbe priemyselných parkov. Druhý aspekt, prečo by tu ľudia mali ostať je rodina. Je 

potrebné ľudí motivovať, napr. daňami, aby ostali v meste. Tretí aspekt je prostredie, aby bolo 

čo najlepšie, aby sa ľudia tu cítili dobre. K tomu potrebujeme mať kvalitné projekty. Skúsme 

vytvoriť útvar hlavného projektanta, ktorý by sa podieľal na tvorbe verejných priestranstiev. 

 

Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Súhlasím s vami. Len pripomeniem, že materiál pojednáva o tom, čo sa udialo minulý rok. 

 

MUDr. Dušan Goda, fakt. poznámka 

Pán Geci, možno niektoré projekty sú aj spôsobilé a dobré, ale tu ide hlavne o realizáciu, tam 

je kameň úrazu. Pri realizácii sa robia „chyby“. Napr. v parku Kerta, žiadne matové chodníky 

tam nie sú. Nehovoriac o iných záležitostiach. 

 

MUDr. Dušan Eľko 

Plánujeme v roku 2023 zlepšiť – položky a to je  opatrenie 33 a – podpora programov na štart 

či rozvoj inovatívneho podnikania, podpora MsP, podpora kvalitného destinačného 

manažmentu, budovanie turistického mobiliára, trás a atrakcií? Všade je tam  v položke nula. 

Ide o rozvojové položky pre ľudí. 

 

Mgr. Mária Stričková, ved. odboru KMaK 

Tento akčný plán, ktorý bol vyhodnocovaný za rok 2022, bol pripravovaný na roky 2022 až 

2024. V priebehu tohto roka a nasledujúcich sa budeme zaoberať aj týmito bodmi. 

 

Doc. Ing. Michal Stričík,PhD. 

Pôvodne som chcel vystúpiť k trom bodom tohto predloženého materiálu, ale niektoré 

informácie  ohľadom skládky už zazneli. V časti 1.5d máme napísané, že jedným z cieľov je 

predchádzanie vzniku čiernych skládok a dôsledné uplatňovanie postihov. V tejto oblasti sme 

neurobili nič. Čo chceme v danej oblasti robiť v ďalšom období? Ako je minimalizácia  pri 

používaní jednorazových obalov  pri organizovaní podujatí samosprávou, kde by sme mohli 
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byť iniciatívnejší. V súvislosti s bodom 2.5, budovanie a rekonštrukcia športovej infraštruktúry, 

kde máme uvedený termín 30.4.2023 – ukončenie rekonštrukcie mestskej plavárne. Aký je 

termín spustenia mestskej plavárne? 

 

Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Termín odovzdania stavby plavárne je 30.4.2023. Minulý týždeň začalo preberacie konanie 

TaZS mesta Michalovce. Následne sa spustí skúšobná prevádzka a potom sa spustí prevádzka 

plavárne pre verejnosť.  

 

Ing. Peter Hajduk, prednosta MsÚ 

Po procese odovzdania ešte nasleduje kolaudácia a  do toho vstupujú ďalšie inštitúcie ako 

hasiči, hygiena atď.  Popri tom môže byť spustená skúšobná prevádzka plavárne. 

 

MUDr. Dušan Goda, fakt. poznámka 

Reakcia na poslanca Eľka. Po daždi v parku Kerta rodičia s kočíkmi nebudú, lebo sú nekvalitné 

chodníky. Ak by to vyzeralo tak ako v Maďarsku, tak by tam bolo ešte raz toľko ľudí. Tam sa dá 

grilovať, sú tam prístrešky, treba sa tam ísť pozrieť a porovnať. 

 

 

Neboli vznesené žiadne  ďalšie otázky, pripomienky ani iné návrhy. 

 

(rozprava ukončená) 

 
 
Návrh na uznesenie predniesla  predsedníčka návrhovej komisie Ing. Eva Muchová  v tomto 

znení: 

NÁVRH NA UZNESENIE 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
schvaľuje 

Vyhodnotenie programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Michalovce za 

rok 2022. 

 
Hlasovanie 
(hlasovanie č.37) 
za: 18  poslancov, proti: 1, hlasovania sa zdržali: 1 poslanci 
Primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
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BOD č. 13 
Návrh na 1. zmenu rozpočtu TaZS mesta Michalovce na rok 2023 
 

- Písomný materiál tvorí prílohu č. 13 zápisnice.  

- Materiál predkladal Ing. Július Oleár, riaditeľ TaZS. 
 
Ing. Július Oleár, riaditeľ TaZS 

Po prehodnotení čerpania rozpočtu príjmov a výdavkov  v uplynulom období  a nových 

skutočností nezohľadnených pri  zostavení rozpočtu na rok 2023, súvisiacich hlavne 

s ukončením rekonštrukcie mestskej plavárne a zahájením jej prevádzky, Technické 

a záhradnícke služby mesta Michalovce  predkladajú návrh na 1. zmenu rozpočtu na rok 2023.  

     Po prehodnotení doterajšieho plnenia príjmových položiek rozpočtu a vplyvu nových 

skutočností navrhujeme v položkách ekonomickej klasifikácie príjmov tieto zmeny: 

a) zvýšenie vlastných príjmov v hlavnej činnosti súvisiace so zahájením prevádzky 
mestskej plavárne - kúpaliska v predpokladanej  výške  40 000 EUR, 

b) zvýšenie rozpočtovaných vlastných príjmov o prijaté dobropisy za spotrebu médií, 
ktoré vyplynuli z ročného vyúčtovania spotreby za rok 2022  vo výške 33 656 EUR, 

c) zapojenie transferu zo štátneho rozpočtu do príjmov vo výške 5 927 EUR. Ide 
o prijatú dotáciu z kapitoly Ministerstva hospodárstva SR  na pokrytie dodatočných 
nákladov v dôsledku zvýšenia cien plynu do výšky 80 % oprávnených nákladov   
(z rozdielu medzi zmluvnou cenou za 1 MWh a zastropovanou cenou  
za 1 MWh pri plyne vo výške 99 €),   

d) zníženie rozpočtovaných vlastných príjmov tvorených zákonným poplatkom za 
uloženie odpadu o sumu 25 000 EUR,  v hlavnej činnosti na stredisku odpadového 
hospodárstva, z dôvodu vyššej úrovne vytriedenia komunálnych odpadov v meste 
Michalovce za rok 2022  (50,96 %) a  zníženia sumy zákonného poplatku z 18,00 € 
na 15,00 €.   
 

V súvislosti s úpravou výšky celkových príjmov bude potrebné upraviť aj sumu celkových 

výdavkov: 

 

a) zvýšenie výdavkov prevádzky miestnych komunikácií vo výške 17 887 EUR v súvislosti 
s odstránením vzniknutých havarijných stavov,  

b) zvýšenie výdavkov za prenájom zberového vozidla od 1. 3. 2023 do 30. 6. 2023 o sumu 
19 560 EUR. Z dôvodu neopraviteľnej poruchy zberovej nadstavby Rotopress na 
podvozku vozidla MI - 575 CD (rok výroby 2004) bolo nevyhnutné zabezpečiť náhradné 
zberové vozidlo pre zvoz zmesového komunálneho odpadu. Na základe tejto 
skutočnosti TaZS uzatvorili s prenajímateľom Redox s.r.o. Lučenec  Zmluvu o nájme 
dopravného prostriedku č. P/028/DG/2023, na základe ktorej bude cena prenájmu 
stanovená za dni používania vozidla. 
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c) zvýšenie výdavkov za prenájom 2 ks veľkoplošných obrazoviek s časomierou 
na zimnom štadióne do konca apríla vo výške 8 850 EUR. Doplnením týchto obrazoviek 
sa vytvára funkčná multimediálna kocka, ktorá bude prinášať všetky dôležité 
informácie o výsledkoch prebiehajúcich zápasov. 

d) zvýšenie výdavkov na prevádzku zrekonštruovanej mestskej plavárne od mája  
do decembra  2023  vo výške 290 953 EUR, z toho je:  

➢ predbežný odhad ročných výdavkov na energie  je  196 988 €.  Priemerné 
mesačné výdavky sú 16 416 €. V období máj – december sú  predpokladané  
výdavky  za energie vo výške  131 325 €.      

➢ predbežný odhad ročných výdavkov  na mzdy a odvody je 190 443 €. Priemerné  
mesačné výdavky tak budú 15 870 €.  V období máj - december sú  
predpokladané  výdavky   na mzdy a odvody  vo výške 126 962 €. 

➢ predbežný odhad ročných výdavkov  na všeobecný materiál, opravy a údržbu, 
ostatné služby je 49 000 €.  Priemerné mesačné výdavky sú 4 083 €.  Ostatné 
výdavky v období máj až december 2023 predpokladáme vo výške 32 666 €. 

e) zvýšenie výdavkov na zabezpečenie chýbajúceho vybavenia  novo zrekonštruovanej 
mestskej plavárne  vo výške 29 950  EUR.  Je potrebné zakúpiť spotrebný materiál ako 
sú:  sušička, práčka, mangeľ, držiaky na hygienické potreby, sušiče vlasov, automat na 
úpravu vody vo wellness,  stoličky, mikrovlnná rúra, plachty a uteráky  do wellness, 
koše na špinavú bielizeň, recepčný pult wellness, lekárničky, pracovný stôl  
do kancelárie vedúceho  prevádzky a pre plavčíka, skrinky na oblečenie pre personál, 
prvky bezpečnostného značenia, dráhové laná, nosidlá, ležadlá k bazénu a  
do oddychovej zóny. 

f) zníženie bežných výdavkov za úhradu zákonných poplatkov za uloženie odpadu  
na stredisku odpadového hospodárstva   o sumu 25 000 EUR,  z dôvodu poklesu  výšky 
zákonného poplatku od 1. 3. 2023 . 

 
 
R o z p r a v a  
  
Ing. Filip Kaľavský 
Pri schvaľovaní rozpočtu TaZS na tento rok sa počítalo a v dôvodovej správe to bolo uvedené, 
že budeme platiť aj za úpravu odpadu pred uskladnením na skládku. V rozpočte sa s tým rátalo 
vo výške cca 480 tis. €. Očakával som pri tejto zmene, že budete vracať tieto peniaze späť, 
pretože sa na spomínaný účel nepoužijú, ale vy opäť pýtate ďalšie peniaze. Každá jedna zmena 
rozpočtu je o navyšovaní rozpočtu TaZS. 
Spomínali ste tu plaváreň, zaujíma ma biznis plán plavárne. Od mája do decembra náklady na 
prevádzku kúpaliska budú vo výške 290 tis. € a príjmy sú počítané vo výške 40 tis. €. Ide o čistú 
stratu 250 tis. €. Ak si to premietneme na rok 2024 tak tam vychádza strata takmer na pol 
milióna EUR.  Takto plánujeme fungovať? Nebude výhodnejšie to dať súkromníkovi, ktorý to 
bude prevádzkovať? 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Mestská plaváreň je vnímaná ako služba občanom a tieto služby sú stratové podniky, tak ako 
je  to pri futbalovom i hokejovom štadióne, ktoré tiež nevedia na seba zarobiť. Pre nás je 
dôležité, aby táto strata bola čo najmenšia. Čo sa týka výšky príjmu, ide len o odhad. Výška 
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výdavkov sa napočítala podľa podobnej plavárne v Trebišove. Je potrebné brať do úvahy, že 
kúpalisko má aj veľkú konkurenciu na Zemplínskej Šírave. Bude potrebné hľadať čo najlepšie 
riešenia a generovať čo najmenšiu stratu. 
Na to, aby sme rekonštrukciu mohli robiť, sme získali externé fin. zdroje vo výške 2,2 mil. €, 
ktoré nás zaväzujú, že po dobu 5 rokov z tohto nesmie byť komerčná činnosť. 
 
Ing. Július Oleár, riaditeľ TaZS mesta 
Financie na MBÚ ako som o tom  informoval:  že ak by to bolo aktuálne, takže by to toľko stálo, 
ale v rozpočte to zahrnuté nebolo, takže nemá sa ani čo ušetriť. 
 
MUDr. Dušan Goda – fakt. poznámka 
Rozpočet TaZS sa navýšil oproti predchádzajúcemu roku o takmer 400 tis. € a zase ideme 
navyšovať  rozpočet o 280 tis. €. Pri výstavbe plavárni,  niekoľko rokov, sa nespotrebovala 
žiadna el.  energia. Mala vzniknúť nejaká rezerva za túto energiu, ale nie, my len stále 
navyšujeme. Vyhováranie sa na zvýšenie cien energií v tomto prípade neobstojí. TaZS sú čierna 
diera. Bojím sa, že takým tempom o tri roky budeme rozpočtovať celý rozpočet iba pre TaZS. 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Keďže rekonštrukcia kúpaliska prebiehala niekoľko zdaňovacích období, nebolo možné rátať 
v rozpočte TaZS na akékoľvek výdavky, či to bola el. energia alebo voda. Tak ako vy to 
prezentujete, tak to nefunguje. To, že prišlo k zmene rozpočtu oproti minulému roku, je hlavne 
z dôvodu, že budeme spúšťať novú prevádzku – mestské kúpalisko a až v tomto roku vedia 
TaZS aspoň približne narátať aké budú náklady. 
 
Radovan Geci, fakt. poznámka 
Koľko návštevníkov využívalo mestskú plaváreň pred rekonštrukciou? 
 
Ing. Július Oleár, riaditeľ TaZS 
Vieme to, ale tieto údaje tu nemáme. Odpovieme písomne. 
 
Radovan Geci 
Je škoda, že nemáme túto informáciu. Som šokovaný číslami, ktoré sú tu uvádzané. Mať príjmy 
na 40 tis. € a výdaje vo výške 350 tis. € je šialené. Je naivné si myslieť, že aspoň trošku sa 
priblížite k nule, ale až takýto rozdiel som nečakal. Hovorilo sa tu, že mestská plaváreň musí 
byt konkurenčná blízkym zariadeniam na Zemplínskej Šírave. Investícia 4 mil. € ak ju predelím 
14 €, čo je štvorhodinový vstup do Thermal parku vám dá 285 tis. vstupov. Ak prerátam 500 
tis. € prevádzky plavárne delené 14 € vyjde mi 36 tis. vstupov. Aký je zmysel postaviť plaváreň? 
Keď mi to v stovkách tisíc vstupov rozdávať obyvateľom do komerčných podnikov. Poprosím 
ešte raz prejsť si náklady a príjmy, lebo rozdiel, ktorý vznikne je neprijateľný. 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Dovolím si vás upozorniť, že čísla ste neuviedol celkom správne.  Výdavky sú rátane vo výške 
280 tis. € do konca roka. Príjmy sú len hrubý odhad. Budeme len radi, ak budú vyššie, ako sú 
deklarované v tomto materiáli. Budeme musieť vyvíjať všetku činnosť, aby táto služba bola čo 
najviac spropagovaná pre školy na celom okrese, aby sa vygeneroval záujem o využívanie 
tohto zariadenia. Thermal park ponúka celkom iné služby, skôr športovo relaxačné. 
Pán poslanec práve vy ste boli jedným z tých iniciátorov, že plaváreň sa má rozšíriť a má dostať 
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modernejší charakter. Teraz prichádzať z rétorikou, či nám je to vôbec treba nie je celkom 
z vašej strany férové. 
 
Radovan Geci – fakt. poznámka 
Nekritizujem plaváreň, teším sa, budem ju využívať. Kritizujem plánované hospodárenie, 
rozpočet. Preto urobte všetko preto, aby sme nemali takú veľkú stratu. 
 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Nebolo by správne teraz prichádzať s horibilnými číslami príjmov a na konci roka konštatovať, 
že sme to nenaplnili. Predpokladám, že príjem bude omnoho vyšší. 
 
PaedDr. Radmila Hajduková, fakt. poznámka 
Pre mňa sú to tiež čísla závratné, ale pozerám sa na to aj z iného hľadiska. Za posledné roky, 
keď bola plaváreň zatvorená sme „vyrobili“ obrovské množstvo neplavcov. Pozrime sa na to, 
keď chceme pre budúce generácie niečo priniesť, nesmieme nemať plaváreň, kde sa bude 
vyučovať plávanie. Wellness je len pridaná hodnota. 
 
JUDr. Ing. Erik Sibal 
Hovoríme o zmene rozpočtu TaZS. Za poslednú dobu cítime, že vznikla potreba riešiť 
rekonštrukciu teplovodného potrubia na sídlisku SNP a centrálnu mestskú zónu, ktorá je 
v havarijnom stave. Dovolíme si navrhnúť (viacerí poslanci) pozmeňujúci návrh k rozpočtu. 
Bližšie Doc. Ing. Stričík,PhD. 
 
Doc. Ing. Stričík,PhD. 
Trebišov na kúpalisku dosiahol tieto čísla za minulý rok: výnosy 136 400 €, náklady vo výške 
338 tis. €, strata vyše 200 tis. €. Pod to sa podpísali ceny energií, ktoré vzrástli v prípade 
kúpaliska 8x. V tomto období nastavili nové ceny a očakávajú vyrovnaný hosp. výsledok. 
U nás to beriem ako štart, kúpalisko je potrebné otvoriť. Očakávané príjmy považujem za dosť 
poddimenzované.  
Predkladáme pozmeňujúci návrh: 
MsZ Michalovce 
odporúča 

− navýšenie vlastných príjmov z podnikateľskej činnosti o 20 000 € 

− bežné výdavky sa zvyšujú o 20 000 € za účelom opravy pešej zóny 10 000 € a sadbových 
úprav na sídlisku SNP po rekonštrukcii teplovodov 10 000 €. 

 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Vygenerovaný príjem v Trebišove bol za celý rok. A netreba zabúdať na fakt, že väčší príjem 

dosiahli v letných mesiacoch. U nás je to práve naopak. Cez letné mesiace, máme príjem 

menší. 

 

Ing. Július Oleár, riaditeľ TaZS 

Príjem je potrebné brať realistický, pretože nikto teraz nevie povedať, kedy bude kúpalisko 

uvedené do prevádzky pre verejnosť a pritom technológia beží, voda je napustená. 

S navýšením tržieb nemám problém, ale nesúhlasím s tým, aby TaZS opravovali centrálnu 
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mestskú zónu, pretože námestie si vyžaduje generálnu opravu, nie lepenie dláždič. Havarijný 

stav je  tiež v odtokových žľaboch. Teplovody musí dať do pôvodného stavu dodávateľ. 

 

Ing. Jozef Sokologorský, zástupca primátora 

Teplovody:  pravdepodobne si to uplatníme v rámci reklamácie u zhotoviteľa. Čo sa týka 

navýšenia tržieb plavárne, všetci si to vieme predstaviť. Závisí to od toho,  ako sa to rozbehne. 

Je pravda, že mestská centrálna zóna potrebuje rozsiahlu rekonštrukciu. 

 

JUDr. Ing. Erik Sibal, fakt. poznámka 

Centrálna mestská zóna je v havarijnom stave. Čakať na investície, možno budeme čakať aj 

rok. Ide o zanedbateľnú sumu, ak to TaZS nevie, nech spíše objednávku a pán Magdoško zo 

Strážskeho mi sľúbil, že to príde opraviť. Oni to tam vedia urobiť. Ďakujem za výhovorku. 

 

MUDr. Dušan Goda 

Je smutné, že sa tu musíme prosiť o 10 tis. €. Malo to byť už dávno opravené TaZS mesta 

Michalovce. Bavme sa tu o nákladoch na prevádzku kúpaliska. Na 8 mesiacov potrebujete 251 

tis. €,  na rok budete potrebovať  minimálne 450 tis. €. V Trebišove majú náklady 330 tis. €, už 

nám tu lieta minimálne 120 tis. €. Ide tu znova o vymyslené číslo a vy poslanci toto schválite 

a nikto to nebude kontrolovať. 

V decembri sme schvaľovali navýšenie  rozpočtu o 508 tis. € pre TaZS, malý podiel mal ísť na 

zabezpečenie navýšenia stravného pre   170 zamestnancov TaZS. Navýšenie išlo iba o 0,30 €. 

Stravná jednotka sa navýšila zo 4,80 € na 5,10 €. Ak to napočítame vyjde nám suma 12 tis. €. 

V písomnom stanovisku riaditeľ TaZS uvádza zvýšenie stravného : 40 tis. €. Ide tu o vymyslené 

čísla. Na toto sa treba zamerať. Je to hanba, že sa tu musíme doprosovať 10 tis. € na opravu 

dlažby. 

 

Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Váš výpočet je absolútne scestný. Náklady s technológiou kúpaliska už minimálne mesiac 

bežia. Prvé zátopové skúšky sa robili vo februári. Náklad vo výške 290 tis. € nie je polročný ale 

cca 9-10  mesačný náklad. Čísla s Trebišovom sú takmer totožné. 

Tu nejde o prosenie 10 tis. €, ide tu o rozhodnutie,  čo sa má v materiáli zmeniť a schváliť. 

S navrhovaným pozmeňujúcim návrhom nemá nikto problém. 

 

MUDr. Dušan Goda, fakt. poznámka 

Uviedli ste, že cez leto sa prevádzkujú kúpaliská a to je navýšenie energie. Tri a tri je šesť a tri 

je deväť mínus dva je sedem. Rozumiete tomu? 

 

Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Neviem čo ste svojim výpočtom chceli povedať. Chcete povedať, že kúpalisko v lete nebudeme 

prevádzkovať?  Hovoril som, že náš náklad je vypočítaný cca na 9-10 mesiacov a nie na pol 

roka, ako ste to hovorili vy. Tak isto sú tam pracovníci, ktorým bežia platy. V Trebišove 

rozpočet nastavujú už druhý rok. Prvý rok nám ukáže ako sme na tom a ako postupovať. Vždy 

sa snažíte poukazovať na to, že mesto koná nehospodárne. Ale pri predkladaní návrhov 

a podnetov vaša rétorika končí. 
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Neboli vznesené žiadne  ďalšie otázky, pripomienky ani iné návrhy. 

 

(rozprava ukončená) 

 
Pozmeňujúci návrh  Doc. Ing. Stričíka,PhD., predniesla  predsedníčka návrhovej komisie Ing. 
Eva Muchová   
 
MsZ Michalovce 
odporúča 

− navýšenie vlastných príjmov z podnikateľskej činnosti o 20 000 € 

− bežné výdavky sa zvyšujú o 20 000 € za účelom opravy pešej zóny 10 000 € a sadbových 
úprav na sídlisku SNP po rekonštrukcii teplovodov 10 000 €. 

 
Hlasovanie – pozmeňujúci návrh  
(hlasovanie č.38) 
za: 17  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 
Primátor konštatoval, že pozmeňujúci návrh  bol schválený. 

 
Návrh na uznesenie predniesla  predsedníčka návrhovej komisie Ing. Eva Muchová  v tomto 

znení: 

NÁVRH NA UZNESENIE 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
schvaľuje 
 
1. zmenu rozpočtu TaZS mesta Michalovce na rok 2023 takto:  

 
- bežné príjmy sa zvyšujú z 6 185 580 € na 6 520 703 €, zvýšenie o 335 123 €  
 
z toho:  
- navýšenie príspevku na hlavnú činnosť o 280 540 €  

- navýšenie vlastných príjmov o 54 583 €  
- bežné výdavky sa zvyšujú z 6 180 100 € na 6 522 300 €,  zvýšenie  o  342 200 €  
 
- finančné operácie príjmové sa zvyšujú o 7 077 € (prebytok rozpočtu za rok 2022)  

- finančné operácie výdavkové sa nemenia. 
 
V zmysle schváleného pozmeňujúceho návrhu v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
odporúča 

− navýšenie vlastných príjmov z podnikateľskej činnosti o 20 000 € 

− bežné výdavky sa zvyšujú o 20 000 € za účelom opravy pešej zóny  10 000 € 
a sadbových úpravy na sídlisku SNP po rekonštrukcii teplovodov 10 000 €.  
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Hlasovanie 
(hlasovanie č.39) 
za: 13  poslancov, proti: 1, hlasovania sa zdržali:  4  poslanci 
Primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

BOD č. 14 
Zabezpečenie spolufinancovania k žiadosti o finančný príspevok 

z audiovizuálneho fondu formou dotácie pre projekt redigitalizáciu obrazu kina 

Centrum v Michalovciach 
 

- Písomný materiál tvorí prílohu č. 14 zápisnice.  

- Materiál predkladala RNDr. Jana Machová, ved. odboru IaG 
 
Materiál predkladala RNDr. Jana Machová, ved. odboru IaG 
Na základe zverejnenej výzvy Audiovizuálneho fondu (ďalej AVF) č. 2/2022 zo dňa 29.11.2022 
chce mesto redigitalizovať zariadenie kina Centrum, vybaviť kinosálu modernejšou a 
ekonomicky výhodnejšou digitálnou technológiou obrazu. Mesto chce podať žiadosti v 
programoch 4.1 Obstaranie alebo obnova premietacej digitálnej technológie D-cinema podľa 
štandardov DCI a 4.3 Modernizácia vybavenia digitalizovaných kín.  
Obsahom žiadosti 1. projektu v programe 4.1 je výmena existujúceho výbojkového projektoru 
za laserový typ s cieľom skvalitnenia vizuálneho zážitku, zlepšenie farebnosti, jasu a kontrastu. 
Zámerom je aj znížiť náklady na prevádzku (zníži sa spotreba projektora na polovicu), znížiť sa 
ekologické zaťaženie prevádzky. Obsahom žiadosti 2. projektu v programe 4.3 je výmena 
existujúceho plátna za strieborné perforované plátno.  
Podľa Združenia prevádzkovateľov kín je kino Centrum v Michalovciach druhým 
najnavštevovanejším jednosálovým kinom na Slovensku. Absenciou kina by kultúrny život v 
regióne značne utrpel.  
Celkové náklady na kúpu laserového projektora, integrovaného kino servera s úložiskom a 
externou jednotkou, strieborného plátna, polarizačného 3D systému, vrátane všetkých ďalších 
podporných zariadení, kabeláže a inštalácie sú vo výške 125 088 €, vzhľadom k rozpočtu AVF 
môže poskytnúť dotáciu v programe 4.1 najviac vo výške 50 000 € v programe 4.3 najviac vo 
výške 4 980 €, preto spolufinancovanie mesta je vo výške 70 108 €.  
Súčasťou žiadostí o dotáciu je okrem iných povinných príloh aj uznesenie MsZ o 
spolufinancovaní a realizácii projektov, ktoré bude potrebné do oboch žiadostí pripojiť. 
 
R o z p r a v a  
 
Ing. Filip Kaľavský 
Som rád, že sme reagovali na túto výzvu, ktorú môže MsKS Michalovce využiť. Za posledné 
roky to bolo veľmi biedne. Odporúčam sa zapojiť do viacerých takýchto výziev.  
 
Neboli vznesené žiadne  ďalšie otázky, pripomienky ani iné návrhy. 

 

(rozprava ukončená) 
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Návrh na uznesenie predniesla  predsedníčka návrhovej komisie Ing. Eva Muchová  v tomto 

znení: 

NÁVRH NA UZNESENIE 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
schvaľuje 
 

1. predloženie žiadostí o poskytnutie finančných prostriedkov z Audiovizuálneho fondu  

formou dotácie na projekt „Redigitalizácia obrazu kina Centrum v Michalovciach – 
obnova premietacej digitálnej technológie“ a projekt „Redigitalizácia obrazu kina 
Centrum v Michalovciach – modernizácia vybavenia“  

2. podpis zmluvy o NFP primátorom mesta a zabezpečenie realizácie projektu po 
schválení žiadosti o finančný príspevok v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;  

3. zabezpečenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta na spolufinancovanie  
realizovaných projektov vo výške minimálne 50 % z celkových oprávnených výdavkov 
t. j. vo výške 70 108 €;  

 

Hlasovanie 
(hlasovanie č.40) 
za: 17  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali:    poslanci 
Primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

BOD č. 15 
Rozpočtové opatrenie č.2 
 

 

- Písomný materiál tvorí prílohu č. 15 zápisnice.  

- Materiál predkladala Ing. Oľga Bereznaninová, ved. FO. 
 
Ing. Oľga Bereznaninová, ved. FO 
RO č. 2 predkladáme v súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách verejnej správy a 

územnej samosprávy. Sú v nej zohľadnené nové skutočnosti, ktoré vychádzajú  z potrieb  

Mesta a organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta a zároveň aj z možností využiť externé 

zdroje. Touto zmenou rozpočtu vstupujeme do príjmovej a výdavkovej časti, vrátane 

finančných operácií 

V bežných príjmoch znižujeme vlastné daňové príjmy o 450 tis. € z dôvodu neschválenia VZN 

o miestnych daniach a poplatku, s ktorými si v rozpočte pre tento rok rátalo. Upravujú sa , škôl 

a školských zariadení a tiež granty a transfery. Granty sa upravujú o získané účelové 

prostriedky získané od iných subjektov  v oblasti školstva a transfery poskytované zo štátneho 

rozpočtu, či už na prenesený výkon štátnej správy, resp. na nenávratné finančné príspevky, 

ktoré sú premietnuté aj do výdavkovej časti rozpočtu. Zvýšené bežné výdavky zohľadňujú 



56 
 

predovšetkým  potreby Mesta vyvolané či už legislatívou, alebo inými skutočnosťami, ktoré sú 

v textovej časti vysvetlené pre jednotlivé navýšenie položiek. Zmena sa týka aj poskytovaného 

príspevku pre TaZS z dôvodu potreby spustenia zrekonštruovanej plavárne, čo je v dôvodovej 

správe vysvetlené.  

V kapitálových príjmoch znižujeme vlastné príjmy, z dôvodu neodpredaja pozemkov 

okresnému súdu Michalovce, ktorý svoju žiadosť o odkúpenie stiahol pre zrušenie plánovanej 

výstavby parkovacieho domu. Zároveň zvyšujeme kapitálové príjmy z NFP, ktoré 

predpokladáme získať na jednotlivé investičné aktivity. Jednotlivé položky sú v dôvodovej 

správe uvedené.  

V kapitálových výdavkoch sú premietnuté aktivity prechádzajúce z roku 2022, ďalšie zvýšenia 

už schválených investícií, ako aj nové projekty, na ktoré mesto chce získať NFP.  

Čo sa týka príjmových finančných operácií, dochádza k napojeniu fondu rezerv  na 

financovanie investícií a napájame čerpanie úveru z r. 2022, ktorý nebol v tomto období 

vyčerpaný. Vo výdavkových fin. operáciách sa výdavky zvyšujú z dôvodu nákupu zberového 

vozidla pre TaZS formou lízingu.  

Rozpočet predkladáme ako vyrovnaný.   Zmeny sú premietnuté aj do programového rozpočtu.  

 
R o z p r a v a  
 
MUDr. Dušan Goda 
Položka – časomiera zimný štadión – výmena potrebná z dôvodu havarijného stavu, na čo sa 
vyčleňujú fin. prostriedky vo výške 50 tis. €. Na tento účel sme v 08/2022 schvaľovali 85 800 
€. V auguste sme tu konštatovali, že je to premrštená cena. A teraz ideme znovu kupovať 
časomieru? Ako to je?  Predkladám k tomu pozmeňujúci návrh 
Laserové projektové zariadenie  Kino Centrum – 125 tis. €. Je to v poriadku? 
 
Pozmeňujúci návrh v znení: 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
nesúhlasí 
s výmenou časomiery na zimnom štadióne, na čo sa má vyčleniť 50 000 €, pretože sa už na MsZ 
30.8.2022 v rámci rozpočtového opatrenia č. 4 schválila suma 85 800 € na nákup časomiery 
pre zimný štadión.  
MsZ Michalovce 
odporúča 
týchto 50 tis. € vyčleniť na výstavbu kontajnerových stojísk napr. na sídlisku Východ. 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Musím vám to pán poslanec vysvetliť, vaša argumentácia je postavená na nie skutočných 
informáciách. Pravdivá informácia je tá, že MsZ Michalovce v 08/2022 kvôli havarijnému stavu 
časomier schválilo 85 800 €, to sú tie po bočných stenách hokejovej haly. Nejde len o samotné 
obrazovky ale aj samotný softvér, ktorý by spĺňal všetky požiadavky, ktoré sú dané v rámci 
súťaže. 
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Obchodná verejná súťaž sa v minulom roku uskutočnila. Elektronickou formou vygenerovala 
víťaza s nižšou sumou. Ktorý následne deklaroval, že nebude schopný naplniť realizáciu OVS. 
Vedel by technológiu dodať až v lete 2023. Podmienka bola do 7 dní. Pri elektronickej súťaže 
nemôže byť oslovený uchádzač na druhom mieste. Musí byť vypísaná nová OVS. Suma 85 800 
€ sa vrátila späť do rozpočtu.  Keďže problém nastal pred medzinárodným zápasom bolo 
potrebné mať túto technológiu nainštalovanú a preto sa rozhodlo túto techniku zabezpečiť 
prenájmom na určitú dobu. Na túto techniku sa teraz vyčleňuje 50 tis. €. 
 
MUDr. Dušan Goda, fakt. poznámka 
Vaše vysvetlenie ma neuspokojilo. Na čo sa použilo 85 800 €? Kde sa  stratili v rozpočte?  
Laserový projektor – nie je to tam zrozumiteľné napísané, aké sú to peniaze? Naše? 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Nerozumiete alebo nechcete rozumieť finančným veciam. Čo sa týka tých 125 tis. € pred 
chvíľou sa schválil projekt na redigitalizáciu kina Centrum. Projektor stojí 125 tis. € a samotná 
výzva nám vie prispieť externými peniazmi do výšky 50 000 €. Potrebujeme doložiť ten zvyšok. 
 
Radovan Geci – fakt. poznámka 
Potrebujem si upresniť informácie. Ja rozumiem časomiere, že sú to tabule za bránkou. 
Náhodne som si vybral fy SONTEX.sk vybral som si najväčšiu aká je na stránke 3x1 m so 
softvérom, s pravidlami, certifikované cena 1690 € - jedna tabuľa a bavíme sa tu aj kocke. 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Hovoríme tu o kocke, o veľkoplošných obrazovkách, ktoré sú nainštalované po ľavej a pravej 
strane ihriska. Teda ide o veľkoplošné obrazovky, ktoré sú súčasťou kocky a s tým spojená 
technológia. 
 
PhDr. Ing. M. Gejguš,PhD. 
Chcem poukázať na nesprávne navrhnutú úpravu o výšku 445 tis. €. Na dnešnom rokovaní pri 
záverečnom účte som poukázal na zvýšenie výberu daní t.j. na nárast o 112 %  v hodnotovom 
vyjadrení o 292 481 €. V rozpočte na r. 2023 je počítané s výškou výberu daní v hodnote 2 950 
tis. €. V predloženom rozpočtovom opatrení  č. 2 je táto hodnota znížená o 445 tis. € na 2 505 
tis. € a vybilancovaná zdrojmi z rezervného fondu. Je to nesprávny postup. Obvykle platí, že 
výška rozpočtovaných majetkových daní v rozpočte nasledujúceho roku sa odvíja od výšky 
výberu, t. j. od skutočnosti výberu v predchádzajúcom roku. Tento návrh zníženia výšky dani 
z nehnuteľností je oproti skutočnému výberu o 217 481 € menší. Pokiaľ by výber daní tak ako 
v roku 2022 pokračoval v raste t.j. o 12 % medziročne viac, výška výberu daní prekročí 3 mil. 
€. A to ešte tam nie sú zahrnuté zvýšenia výberu  daní z vyhľadávacej činnosti. Z uvedených 
dôvodov predkladám pozmeňujúci návrh, kde navrhujem, aby daň z nehnuteľnosti ostala 
v rozpočte bežných príjmov v pôvodnej výške a prostriedky z rezervného fondu sa nepoužili 
na krytie navrhovanej úpravy v tomto rozpočtovom opatrení č.2. Výber daní z nehnuteľností 
bude v roku 2023 v dostatočnej výške, prevyšujúci výšku 2 950 tis. €, ktoré sú rozpočtované. 
Prostriedky, ktoré budú kumulované na rezervnom fonde sa budú môcť využiť v priebehu roka 
na kapitálové výdavky a potrebné investičné aktivity mesta. Rozpočet po tejto úprave ostáva 
vyrovnaný. 
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Ing. Oľga Bereznaninová, ved. FO 
Súhlasím s tým, výber daní za rok 2022 bol vyšší oproti pôvodnému rozpočtu. Čo sa týka tejto 
zmeny, vlastné daňové príjmy sú znížené z titulu neschváleného VZN, ako bolo povedané. Táto 
úprava bola urobená na základe vydaných rozhodnutí, ktoré mesto vydalo obyvateľom formou 
platobných výmerov v mesiaci marec, a ktoré už aj boli roznášané. V prípade, že sa mestu 
podarí získať vyšší príjem napr. v II. polroku, predpokladám, že mesto do rozpočtu bude 
vstupovať. Nemáme problém v nasledujúcom období tieto príjmy upraviť, ale z dnešného 
pohľadu to nie je možné, ani to neodporúčam, aby sme príjmy navýšili oproti predpisu, ktorý 
bol  vyrubený občanom mesta. Treba si tu uvedomiť, že nie všetci občania mesta pristúpia 
k tomu zodpovedne a tieto dane zaplatia. Už aj pri tejto čiastke, ktorá je navrhovaná zmenou 
rozpočtu musíme rátať s tým, že aj v rámci vyhľadávacej činnosti aj v rámci iných postupov pri 
vymáhaní, sa mesto bude snažiť túto výšku dosiahnuť. Navrhujem predloženú zmenu p. 
poslancom prijať až v nasledujúcom období. Teraz je to veľmi skoro. Je potrebná k tomu 
analýza, či takýto príjem od obyvateľov bude zabezpečený. 
 
PhDr. Ing. Mirko Gejguš,PhD., fakt. poznámka 
Návrh zníženia výšky dane z nehnuteľnosti je oproti skutočnému výberu v roku 2022 nižší 
o viac ako 200 tis. €. Obecne platí, že výška rozpočtovaných majetkových daní v rozpočte 
nasledujúceho roku sa odvíja od výšky výberu, t.j. od skutočnosti výberu v predchádzajúcom 
roku. Výšku daní sme mali o 292 tis. vyššiu ako bol predpis v roku 2022. Nemáme prečo váhať, 
že by ta výška dane nebola vybratá v ešte väčšej výške. Obavy vôbec nie sú na mieste. Musíme 
kopírovať stav, ako sa výber daní vyvíja. 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Pani vedúca toto vôbec nespochybnila, len tvrdí, že v tomto štádiu roka je to priskoro 
a v tomto roku je existencia rodín inde ako to bolo v roku 2022. Môžeme k vami navrhovanej 
zmene pristúpiť v ďalšom období. 
 
Ing. Jozef Sokologorský, zástupca primátora 
Mali sme rozpočtované príjmy pri tvorbe rozpočtu, s ktorými sme rátali, tých 445 tis. €.  
Môžeme s tými peniazmi hýbať, je vývoj iný, alebo sa striktne držíme toho čo sme mali 
naplánované v rozpočte na rok 2023, ale ktorý nám neprešiel zmenou VZN? 
 
Ing. Oľga Bereznaninová, ved. FO 
Rozpočet roku 2023 sa schválil v predloženom znení, ktorý predpokladal , že sa schváli VZN 
o miestnych daniach. Pri tomto VZN sa predpokladal nárast rozpočtovaných príjmov o 445 tis. 
€ vyššie. Je potrebné rozdeľovať časť účtovnú a časť rozpočtovú. Tým, že sa VZN neschválilo, 
dostávame sa znova na príjmy predpokladané, ktoré mesto plánuje prijať. Je ťažko teraz 
predpokladať koľko ľudí zaplatí. Odporúčam počkať na vývoj daní a na základe toho je potom 
možné upraviť zmenu rozpočtu. 
 
 
PhDr. Ing. Mirko Gejguš,PhD., fakt. poznámka 
Všetky skutočnosti, ktoré sa udiali, a od ktorých sa ma odvíjať zmena rozpočtu som už uviedol, 
iné argumenty už nemám, len to čo sa udialo v roku 2022. Keď už máme jasný záverečný účet 
a hospodárenie roku 2022 a v tomto roku sme vybrali dane vyššie o 300 tis. €, prečo by sme 
to nerozpočtovali. Druhá vec – rezervný fond je určený na úhradu kapitálových výdavkov. Pri 
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investíciách nemusíme zaťažovať mesto úverom v plnej výške, ale použijeme rezervný fond. 
Aj na takýto účel máme rezervný fond  a nemusíme sa zadlžovať, keď nemusíme. 
 
 
JUDr. Ing. Erik Sibal, fakt. poznámka 
Pani vedúca finančného odbrou povedala, že suma  2 500 tis. € bola znížená na základe 
predpisu. Ako je to, že sme vybrali 2 700 tis. €? Zákon hovorí, že máme vychádzať z reálneho 
stavu a ten je ten, ktorý sme vybrali. Nemôže byť predpis 2 500 tis. € a my sme vybrali  2700 
tis.€. 
 
Ing.  Oľga Bereznaninová, ved. FO 
Tak ako som to už povedala, je potrebné vnímať oblasť rozpočtovú a oblasť účtovnú. Žiadny 
predpis nehovorí, ani o rozpočtových pravidlách, že vy musíte do rozpočtu narozpočtovať 
príjmy v plnej predpísanej výške, pretože sa predpokladá, že nie každý zaplatí. Týmto 
spôsobom sme aj rozpočet na rok 2022 pripravovali. Rozpočet na r. 2022 predstavovali dane 
z majetku 2 430 tis. €. Predpis za rok 2022 hovoril o 2 564 tis. €. Rozpočet oproti predpisu bol 
nižší, pretože sa správame opatrnejšie. Predpis na rok 2023 hovorí o 2 492 tis. €, rozpočet 
hovorí o 2 505 tis. €. To čo vy hovoríte, že na základe čoho sa zvýšili príjmy – mesto vymáha 
nedoplatky za staré roky, čiže príjmy sa dosahujú nielen z jedného roka, ale sú to príjmy 
z vyhľadávacej činnosti, z exekúcií. 

Nie je pravda, že máme povinnosť vychádzať zo skutočných príjmov predchádzajúceho 
roka. Zákon to neukladá, je to len jedna z možností, ale je potrebné potom tieto príjmy 
analyzovať, kedy a z čoho vznikli. Predpis v roku 2022 bol takmer o 200 tis. € nižší, príjmy sa 
podarilo dosiahnuť vyššie. Predpokladáme, že sa nám to podarí aj v roku 2023, ale určite nie 
o 450 tis. €. 
 
Ing. Filip Kaľavský 
Projektová dokumentácia – Ul. konečná. Kde je možné sa dostať k týmto materiálom? Koľko 
bude parkovacích miest a kde? Som sklamaný, že v rozpočte sa neuvažuje s klietkami na 
odpadkové koše. 
 
Ing. Oľga Bereznaninová, ved. FO 
Pokiaľ dôjde zmenou uznesenia k úprave príjmov dane z majetku, k ich zníženiu, bude 
potrebné viazať fin. prostriedky na bežné výdavky. Je potrebné si uvedomiť, že rozpočet mesta 
je vyrovnaný a je potrebné uviesť, ktoré položky v prípade nedosiahnutia príjmov sa ponížia. 
Je potrebné zabezpečiť aj viazanosť. 
 
Ing. Anna Mrázová, ved. OVŽPaMR 
Projektová dokumentácia – Ul. konečná na MsÚ, na odbore výstavby. Bola prerokovaná 
v komisii cca pre 3 rokmi. Boli vyšpecifikované pozemky, ktorých sa to týka. Momentálne 
prebieha dokladovanie k územnému plánu a pripravujeme podklady pre stavebné povolenie. 
Z toho dôvodu je aj navýšený rozpočet. 
 
JUDr. Ing. Erik Sibal, fakt. poznámka 
Mestské zastupiteľstvo je orgán obce, ktorý schvaľuje rozpočet mesta. My určujeme, ako máte 
byť vy, pracovníci efektívny pri výbere daní. Našou ambíciou je vás primäť čo k najväčšiemu 
výberu daní. Preto si myslím, že návrh p. Gejguša je správny. 
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PhDr. Ing. M. Gejguš,PhD. 
Návrh, ktorý je predložený,  je vybilancovaný, rozpočet je vyrovnaný. 
 
Ing. Filip Kaľavský, fakt. poznámka 
Kde sa bude nachádzať parkovisko na Ul. konečnej a koľko tam bude parkovacích miest? 
Katastrofálna situácia s parkovaním je aj na sídlisku SNP.  Kedy tam bude spracovaná 
projektová dokumentácia k parkovaniu? 
 
Ing. Anna Mrázová, ved. odboru V,ŽPaMR 
Na Ul. konečnej, je parcela za bytovkou H, cca 50 parkovacích miest.  Funkčne ide o pozemky 
mesta. 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Áno, na sídlisku SNP je problém s parkovaním, ale vráťme sa k téme a to k rozpočtovému 
opatreniu. 
 
Ing. J. Sokologorský, zástupca primátora 
Dotaz na pána Gejguša, akým spôsobom je vyrovnaný rozpočet? 
 
PhDr. Ing. M. Gejguš,PhD. 
Návrh som odovzdal, uviedol som to, bude to prečítané. 
 
Radovan Geci 
Chladiace zariadenie, zimný štadión 311 tis. €. Od 18.3.2023 do 17.4.2023 fond na podporu 
športu dával externé zdroje ako financovať modernizáciu takejto infraštruktúry. Spoluúčasť 
tam bola 30 %. Navrhujem pozdržať uvedených 311 tis. €, neodsúhlasiť to a to z dôvodu: že 
bývalý štát. tajomník mi odobril informáciu, že cca o 6 mesiacov, bude otvorená ďalšia výzva 
s ešte lepšími podmienkami ako to bolo teraz, a kde by sme vedeli presne na športovú 
infraštruktúru získať externé zdroje. Za ušetrené peniaze by sme mohli postaviť mobilnú 
ľadovú plochu v centre mesta. Ak sa tieto informácie nepotvrdia, môže to ísť na ďalšie 
zastupiteľstvo. Podám návrh na zmenu uznesenia – a to vypustiť bod 6.2.0, peniaze presunúť 
do rezervného fondu. 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Neodporúčam podporiť váš návrh a vysvetlím prečo. O týchto informáciách vieme. 
O príspevok v prvom kole sme sa neuchádzali. Samospráva sa môže uchádzať v každom kole o 
získanie finančných príspevkov len na  jeden konkrétny cieľ. Mesto už bolo pripravené na 
multifunkčné ihrisko na Ul. moskovskej. Projektovú dokumentáciu sme mali pripravenú. 
Preveroval som, či môžeme ísť do jesennej výzvy, že by nám spätne refinancovali to, čo už 
máme narozpočtované a čo potrebujeme začať. Dostali sme odpoveď, že áno. Teda o výzvu sa 
nepripravíme, ale presunom financií na neskôr, by sme nemohli začať s výmenou zariadenia 
teraz v letných mesiacoch. 
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RNDr. Jana Machová, ved. odboru IaG 
Čo sa týka fondu podpory pre šport, ak by sme chceli ísť do tejto súťaže, potrebujeme mať 
vysúťažené finančné prostriedky. Minimálne musíme mať začatú súťaž, vyhlásiť verejné 
obstarávanie a krytie rozpočtom. Je vhodné, aby to ostalo v rozpočte. 
 
 
Neboli vznesené žiadne  ďalšie otázky, pripomienky ani iné návrhy. 

 

(rozprava ukončená) 

 
 
Pozmeňujúci návrh predložený PhDr. Ing. Gejgušom,PhD. predniesla  predsedníčka návrhovej 

komisie Ing. Eva Muchová  v tomto znení: 

NÁVRH NA UZNESENIE – pozmeňujúci návrh PhDr. Ing. Gejguša,PhD. 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
neschvaľuje  
zníženie daňových príjmov o 445 000 €. 
 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
schvaľuje  
čerpanie rezervného fondu-  znížené  o 445 000 € 
 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
schvaľuje  
zmenu rozpočtu Mesta Michalovce na r. 2023 rozpočtovým opatrením č. 2 takto:  
 
1. bežné príjmy sa zvyšujú zo 42 300 333 € na 45  122 813 €, zvýšenie o 2 822 480 €  

2. bežné výdavky sa zvyšujú z 39 740 498 € na 42 368 475 €, zvýšenie o 2 628 977 €  

3. kapitálové príjmy sa zvyšujú zo 4 358 323 € na 4 597 425 €, zvýšenie o 239 102 €  

4. kapitálové výdavky sa zvyšujú zo 7 138 175 € na 8 051 550 €, zvýšenie o 913 375 €  

5. finančné operácie – príjmové sa zvyšujú z 3 791 964 € na 4 294 734 €, zvýšenie  
     o 502 770 €  
6. finančné operácie – výdavkové sa zvyšujú z 3 572 947 € na 3 594 947 €, zvýšenie  
    o 22 000 €. 
 

Hlasovanie 
(hlasovanie č.41) 
za: 11  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 4   poslanci 
Primátor konštatoval, že pozmeňujúci návrh bol schválený.  
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Pozmeňujúci návrh predložený MUDr. Dušanom Godom predniesla  predsedníčka návrhovej 

komisie Ing. Eva Muchová  v tomto znení: 

NÁVRH NA UZNESENIE – pozmeňujúci návrh  -  MUDr. Dušan Goda 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
nesúhlasí  

s výmenou časomiery na zimnom štadióne, na čo sa má vyčleniť 50 000 €, pretože sa už na MsZ 

30.8.2022 v rámci rozpočtového opatrenia č.4 schválila suma 85 800 € na nákup časomiery pre 

zimný štadión.  

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach   

odporúča  

50 000 € vyčleniť na výstavbu kontajnerových stojísk napr. na sídlisku Východ. 

 
Hlasovanie 
(hlasovanie č.42) 
za: 1  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 12   poslanci 
Primátor konštatoval, že pozmeňujúci návrh nebol schválený. 

− Radovan Geci, svoj pozmeňujúci návrh stiahol. 

 

BOD č. 16 
Štatút novín Michalovčan 
 

 

- Písomný materiál tvorí prílohu č. 16 zápisnice.  

- Materiál predkladal Ing. Jozef Sokologorský, zástupca primátora mesta. 
 
Ing. Jozef Sokologorský, zástupca primátora mesta 
Predkladáme nové znenie Štatútu novín Michalovčan, ktoré bolo zmenené v súvislosti s 
legislatívnou zmenou – zrušením Zákona č. 167/2008 Z.z. o periodickej tlači a agentúrnom 
spravodajstve a o zmene a doplnení niektorých zákonov (tlačový zákon). Tlačový zákon bol 
nahradený Zákonom č. 265/2022 o vydavateľoch publikácií a o registri v oblasti médií a 
audiovízie a o zmene a doplnení niektorých zákonov (zákon o publikáciách).  
Zákon o publikáciách nahrádza zastarané zákony (tlačový zákon z roku 2008 a zákon o 
povinných výtlačkoch z roku 1997). V zásade nejde o nejaký celkom nový zákon, ale skôr o 
upravené a výrazne doplnené spojenie dvoch už predtým existujúcich zákonných noriem. 
 
R o z p r a v a  
 
Ing. Filip Kaľavský 
Vadí mi, že pod článkami sú  uvádzané skratky ako rr, msú. Bol by som rád, aby sa pod článok 
podpísal konkrétny človek, aby bolo jasné, kto ten článok písal. 
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Mgr. Mária Stričková, ved. OKMaK 
Čo sa týka formy podpisov, je aj taká možná. Skratka rr – je to skratka redakčnej rady, msú – 
mestský úrad.  Zákon o publikáciách to umožňuje a nie je to problém. 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Mnohí externí prispievatelia žiadali, aby nebolo uvádzané jeho meno. Je to na prispievateľovi. 
 
Ing. Filip Kaľavský, fakt. poznámka 
Vy sa hanbite podpísať pod to čo napíšete? 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Pán poslanec, nikto sa nehanbí. 
 
Mgr. Mária Stričková, ved. OKMaK 
Pri skratke rr alebo msú sú informácie z rôznych odborov, aj preto sa využívajú skratky. 
 
Doc. Ing. M. Stričík, PhD. 
V bode 3.3.1, kde je uvedené, že uvažujeme s nákladom 5000 ks. Dávam na zváženie, 
v súčasnej digitálnej dobe, či nie je zbytočne veľký objem tlače. A či by nebolo dobre  bod 3.4 
zmenu rozsahu určuje redakčná rada presunúť do bodu 3.1. 
Navrhujem nižší počet výtlačkov a brať do úvahy podľa potreby napr. pri výročí mesta počet 
výtlačkov zvýšiť. 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Takýmto návrhom sme sa zaoberali aj na poslednom zasadnutí mestskej rady. Máme 
informáciu na základe vykonaného auditu odberných miest aj čo sa týka počtu výtlačkov. 
Niektoré odberné miesta si žiadajú aj viac výtlačkov. Osobne si myslím, že pred prijatím vášho 
návrhu, je potrebné znovu urobiť prieskum záujmu o noviny Michalovčan. Možno by bolo 
potrebné uvažovať aj o distribúcii do každej schránky a informovať všetkých obyvateľov o tom, 
čo sa v meste deje. 
 
JUDr. Ing. Erik Sibal 
Oceňujem to, že mi chodí výtlačok novín do mailu. Bolo by vhodné vytvoriť databázu ľudí, ktorí 
o to prejavia záujem, a rozposielať noviny do mailu. 
 
Ing. Mária Stričková, ved. OKMaK 
Máme databázu kontaktov, kde pravidelné rozposielame noviny Michalovčan. Je pravda, že 
zatiaľ neexistuje formulár, kde by sa občania mohli prihlásiť. K tomuto kroku môžeme 
pristúpiť. Noviny Michalovčan sú pravidelne zverejňované na web. stránke mesta. 
 
Doc. Ing. Michal Stričík,PhD. 
Vieme povedať koľkým obyvateľov zasielame noviny v elektronickej forme? Musíme si 
uvedomiť, že ide o trend tejto doby. Odporúčam znížiť počet výtlačkov a zvýšiť reklamný 
podiel, aby noviny na seba zarobili. 
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Ing. Filip Kaľavský 
Noviny Michalovčan beriem ako nástroj propagandy minulého vedenia a terajšieho, kde sú len 
pekné správy o meste. V novinách nenájdete zmienku o opozičných poslancoch. Je potrebné 
dávať priestor nielen vedeniu mesta, ale aj poslancom ako takým. 
 
Ing. Jozef Sokologorský, zástupca primátora 
V prvom rade dávame priestor ľuďom, oni nám  posielajú príspevky. Chvála bohu je ich veľa aj 
článkov aj námetov. Na redakčnej rade musíme vyberať, ktorý článok bude uverejnený. 
Politických informácii je tam veľmi málo. 
 
Ing. Filip Kaľavský 
Nemyslel som, že v rámci politiky, ale máme tu pluralitu názorov. 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Účelom novín, nie je byť komerčným a bulvárnym plátkom, zapodievajúcim sa politikou. Jeho 
cieľom je informovať čo sa v meste deje. 
 
Ing. Mária Stričková, ved. OKMaK 
Tak ako všetci občania môžu posielať príspevky, tak isto to môžu robiť aj poslanci, samozrejme 
ak budú spĺňať podmienky štatútu. 
 
Ing. Eva Muchová 
Chodím aj do klubu seniorov, a vidím, ako oni čakajú na fyzické noviny. 
 
MUDr. Dušan Goda 
Zopár príspevkov v novinách Michalovčan som mal a potom som bol tvrdo cenzurovaný. 
Občania potrebujú nielen ružové informácie, ale potrebujú viac ekonomických aj politických 
informácií.  Noviny neoslovujú drvivú časť obyvateľov mesta. Veľmi dobrá mienka o novinách 
nie je. Nie sú objektívne ani pestré. 
 
Doc. Ing. Michal Stričík,PhD., fakt. poznámka 
Ide o správnu formuláciu v čl. 4.2 a 4.2.1 je to správna formulácia textu? 
 
Ing. Mária Stričková, ved. OKMaK 
4.2 hovorí o depozitároch zo zákona, bod 4.2.1 ide o zachovanie  inštitúcií, kde sa výtlačky 
posielali. Preto je to rozdelené. 
 
 
Neboli vznesené žiadne  ďalšie otázky, pripomienky ani iné návrhy. 

 

(rozprava ukončená) 
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Návrh na uznesenie predniesla  predsedníčka návrhovej komisie Ing. Eva Muchová  v tomto 

znení: 

NÁVRH NA UZNESENIE 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
schvaľuje 

predložené znenie Štatútu novín Michalovčan. 

 

Hlasovanie 
(hlasovanie č.43) 
za: 15  poslancov, proti: 1, hlasovania sa zdržali:  0  poslanci 
Primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

 

BOD č. 17 
Rokovací poriadok Mestského zastupiteľstva v Michalovciach 

Rokovací poriadok Mestskej rady v Michalovciach 
 

 

- Písomný materiál tvorí prílohu č. 17 zápisnice.  

- Materiál predkladal Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
 
Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 
Vzhľadom na reagovanie nových trendov s cieľom zvyšovania efektivity na úseku agendy 
orgánov samosprávy Mesta Michalovce pristupujeme k zmenám Rokovacieho poriadku 
Mestského zastupiteľstva v Michalovciach a Rokovacieho poriadku Mestskej rady 
v Michalovciach. Tento upravuje  články týkajúce sa doručovania materiálov na zasadnutia 
orgánov mesta elektronickou formou, čím dôjde k značnému zníženiu nákladov MsÚ 
Michalovce na tlač materiálov do orgánov samosprávy Mesta, ich zviazanie,  osobné 
doručovanie a pod.  
Zároveň dochádza k úpravám niektorých článkov zo zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení, ktoré boli duplicitne uvedené v pôvodnom rokovacom poriadku Mestského 
zastupiteľstva v Michalovciach.  
 
R o z p r a v a  
 
MUDr. Dušan Goda 

V bode 3: V prípade, ak získa niektorý z pozmeňujúcich návrhov na uznesenie v rovnakej veci 

potrebnú väčšinu poslancov MsZ, ďalšie pozmeňujúce návrhy v predmetnej veci predseda 

návrhovej komisie predsedajúcemu nepredkladá.“ Prosím o do vysvetlenie. Napríklad dnes pri 

hlasovaní – les Oreské -  pozmeňovacích návrhov môže byť viac. 
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Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Predkladaný návrh na zmenu uznesenia, spracovaný Ing. Sokologorským, ktorý ste dostali pred 

rokovaním, vzišiel z rokovaní s nezávislými poslancami. Reflektuje na chyby, ktoré rokovací 

poriadok prinášal, chyby v textoch, v číslovaní kapitol, ale aj vecné argumenty. Formulácia 

ohľadom opakovanej možnosti dávania pozmeňujúcich návrhov nebola naformulovaná dobre. 

Je možné podávať viac pozmeňujúci návrhov, ale v prípade, že sa to týka tej istej veci, a ak sa 

jeden návrh  schváli, nemá význam hlasovať o ďalších. 

 

MUDr. Dušan Goda, fakt. poznámka 

Nie som si istý, či sa to nemôže zneužiť. Nie je to jednoznačné znenie. Podľa mňa je to 

zmätočné. Dáva možnosti predsedajúcemu k nedemokratickým postupom.  

 

Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Cieľ zmeny je úplne opačný. Je mi ľúto, že to tak chápete. Pôvodný text nemá správnu 

formuláciu. 

 

Mgr. Miroslav Bočinec, právnik mesta 

Poukážem na vetu, ktorá sa mení: V prípade, ak získa niektorý z pozmeňujúcich návrhov na 

uznesenie potrebnú väčšinu poslancov MsZ, ďalšie pozmeňujúce návrhy predseda návrhovej 

komisie predsedajúcemu neprekladá. Ide o pôvodný text. Ak  by to tak ostalo, ak by sa schválil 

prvý pozmeňujúci návrh, o ďalších by sa nehlasovalo. Toto by bolo nedemokratické. 

MUDr. Dušan Goda, fakt. poznámka 

Je to potrebné ináč naformulovať. Nie je to jednoznačné. 

 

Ing. Jozef Sokologorský, zástupca primátora mesta 

Predkladám pozmeňujúci návrh k rokovaciemu poriadku MsZ v znení: 

1. V časti preambula z dôvodu v chybe v písaní sa nahrádza slovné spojenie „....§ 12 ods. 

12 zákona č. 369/1990 Zb. ...“ novým, správnym a platným odkazom na zákon a to 

„....§ 12 ods. 11 zákona č. 369/1990 Zb. ...“ 

2. V čl. 3 Komisie mestského zastupiteľstva v bode 3.1 druhá veta sa nahrádza časť vety „ 

nemôžu ukladať úlohy alebo prijímať záväzné uznesenia smerujúce k mestskému úradu 

a iným úradom, orgánom a organizáciám zriadených v Meste“ novým textom 

nasledovne: „ich kompetencie sú určené MsZ schváleným Štatútom príslušnej 

komisie.“ 

3. V čl. 6 Uznesenia mestského zastupiteľstva v bode 6.2.7 sa posledná veta „V prípade, 

ak získa niektorý z pozmeňujúcich návrhov na uznesenie potrebnú väčšinu poslancov 

MsZ, ďalšie pozmeňujúce návrhy predseda návrhovej komisie predsedajúcemu 

neprekladá.“  nahrádza novou, ktorá znie: „V prípade, ak získa niektorý z 
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pozmeňujúcich návrhov na uznesenie v rovnakej veci potrebnú väčšinu poslancov MsZ, 

ďalšie pozmeňujúce návrhy v predmetnej veci predseda návrhovej komisie 

predsedajúcemu nepredkladá.“ 

4. V čl. 9 Organizačné a technické zabezpečenie rokovaní MsZ sa jednotlivé body 

prečíslovávajú v zmysle príslušného článku. 

5. V čl. 9 Organizačné a technické zabezpečenie rokovaní MsZ sa nahrádza prečíslovaný 

bod 9.4 „Materiály  na rokovanie budú poslancom MsÚ doručované elektronicky do 

Microsoft Office konta (meno.priezvisko@msumi.sk), ktoré  im MsÚ zriadil. Za týmto 

účelom bude poslancom poskytnuté  technické zariadenie (napr.tablety, notebooky)  

vrátane zaškolenia  poslancov  k ich používaniu.“ Novým bodom 9.4 v nasledujúcom 

znení: „ Materiály  na rokovanie budú poslancom MsÚ doručované v písomnom 

spracovaní a doručované elektronicky do Microsoft Office konta 

(meno.priezvisko@msumi.sk), ktoré  im MsÚ zriadil. Za týmto účelom bude poslancom 

poskytnuté  technické zariadenie (napr.tablety, notebooky)  vrátane zaškolenia  

poslancov  k ich používaniu. 

6. V čl. 9 Organizačné a technické zabezpečenie rokovaní MsZ sa za bod 9.4 vkladajú nové 

body 9.5 a 9.6 v nasledujúcom znení: 

„9.5 MsÚ zabezpečí na každé rokovanie MsZ materiál aj v tlačenom vyhotovení v počte 

2 ks, pre prípad zlyhania technického zariadenia, niektorého z poslancov.“ 

„9.6 Za predpokladu, že niektorý z poslancov MsZ má v záujme zabezpečiť materiál na 

rokovanie MsZ v tlačenom vyhotovení, je povinný písomne (mailom) požiadať 

prostredníctvom zástupcu primátora o vyhotovenie materiálu najneskôr  do 3 dní pred 

konaním MsZ. Náklady spojený s tlačou požadovaného materiálu, poslanec uhradí pri 

jeho prevzatí na MsÚ.“ 

 

MUDr. Dušan Goda, fakt. poznámka 

Čl. 7 bod 7.2 a 7.3 .  Nie je tu časová lehota. Je tu uvedené, že za úhradu sa poskytne aj 

vytlačená forma materiálov. Podľa akého sadzobníka? Keď som žiadal materiály, že zaplatím 

podľa sadzobníka, nebolo mi vyhovené. Boli mi hodené na stôl 200 stranové materiály, že 

mám do toho nahliadnuť a vytvoriť si odpisy. To je čo za prístup k poslancovi, zástupcovi 

občanov? S takýmito maniermi nesúhlasím. Je to nedemokratické. Materiál má byť poskytnutý 

podľa sadzobníka. Pracovníkov na úrade je dosť. 
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Ing. Jozef Sokologorský, fakt. poznámka 

Predkladaný návrh sa týka materiálov mestského zastupiteľstva. 

 

MUDr. Dušan Goda, fakt. poznámka 

Práve to kritizujem, asi sme sa nepochopili. 

 

Radovan Geci 

V bode 7.2 – mám veľké podozrenie, že dochádza k porušeniu zákona. Pán Bočinec by to 

mohol konkrétnejšie vysvetliť. Zákon o obecnom zriadení v § 25 hovorí, poslanec je oprávnený 

najmä: v bodoch a – f ,  požadovať vysvetlenia od štátnych orgánov vo veciach potrebných pre 

jeden výkon poslaneckej funkcie. Toto čo je uvedené v bode f, nám chcete zobrať. Je to 

v poriadku? Nie je to protizákonné? Nie je to potláčanie demokracie a slobodný prístup 

k informáciám? Za posledné 4  roky boli také prípady? Som toho názoru, že ak daná poskytnutá 

informácia prejde cez filter – cez zástupcu primátora, tak ten človek má možnosť  ju pozmeniť,  

nariadiť  zamestnancovi čo môže, čo nie. Teda priamo zasiahne do môjho výkonu funkcie. 

Predložím pozmeňujúci návrh na vypustenie bodov 7.2 a 7.3., nemyslím si, že by poslanci 

nabehli teraz s tisíckami požiadaviek. 

 

Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Práve takýmto bodom by sme mohli k tomu smerovať. Také tendencie tu v minulosti boli 

a nikdy nedošlo k tomu, že by zamestnanci informácie neposkytli. Filter tu je, aby časovo istým 

spôsobom delimitoval to, aby zamestnanci, ktorých pracovná náplň je spojená so stránkovými 

hodinami a klientmi, neboli v hocijaký moment dotázaný, aby svoju prácu prerušili a venovali 

sa iným veciam. Uvediem príklad, za bývalého vedenia som bol  od 1.7.2022 zástupcom 

primátora. V istom momente, predseda vášho klubu, prišiel za ved. odboru výstavby 

a povedal: mám na vás 2 minúty, potrebujem od vás toto a toto. Konkrétne sa to týkalo 

Stráňanského mosta. Vedúca odboru povedala, že materiály pripraví a odovzdá ich zástupcovi 

primátora, kde si ich poslanec môže vyzdvihnúť. Materiály sú doteraz v zásuvke.  

Je to krok, ktorý nebráni demokracii, ale istým spôsobom zabráni a chráni zamestnancov 

k nadmernému preťaženiu, mnoho krát vecami, ktoré nie sú v danom čase prioritou pre 

daného zamestnanca. Je tu aj  zákon 211 – o prístupe k informáciám, hoci kto ho môže podať 

a informácie dostane. 

 

Mgr. Miroslav Bočinec, právnik mesta 

Čo sa týka zákona 369 a nášho rokovacieho poriadku, nesúhlasím s tým, že ide o porušenie 

zákona. Náš rokovací poriadok nemôže ísť nad rámec zákona. Konkrétne v tomto prípade, 

zákon hovorí o štátnych orgánoch a toto ustanovenie hovorí o zamestnancovi. Nemôžeme 

spájať zamestnanca so štátnym orgánom. 

 

MUDr. Dušan Goda, fakt. poznámka 

Súhlasím s kolegom Gecim, toto som požadoval, už na 1. ustanovujúcom zastupiteľstve. Pán 

Bočinec, takáto výhovorka neobstojí a vaše slová pán primátor nie sú hodné demokraticky 

zvoleného primátora. Výhovorky sú detinského charakteru. Pán Bočinec, mýlite sa,  je to 
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nezákonná kľučka, nie je to pravda. V Michalovciach sa bohužiaľ bojíte podávať informácie. 

Keby ste mali čisté ruky, dávali by ste ich. Obávate sa podávať informácie. 

 

 

Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Ak dnešné zastupiteľstvo schváli rokovací poriadok a vy budete odchádzať s pocitom, že je to 

protizákonné, je potrebné to hneď napadnúť a podať podnet na prokuratúru a tá rozhodne či 

sme postupovali v zmysle zákona. 

 

Radovan Geci, fakt. poznámka 

Pán primátor sľúbili ste nám, že prinesiete nový spôsob komunikácie. Ale to, že obhajujete 

bod 7.2 potvrdzuje, že chcete zachovať to, čo tu bolo predtým. Skúste sa na veci pozerať ináč 

a skúsme posúvať veci k lepšiemu. Takto nám v tom bránite. 

 

Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Nie je za tým žiaden úmysel, nie je čo skrývať, alebo nepodať informácie. Stále sa budem 

snažiť, aby tej komunikácie bolo viac. Inicioval som, aby sme sa stretávali raz mesačne bez 

rozdielu politickej príslušnosti. Doteraz k takým stretnutiam došlo asi trikrát, za váš klub tam 

okrem predsedníčky nebol nikto. 

 

JUDr. Ing. Erik Sibal 

Argumenty k bodu 7.2 :  sedeli sme k tomu,– je to štandardná vec. Nemali by sme my, poslanci 

zaťažovať zamestnancov úradu, máme svoj orgán – mestské zastupiteľstvo. Mali by sme 

v prvom rade komunikovať na komisiách, ďalšie informácie sú dostupné cez 211. Nemyslím, 

že by sa stalo, že niekto nedostal požadované informácie. Všetky predkladané zmeny sú 

v poriadku. 

Navrhujem ešte schváliť jedno ustanovenie: 

Doplniť bod 9.6.:  materiály na rokovanie MsZ by mali byť spravidla prerokované v príslušných 

komisiách mestského zastupiteľstva. 

Viac menej sa to deje aj teraz. 

 

Radovan Geci, fakt. poznámka 

Možno máme v klube zle informácie, ale z klubu nebol nikto pozvaný, len naša predsedníčka. 

Pokiaľ platí výzva, že môžu prísť viacerí, rád túto výzvu prijmem. Netušili sme, že to platí pre 

všetkých. 

 

Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Asi zlyhala komunikácia, prostredníctvom predsedníčky som pozýval všetkých na prvé 

stretnutie, keď prišla  sama, povedala, že bola poverená klubom, že na stretnutia má chodiť 

len ona a klub bude informovať. Ponúka stále platí, stále má zmysel stretávať sa a pravidelne 

si  vymieňať názory a tým pádom byť aj informovaný. Samozrejme aj radiť si navzájom. Aj 

v máji dôjde k takémuto stretnutiu. 
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MUDr. Dušan Goda, fakt. poznámka 

Reagujem na poslanca Sibala. Tvoje slova svedčia o tom, že máš veľmi ďaleko od opozičného 

poslanca, čo nehovorím, že si. Poviem ako je to s dostupnosťou formou 211. Skúsenosť 

s okresným úradom:  mal som s tým problém, keďže mi neboli poskytnuté informácie na 

mestskom úrade, dal som to formou 211. Minimálne 5-6 krát som bol na okresnom úrade, kde 

sa mali dostaviť aj  primátor Zahorčák a riaditeľ Oleár. Samozrejme neprišli, posielali tam 

právnika. Všetko išlo do stratená. Bolo to úbohé a trápne. Toto je moja skúsenosť. 

 

Ing. Filip Kaľavský 

Podporujem návrh p. Sibala,  aby materiály išli najprv cez komisie. V decembri sme dostali VZN 

o navýšení poplatkov, ale ani jedno VZN nebolo v komisii. K akému značnému zníženiu 

nákladov z titulu nerozmnožovania materiálov dôjde? Prosím o vyčíslenie. 

 

Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Pôjde o niekoľko tisíc eur ročne. Nie sú to malé peniaze, ale ak to porovnáte s rozpočtom tak 

áno. 

 

Mgr. Miroslav Bočinec, právnik mesta 

Upriamim pozornosť na čl.3, bod 3.3 Komisie ako poradné, iniciatívne a kontrolné orgány sa 

podieľajú na príprave materiálov v súlade s kompetenciami vymedzenými mestským 

zastupiteľstvom. Materiály, ako sú rozpočet, všeobecne záväzné nariadenia, normotvorné 

právne akty sa spravidla predkladajú so stanoviskom príslušnej komisie.   

Ing. Jozef Sokologorský, zástupca primátora mesta 

Reakcia na p. Kaľavského. Na finančnej komisií boli uvedené materiály prerokované. Je na 

predsedovi komisie aký program si určí na jednotlivé zasadnutia. 

 

JUDr. Ing. Erik Sibal, fakt. poznámka 

Bolo by vhodné, aby mnou navrhovaná zmena prešla. Nechám to na poslancoch, ako 

zahlasujú. 

 

Neboli vznesené žiadne  ďalšie otázky, pripomienky ani iné návrhy. 

 

(rozprava ukončená) 

 

 

Predsedníčka návrhovej komisie Ing. Eva Muchová  predniesla pozmeňujúci návrh Ing. 

Sokologorského v znení: 

 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
schvaľuje 

poslancom predložený návrh na zmenu Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva 

v Michalovciach v znení priloženej prílohy: 
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1. V časti preambula z dôvodu v chybe v písaní sa nahrádza slovné spojenie „....§ 12 ods. 12 

zákona č. 369/1990 Zb. ...“ novým, správnym a platným odkazom na zákon a to „....§ 12 

ods. 11 zákona č. 369/1990 Zb. ...“ 

2. V čl. 3 Komisie mestského zastupiteľstva v bode 3.1 druhá veta sa nahrádza časť vety „ 

nemôžu ukladať úlohy alebo prijímať záväzné uznesenia smerujúce k mestskému úradu 

a iným úradom, orgánom a organizáciám zriadených v Meste“ novým textom 

nasledovne: „ich kompetencie sú určené MsZ schváleným Štatútom príslušnej 

komisie.“ 

3. V čl. 6 Uznesenia mestského zastupiteľstva v bode 6.2.7 sa posledná veta „V prípade, 

ak získa niektorý z pozmeňujúcich návrhov na uznesenie potrebnú väčšinu poslancov 

MsZ, ďalšie pozmeňujúce návrhy predseda návrhovej komisie predsedajúcemu 

neprekladá.“  nahrádza novou, ktorá znie: „V prípade, ak získa niektorý z 

pozmeňujúcich návrhov na uznesenie v rovnakej veci potrebnú väčšinu poslancov MsZ, 

ďalšie pozmeňujúce návrhy v predmetnej veci predseda návrhovej komisie 

predsedajúcemu nepredkladá.“ 

4. V čl. 9 Organizačné a technické zabezpečenie rokovaní MsZ sa jednotlivé body 

prečíslovávajú v zmysle príslušného článku. 

5. V čl. 9 Organizačné a technické zabezpečenie rokovaní MsZ sa nahrádza prečíslovaný 

bod 9.4 „Materiály  na rokovanie budú poslancom MsÚ doručované elektronicky do 

Microsoft Office konta (meno.priezvisko@msumi.sk), ktoré  im MsÚ zriadil. Za týmto 

účelom bude poslancom poskytnuté  technické zariadenie (napr.tablety, notebooky)  

vrátane zaškolenia  poslancov  k ich používaniu.“ Novým bodom 9.4 v nasledujúcom 

znení: „ Materiály  na rokovanie budú poslancom MsÚ doručované v písomnom 

spracovaní a doručované elektronicky do Microsoft Office konta 

(meno.priezvisko@msumi.sk), ktoré  im MsÚ zriadil. Za týmto účelom bude poslancom 

poskytnuté  technické zariadenie (napr.tablety, notebooky)  vrátane zaškolenia  

poslancov  k ich používaniu. 

6. V čl. 9 Organizačné a technické zabezpečenie rokovaní MsZ sa za bod 9.4 vkladajú nové 

body 9.5 a 9.6 v nasledujúcom znení: 

„9.5 MsÚ zabezpečí na každé rokovanie MsZ materiál aj v tlačenom vyhotovení v počte 

2 ks, pre prípad zlyhania technického zariadenia, niektorého z poslancov.“ 

„9.6 Za predpokladu, že niektorý z poslancov MsZ má v záujme zabezpečiť materiál na 

rokovanie MsZ v tlačenom vyhotovení, je povinný písomne (mailom) požiadať 

prostredníctvom zástupcu primátora o vyhotovenie materiálu najneskôr  do 3 dní pred 

konaním MsZ. Náklady spojený s tlačou požadovaného materiálu, poslanec uhradí pri 

jeho prevzatí na MsÚ.“ 
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Hlasovanie 
(hlasovanie č.44) 
za: 13  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali:  0  poslanci 
Primátor konštatoval, že pozmeňujúci návrh predložený Ing. Sokologorským bol schválený. 

 
Predsedníčka návrhovej komisie Ing. Eva Muchová  predniesla pozmeňujúci návrh Radovana 

Geciho v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
žiada 
Vypustiť bod 7.2. a 7.3 z článku 7 – oprávnenie poslancov. 
 

Hlasovanie 
(hlasovanie č.45) 
za: 7 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali:  7 poslanci 
Primátor konštatoval, že pozmeňujúci návrh predložený Radovanom Gecim nebol schválený. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie Ing. Eva Muchová  predniesla pozmeňujúci návrh JUDr. Ing. 

Erika Sibala v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 

žiada  

doplnenie bodu 9.6: materiály na rokovanie MsZ by mali byť spravidla prerokované 

v príslušných komisiách mestského zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie 
(hlasovanie č.46) 
za: 12  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali:  1  poslanci 
Primátor konštatoval, že pozmeňujúci návrh predložený JUDr. Ing. Sibalom bol schválený. 

 

Návrh na uznesenie predniesla  predsedníčka návrhovej komisie Ing. Eva Muchová  v tomto 

znení: 

NÁVRH NA UZNESENIE 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
schvaľuje 

Rokovací poriadok Mestského zastupiteľstva v Michalovciach v zmysle schválených 
pozmeňujúcich návrhov. 
 

Hlasovanie 
(hlasovanie č.47) 
za: 13  poslancov, proti: 2, hlasovania sa zdržali:  0  poslanci 
Primátor konštatoval, že Rokovací poriadok MsZ Michalovce bol schválený. 
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Návrh na uznesenie predniesla  predsedníčka návrhovej komisie Ing. Eva Muchová  v tomto 

znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
schvaľuje 

Rokovací poriadok Mestskej rady v Michalovciach. 

 
Hlasovanie 
(hlasovanie č.48) 
za: 13  poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali:  2  poslanci 
Primátor konštatoval, že Rokovací poriadok MsR Michalovce bol schválený. 

 

 

BOD č. 18 
Interpelácie 
 

- Písomný materiál tvorí prílohu č. 18 zápisnice.  

 

Na IV. zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Michalovciach, ktoré sa uskutočnilo 27.4.2023 

interpelácie v písomnej forme predložili: 

PaedDr. Radmila Hajduková 

1. Vážený pán Oleár, obyvatelia bytového domu V4 Nad Laborcom na sídlisku Stráňany 

sa dotazujú na možnosť namaľovať čiary na parkovisku pod vežiakom, aby sa 

zjednodušilo, zefektívnilo parkovanie. 

 

2. Vážený pán primátor,  obyvatelia sídliska SNP sa dotazujú, ako bude investor – teda 

Mesto, postupovať v prípade zistených nedostatkov stavby Rekonštrukcia teplovodov 

– „SO Teplovod kotolňa SNP 1 – blok A2“. Zhotoviteľ – spoločnosť PB ban s.r.o. Strážske 

je povinný do 30.4.2023 tieto nedostatky odstrániť, ale vzhľadom k vysokému dátumu 

je zrejme, že sa tak v stanovenom termíne nestane. 

 

 

Mgr. art. Miroslav Kisty 

Mestské kultúrne stredisko v Michalovciach ponúka veľké možnosti pre divákov a účinkujúcich 

na rôznorodé podujatia pre všetky cieľové skupiny obyvateľov Michaloviec a okolia. Či už ide 

o kultúrne podujatia alebo o program kina. 

 Vzhľadom na časovú vyťaženosť MsKS počas celého roka sú možnosti pre využitie 

veľkej sály častokrát obmedzené a tak sa vynára potreba hľadania priestoru pre kultúru 

v meste Michalovce. 
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 Veľká sála Zlatého býka má nízku kapacitu, ale sála v priestoroch budovy Ekonomickej 

Univerzity je rozmerov a aj kapacitne omnoho využiteľnejšia pre rôzne hudobné, divadelné, 

alebo tanečné produkcie. 

 Neuvažovalo mesto Michalovce v snahe vyhovieť potrebe umelcov a ich divákov túto 

možnosť kultúrnej obci pripraviť a ponúknuť? 

 

Mgr. art. Miroslav Kisty 

V úmysle ochránenia hnuteľných a nehnuteľných vecí, ktoré nepatria do zoznamu 

chránených kultúrnych pamiatok, alebo nie sú nijako inak chránené zákonom je dôležité, aby 

mesto Michalovce využilo možnosť na vytvorenie evidencie pamätihodností obce. 

Ministerstvo kultúry Slovenskej republiky a Pamiatkový úrad SR má spracovaný 

metodický materiál ako odbornú a metodickú pomôcku pre obce na založenie a vedenie 

evidencie pamätihodností podľa príslušných ustanovení zákona č. 49/2002 Z. z. o ochrane 

pamiatkového fondu v znení neskorších predpisov. 

Podľa § 14 ods. 4 zákona môže obec rozhodnúť o vytvorení a odbornom vedení 

evidencie pamätihodností obce. Do evidencie pamätihodností obce možno okrem hnuteľných 

a nehnuteľných vecí zaradiť aj kombinované diela prírody a človeka, historické udalosti, názvy 

ulíc, zemepisné a katastrálne názvy, ktoré sa viažu k histórii a osobnostiam obce.   

V praxi sa obec (obecný/mestský úrad, magistrát, alebo obecné zastupiteľstvo) môžu 

rozhodnúť, či evidenciu pamätihodností bude vykonávať príslušný útvar/odbor 

úradu/magistrátu v spolupráci s komisiou kultúry alebo komisiou ad hoc zriadenou pre 

pamätihodnosti.  

Mohlo by sa mesto Michalovce v najbližšom období venovať tejto problematike 

a zriadiť takýto útvar, ktorý by zabránil vytrácaniu sa našej histórie z nášho mesta? 

 

Doc. RNDr. Mgr. Daniela Barkasi,PhD. 

Oslovili ma rodičia žiakov Základnej školy Teodora Jozefa Maoussona s prosbou o prestrešenie 

autobusovej zastávky, ktorá sa nachádza v blízkosti školy. Jej osadenie je nevyhnutné. Pri 

nepriaznivom počasí sa čakajúci žiaci schovávajú pod prístrešok blízkeho pohostinstva, čo nie 

vhodné. Je možné túto situáciu vyriešiť?  Ďakujem. 

 

 

JUDr. Zuzana Dobranská Harmanová 

Vážený pán primátor,  

po rekonštrukcii cesty na ul. Fraňa Kráľa (od Alexyho k ul. Čajkovského) boli pôvodné zelené 

pásy vysypané drobným štrkom, ktorý je neustále rozptýlený po ulici, je to nepraktické 

a neestetické. Problémom je aj to, že chodník boli vyasfaltovaný bez osadenia obrubníkov. 

Žiadam, aby TaZS vykonali nápravu a zvolili vhodné riešenie pre pôvodné zelené pásy 

tak, aby majitelia domov nemuseli neustále zametať chodník, aby ľudia nechodili po 

rozptýlených malých kamienkoch , a aby tieto kamienky, ktoré sa nachádzajú aj na novo 

zrekonštruovanej cestnej komunikácii ju naďalej nepoškodzovali.  



75 
 

 

 

 

 

 



76 
 

Ing. Filip Kaľavský 

1. Vážený pán primátor, obyvatelia 5.obvodu, ma oslovili s požiadavkou vyriešenia 
parkovania pod prvým vežiakom V1. Na konci februára som podával interpeláciu so 
žiadosťou o nápravu, Je začiatok mája a na uvedenom úseku sa neudialo nič a aj 
naďalej sa porušuje VZN o parkovaní na zeleni. Pred garážami a chodníkom je značka 
zákaz vjazdu v oboch smeroch, ktorú nikto nerešpektuje. Autá, dodávky parkujú na 
zeleni, sú vychodené koľaje a na chodníkoch je blato a špina ktoré musia chodci 
obchádzať. Prosím ešte raz o komplexné vyriešenie parkovania pod týmto vežiakom. 
Očistenie chodníka a prijatie opatrení, ktoré zamedzia prípadnému parkovaniu áut na 
zeleni do budúcna. Ďakujem. 
 

2. Vážený pán primátor, obyvatelia 5.obvodu, konkrétne záhradkári zo záhradkárskej 
osady na Stráňanoch ma oslovili s požiadavkou opravy konca ulice Rybárskej, ktorá 
vedie k záhradkám. Na konci tejto Rybarskej ulice je „točňa“ na ktorej sa otáča 
smetiarske auto, ktoré vynáša odpad od posledného domu. Táto točňa nie je spevnená 
plocha a je plná priehlbín, ktoré by potrebovali zarovnať. Samotní záhradkári sa snažia 
o vyrovnanie dier svojpomocne a často s materiálom, ktorý na to nie je vhodný. Prosím 
o vyrovnanie priehlbín na tejto tzv. „točne“. Ďakujem. 

 
3. Vážený pán primátor, oslovili ma obyvatelia sídliska Stráňany, a SNP, s požiadavkou 

opravy výtlkov hlavne na parkoviskách pod ich bytovými domami a na chodníkoch. 
Konkrétne pod vežiakmi V1 až V3, taktiež na ulici Nad Laborcom a Konečnej. Podobne 
to vyzerá aj na sídlisku SNP, konkrétne Severná, Zvončeková apod. Po zime je opäť 
množstvo výtlkov, ktoré je potrebné zaplátať. Ďakujem. 

 
4. Vážený pán primátor, oslovili ma niekoľkí obyvatelia ulice Širokej, ktorí sa sťažujú na 

problém vychádzania (cúvanie) autom od svojich domov na hlavnú cestu. Sťažujú sa na 
nedodržiavanie rýchlosti na tomto úseku a teda rizikové cúvanie na cestu. Chcem 
požiadať o prešetrenie príslušného odboru mesta či nie je možné na danom úseku 
osadiť značku s maximálnou rýchlosťou 40 km/h, ktorá by pomohla k zvýšeniu 
bezpečnosti. Jedna sa o úsek od križovatky s ulicou 1.mája až po križovatku s ulicou 
Doktora Vlada Clementisa. Ďakujem. 

 
5. Vážený pán primátor, oslovili ma obyvatelia sídliska Stráňany, ktorí si všimli že bol 

odstránený stánok - verejná tržnica na predaj ovocia a zeleniny medzi vežiakmi V3 
a V4. Chcel by som sa informovať o náhradnom riešení, keďže k odstráneniu došlo bez 
akéhokoľvek vysvetlenia alebo upozornenia. Taktiež došlo k odstráneniu týchto tržníc 
aj v iných častiach mesta. Tržné miesta z môjho pohľadu majú svoje opodstatnenie, 
teda ponúkajú priestor pre lokálnych farmárov, ktorý ponúkali svoje produkty. Ako 
mesto plánuje tieto verejné tržné miesta obnoviť, poprípade zriadiť nové alebo 
udržiavať?  Respektíve aký je zámer s verejnými tržnými miestami v našom meste do 
budúcna? Ďakujem za odpoveď. 

 
6. Vážený pán primátor, oslovili ma obyvatelia sídliska Stráňany, s požiadavkou vyriešenia 

ranných kolón pri východe zo sídliska na Stráňanský most. Pravidelne počas 
vyučovacích dní sa v čase od 7:20 do 8:00 je problém dostať plynule zo sídliska. 
Ďakujem za vyriešenie. 
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7. Vážený pán primátor, oslovili ma rodičia, ktorí vodia a vozia svoje deti do škôlky a do 

základnej školy na ulici Školskej s požiadavkou vyriešenia ranného dopravného chaosu, 
ktorý vzniká tým, že zamestnanci škôl - vodiči zaparkujú svoje autá pozdĺž ulice z oboch 
strán, a tým znížia priepustnosť len na jeden pruh. Vznikajú rôzne kolízne situácie. 
Tento problém potom nadväzuje na problém ranných kolón pri východe zo sídliska 
Stráňany pri Stráňanskom moste. Ďakujem za vyriešenie. 

 
 

BOD č. 19 
Štvrťhodina pre občanov 
 
V rámci tohto bodu sa nikto neprihlásil. 
 
 

BOD č. 20 
Záver 
 
Vážené panie poslankyne, vážení poslanci, vážení prítomní program dnešného rokovania sme 

vyčerpali. Zároveň vás chcem upozorniť, že majetkové priznania je potrebné podať do konca 

apríla. Zajtra sa uskutoční  slávnostné zahájenie jurmarku, na ktorý vás všetkých srdečne 

pozývam. Ďakujem vám za vašu aktívnu účasť a týmto IV. rokovanie mestského zastupiteľstva 

končím.  
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